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     Yunusemre'nin merkeze en yakın kırsal 
mahallelerinden Yağcılar, Yunusemre Belediyesi'nin 
hizmetleriyle gelişiyor. Nüfusu her geçen gün artan 
mahallede yapılan kilitli parke taşı döşeme, aydınlatma 
ve çevre düzenlemeleri takdir topluyor.  Sayfa 8'de

         Saruhanlı'nın Koldere Mahallesi'nde bu yıl 1'incisi 

düzenlenen deve güreşleri festivalinde heyecanlı anlar 

yaşandı. Şenlik havasında gerçekleşen ve vatandaşların yoğun 

katılım gösterdiği festivali Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç de takip etti. Sayfa 6'da

             Şehzadeler Belediyesi'nin destekleri ile 
Manisa'dan yola çıkan 'Manisa Bisiklet Hayattır Grubu'  
Çanakkale Haftası nedeni i le Çanakkale' de 
düzenlenen Çanakkale Bisiklet Turuna katıldı. 24 – 25 
Mart tarihlerinde yapılan etkinliğe 14 kişilik bir ekiple 
katılan 'Manisa Bisiklet Hayattır Grubu' 2 gün boyunca 
düzenlenen 'Troya' ve Şehitlere Saygı' etaplarında 
Manisa'yı temsil ettiler.      Sayfa 8'de

           Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Akhisar 
ilçesine bağlı 
Atatürk Mahallesi 
164 Sokak'ta GDZ 
Elektrik tarafından 
yapılan alt yapı 
çalışmalarının 
ardından parke 
taşı döşeme 
çalışması başlattı. 
Çalışmaları 
Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi Meclis 
Üyesi Doğan 
Ensivri, Akhisar 
şantiye yetkilileri 
ile birlikte inceledi.           
Sayfa 7'de

Sayfa 3'de

KARILDI

Yunusemre
Deplasmandan

3 Puanla 
Döndü

Bölgesel Amatör Lig'de (BAL) mücadele eden Yunusemre Belediyespor, ligin 24. haftasında deplasmanda  karşılaştığı Ayvalıkgücü Belediyespor'u 2 - 1 
yendi.
Yunusemre Belediyespor, deplasmanda Ayvalıkgücü Belediyespor ile karşılaştı. Yunusemre Belediyespor müsabakadan 2 - 1 üstünlük ile ayrıldı. Oldukça zorlu geçen 
maçta Yunusemre Belediyespor kalecisi Arif Erten, 60 dk. kırmızı kart gördü. İlk yarıyı 1 - 0 mağlup kapatan Yunusemre Belediyespor, ikinci yarı 10 kişi kalmasına 
rağmen mükemmel bir oyun oynadı. Mavi beyazlı takım, Zahid Kaya'nın 80. dakika, Ömer Kaplan'ın da 90. dakikada attığı goller ile maçtan 3 puan ile ayrılan taraf 
oldu. Yunusemre Belediyespor, ligin 25. haftasında  Çayırova Spor ile kendi evinde karşılaşacak.

Çekilin Yoldan Şampiyon Geliyor

1-0 
TFF 3. Lig 1. Grup'ta ligin 7. haftasından bu yana zirvede olan 
gururumuz Manisa Büyükşehir Belediyespor, Mümin Özkasap Spor 
Tesisleri'nde konuk ettiği Bayburt Grup Özel  İdare Gençlik Ve Spor'u 
Umut Kaya'nın 77. dakikada               attığı golle 1-0 mağlup ederek 65   
                                                              puana ulaştı ve şampiyonluk   
                                                             hedefine bir adım daha yaklaştı.    
                                                              Manisa Büyükşehir 
                                                            Belediyespor'un son 6 haftaya 
                                       girilirken en yakın rakibi Kemerspor 2003 ile    
                                    arasındaki puan farkı 16'ya yükseldi. 

TFF 3. Lig 1. Grup'ta ligin 7. 
haftasından bu yana liderlik 

koltuğunu rakiplerine kaptırmayan 
gururumuz Manisa Büyükşehir 
Belediyespor, Mümin Özkasap 
Spor Tesisler'inde konuk ettiği 

Bayburt Grup Özel İdare Gençlik 
Ve Spor'u 1-0 mağlup ederek 65 
puana yükseldi ve son 6 haftaya 

girilirken, şampiyonluk hedefine bir 
adım daha yaklaştı. 90 dakikası 

kıran kırana geçen maçta Manisa 
Büyükşehir Belediyespor'u 

galibiyete taşıyan gol 77. dakikada 
Umut Kaya'dan geldi. 

Maça İlgi Oldukça Fazlaydı 
Manisa Büyükşehir Belediyespor, 

Mümin Özkasap Spor Tesisleri'nde 
konuk ettiği Bayburt maçında yalnız 
değildi. Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün, Kulüp 
Başkanı Mevlüt Aktan, Asbaşkan 

Orkun Şıktaşlı, yönetim kurulu 
üyeleri Bora Çaylan, Hakan 

Kadayıfçılar, Özcan Nalbantlar, 
Gökmen Aytaç, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi MHP Grup Başkanvekili 

Mehmet Güzgülü, MASKİ Genel 
Müdürü Yaşar Coşkun, Genel 
Sekreter Yardımcıları Yılmaz 
Gençoğlu, Mustafa Genç, .

Bilgi İşlem Daire Başkanı Metin 
Memiş, MHP Manisa İl Başkanı 

Erkan Öztürk ve çok sayıda 
taraftar , Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'u bu zorlu 90 

dakikada yalnız bırakmadılar. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor, 
2. Yarıda Bulduğu Golle Rakibini 

Mağlup Etmeyi Başardı 
2. dakikada Manisa Büyükşehir 
Belediyespor atağında Umut'un 

sağ taraftan kale önüne 
gönderdiği topa yükselen İsmail 
Köse'nin kafa vuruşu az farkla 

auta çıktı. 
16. dakikada Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un korner vuruşunu 

kullanan Olcay'ın ceza sahası 
içerisine gönderdiği topu önünde 
bulan Tolga'nın kaleye gönderdiği 

top defanstan geri döndü. 
31. dakikada Manusa Büyükşehir 
Belediyesporlu Erhan'ın verdiği 
pasla ceza sahası dışında topla 

buluşan Olcay'ın kaleye 
gönderdiği top kalecide kaldı. 

43. dakikada Manisa 
Büyükşehir'da korner vuruşunu 
kullanan Olcay'ın kale önüne 
gönderdiği topa yükselen Ali 

Öztürk'ün kafa vuruşunu kaleci 
zorlukla çeldi. 

56. dakikada Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un serbest vuruşunu 

kullanan Ufukhan'ın kaleye 
gönderdiği top az farkla auta çıktı. 

62. dakikada Manisa 
Büyükşehir Belediyespor 

atağında Olcay'ın 
ortasında müsait 

pozisyondaki Ali Öztürk'ün 
vuruşu yandan az farkla 

auta çıktı. 
67. dakikada Bayburt 

atağında Hasan'ın kale 
önüne gönderdiği topa 

yükselen Coşkun'un kafa 
vuruşu kalecide kaldı. 
77. dakikada Manisa 

Büyükşehir 
Belediyespor'un  golü 
geldi. Çağrı'nın kale 
önünde verdiği pasla 

buluşan Umut Kaya'nın 
direk kaleye gönderdiği 
top ağlarla buluştu. 1-0
86. dakikada  Mehmet 

Yılmaz'ın sağdan kestiği 
topu   ceza sahasında 
yakalayan İsmail Köse  

mutlak gollük pozisyonu 
değerlendiremeyerek topu 

auta attı.
Maçın geride kalan 

dakikalarında başka gol 
olmadı ve Manisa 

Büyükşehir Belediyespor, 
bir önemli maçtan daha 

galibiyetle ayrılarak 
taraftarlarına yine büyük 

bir sevinç daha yaşatmayı 
başardı.

 Büyükşehir'e Ziyaret

Başarılı Sporcu
 Ersin Hayta'dan

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, İşitme Engelliler 
Voleybol takımı oyuncusu Ersin Hayta'yı 
makamında ağırladı. 

İşitme Engelliler Voleybol takımının başarılı 
oyuncusu Ersin Hayta, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç'e ziyaret gerçekleştirdi. Milli takım ile de 
şampiyonluk yaşamış oyuncuya, babası Şerif 
Hayta ve Mehmet Baskak da eşlik etti. 
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, tecrübeli oyuncuya 
teşekkür etti. Kendilerini kabul eden Mustafa 
Genç'e teşekkür eden başarılı oyuncu Ersin 
Hayta, “Bizleri kabul ettiğiniz için teşekkür 
ediyorum. Sizlerle buluşmaktan dolayı da çok 
mutluyum” dedi. Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç ise, “Küçük yaşlarda spora 
başlamış ve kısa sürede Milli Takım kadrosuna 
giren İşitme Engelliler Voleybol takımı 
oyuncumuz Ersin Hayta'yı ağırlamaktan dolayı 
mutluyuz. Kendisine spor hayatında başarılar 
diliyorum” dedi. 

Ersin Hayta Kimdir?
14 yaşında Manisa Sağır Spor Kulübünde 

spor hayatına başlayan Ersin Hayta 16 
yaşındayken İşitme Engelliler Milli Takımına 

seçildi. Belçika 2007'de Avrupa 
Şampiyonasında takımı ile birlikte 

dördüncülüğü yaşadı. Arjantin 2008'de Dünya 
Voleybol Şampiyonasında takımı ile beşincilik 

yaşayan Ersin Hayta birçok şampiyonada 
dereceler elde etti. Başarılı sporcu en son 

Samsun'da düzenlenen Olimpiyatlarda 
şampiyonluk yaşadı

       Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
tarafından hayata geçirilen 'Sosyal Doku Projesi' 
kapsamında, Büyükşehir Belediyesine bağlı ekipler, 
kapı kapı vatandaşı ziyaret ediyor, sorunlarını ve 
beklentilerini dinliyor.  Sayfa 4'de

Büyükşehir Yanı Başınızda

Irlamaz'a Bahar Geldi 

         Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Belediye İş 

Sendikası arasında imzalanan toplu sözleşme ile 

işçilerin alacakları ücret protokole bağlandı. 9'da

Koldere'de Deve Güreşi Heyecanı Elektrik Hatları Tamamlandı Büyükşehir Yeniledi

Türkiye'nin 1 Numarası 
Cengiz Ergün           Ortaya koyduğu hizmetler ve 

hayata geçirdiği projelerle taraflı tarafsız 
herkesin takdirini toplayan Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Gezici Araştırma şirketinin, 16-
23 Şubat 2018 tarihleri arasında 
Türkiye çapında gerçekleştirdiği 
araştırmaya göre en başarılı büyükşehir 
belediye başkanları sıralamasında 1'inci 
sırada yer aldı. Manisa'ya hizmet 
sevdasıyla çalışmalarını sürdürdüklerini 
belirten Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, siyaset değil hizmet 
ürettiklerine vurgu yaparak, 
çalışmalarını bu yolda sürdüreceklerinin 
altını çizdi.   Sayfa 5'de

Gezici Araştırma şirketi tarafından 16-23 Şubat 2018 tarihleri arasında 
Türkiye çapında gerçekleştirilen araştırmaya göre en başarılı 
büyükşehir ve ilçe belediye başkanları listesi kamuoyuyla paylaşıldı. 
Ortaya koyduğu hizmetler ve hayata geçirdiği projelerle herkesimin 
beğenisini kazanan Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, en başarılı büyükşehir belediye başkanları arasında 1'inci 
sırada yer aldı. 

YAĞCILAR, YUNUSEMRE'YLE GÜZELLEŞİYOR 

Bisiklet Hayattır Grubu Çanakkale'de 

Manisa'yı temsil etti

Saruhanlı'ya 450 bin Metrekare Kilit Parke
       Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı Fevzi 
Demir, Saruhanlı'ya bağlı Paşaköy 
Mahallesi'nde gerçekleştirilen kilit parke 
taşı döşeme çalışmalarını yerinde 
inceledi. Saruhanlı'da 4 yıllık zaman 
diliminde 450 bin metrekarelik kilit parke 
taşı yapıldığını belirten Daire Başkanı 
Fevzi Demir, Paşaköy'ün de 120 bin 
metrekare kilit parke taşıyla tamamen 
değişeceğini söyledi.  
İl genelinde alt yapı ve üst yapı 
çalışmalarını aralıksız sürdüren Manisa 

Büyükşehir Belediyesi, Saruhanlı'ya bağlı Paşaköy'de çalışmalarına devam ediyor. 
İlk olarak MASKİ Genel Müdürlüğü'nce alt yapısı yenilenen Paşaköy Mahallesi'nde 
şimdi de Büyükşehir Belediyesi Yol Yapım ve Onarım Daire Başkanlığı'nca kilit 
parke taşı döşeme çalışmaları gerçekleştiriliyor. Yol Yapım ve Onarım Daire 
Başkanı Fevzi Demir, mahallede sürdürülen çalışmaları yerinde inceledi. Sayfa 8'de

Alaşehir'e Hayat Kurtaracak Proje

      Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
Alaşehir'de İzmir-Denizli 
karayolu üzerinde yapımına 
başlanan köprülü kavşak 
projesinde inşaatında 
çalışmaları devam ediyor. 
Çalışmaları inceleyen Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir, kavşağın 
bölge için önemine değinerek” 
Hayat kurtaracak proje” 
ifadelerinde bulundu.

Büyükşehir’den
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Sıra Soma Maden Şehitliği’nde
l genelindeki mezarlıklarda bakım, onarım, 
temizleme, ağaç budama ve çiçek ekimi gibi çok 
sayıda çalışmayı hassasiyetle 
sürdüren Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Soma Maden Şehitliği 
ve Anıtı’nda mermer cilalaması ve 
çiçek ekimine başlayacak.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Mezarlıklar Dairesi Başkanı Serpil 
Çakır, Mezarlıklar Bakım-Onarım 
Şube Müdürü Gökhan Oğuz Kaya 
ve Büyükşehir Belediyesi Soma 
mezarlık sorumluları ile birlikte 
Soma İlçe Mezarlığı ve Maden 
Şehitleri Anıtı’nda incelemelerde 
bulundu. İl genelinde bulunan tüm 
mezarlıklarda bakım, onarım, 
temizleme, ağaç budama ve çiçek 
ekimi gibi çok sayıda çalışmayı 
hassasiyetle sürdürdüklerini 
belirten Daire Başkanı Çakır, 
“Başkanımız Cengiz Ergün’ün 
talimatlarıyla ilimiz genelindeki 
mezarlıkları tek tek geziyor, varsa 
sorunları tespit ederek anında 

Türkiye Şehit Aileleri 
ve Gazileri Vakfı Manisa 
Şube Başkanında Bayrak 
değişimi yaşandı.  Uzun bir 
süredir  Gazileri Vakfı Manisa 
şubesinde Başkanlık yapan 
gazi  Nihat Yaşacan  

görevini  Kıbrıs gazisi Aziz 
Aydın'a  devretti.  Aydın devir 
teslim töreninde basın 
mensuplarına açıklamalarda 
bulundu. Başkan Aydın"  
Türkiye Şehit Aileleri 
ve Gazileri Vakfı Manisa 
Şube başkan olarak beni 
uygun gördüler. Genel 
başkanımıza ve vakıf 
üyelerimize ve benden 
önce bu görevi yürüten 
Nihat Yaşacan'a teşekkür 
ederim.  Ben yeni 
yönetimimle birlikte 
bugün görevi teslim 
aldım. Şehit ailelerin ve 

Gazilerin sorunları için 
çalışacağız. Bizlere destek 
olan veya olmayan herkese 
teşekkür ederim" dedi.(Haber 
Merkezi)

Gazileri Vakfı'nda Başkan Değişti
Türkiye Şehit Aileleri ve Gazileri Vakfı Manisa Şube Başkanı Nihat Yaşacan Bayrağı Kıbrıs 
gazisi Aziz Aydın'a  devretti.

Manisa tedavi gören psikiyatri hastaları, ahşap boyama ile  terapi 
uygulanıyor.Manisa Ruh Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesinde  tedavi gören psikiyatri hastalarına, ahşap boyama 
kursu ile  terapi uygulanıyor. 

AHŞAP BOYAMA İLE TEDAVİ OLUYORLAR 

Günlük 70 hasta 9 usta 
öğretici 1 hemşire ile 
hastalara günde 1 saat 
ahşap boyama ve çeşitli 
uğraş kursları 
veriliyor. Manisa Ruh 
Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesi Başhekimi  Dr 
Serkan Saka "Kronik 
ruhsal rahatsızlığı olan 
hastalarımıza 
burada rehabilitasyon  
bölümünde usta 
öğreticilerimiz ile birlikte 
terapi yapıyoruz. 
Şehzadeler ilçe Halk 
Eğitim Merkezi 
Müdürlüğüne bağlı 9 usta 
öğretici ve bir hemşiremiz 
ile günlük 60-70 hastaya 
burada  rehabilitasyon  

işlemi yapıyoruz. Günde 
farklı gruplar olmak üzere 
6 saat uyguluyoruz. 
Hastalarımız burada 1 
saat süresinde farklı  
branşlarda terapilerini 
yapıyorlar " şeklinde 
konuştu.  Psikiyatri 
uzmanı  Uzm.Dr. Cengiz 
Cengisiz  ise  "Uğraş 
terapileri nezaretinde 
özellikle ağır psikiyatri 
hastası olan hastalarımıza 
iş uğraş terapisi ile onları 
meşgul ediyoruz.  Bu 
uğraşlarımız onların 
sosyalleşmesi toplumsal 
ve  mesleki işler 
kazanmaları açısından 
önemli.    Onun için burada 
yapılandırılmış program 
dahilinde bu 
programlarımızı devam 
ettiriyoruz" dedi.Manisa 
Ruh Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesinde  tedavi 
gören psikiyatri hastaları  

günde 1 saat çeşitli kurslar 
gördüklerini  dile getirerek 
"  Bugün burada ahşap 
boyama kursu görüyoruz. 
Ahşaplara  boyama işi 
yaparak  vakit geçiriyoruz. 
Bizlere  bu imkanı  veren 
Sağlık İl Müdürüne,  Ruh 
Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesi Başhekimine  
usta öğreticilere ve diğer 
tüm hastane çalışanlarına 
teşekkür ederim "dediler.
HABER:KENAN YÜCEEL

Türkiye’nin en prestijli toplu 
konut projeleri arasında 
gösterilen 5.500 Konutluk 
Akgedik Yunuskent Toplu 
Konut Projesi’nin 1.584 
konuttan oluşan 2. etabında 
çalışmalar hummalı bir 
şekilde devam ediyor. 2 kısım 
halinde ihale edilen projede 
bloklar hızla yükseliyor. Yaz 
aylarında başvuruları almaya 
başlayacaklarını dile getiren 
Yunusemre Belediye Başkan 

Yardımcısı Kılıç Kaya, 
çalışmalara ilişkin bilgi verdi. 
Ege mimarisinin ön plana 
çıkan projenin büyük beğeni 
topladığını anlatan Kaya, 
“Başbakanlık Toplu Konut 
İdaresi ile birlikte Akgedik’te 
bir şehir inşa ediyoruz. 
Projede 1 bin 584 konut, 2 
cami, 2 ticaret merkezi, 2 
eğitim kurumu, 1 çarşı ve 
sosyal donatı alanları 
bulunuyor. Projenin 18-20 ay 
içerisinde tamamlanmasını 
öngörüyoruz. Başvuruları 
inşaatların yüzde yirmisi 
tamamlandığında almaya 
başlayacağız. Bu da yaz 
aylarına tekabül ediyor.  2 
etabın tamamlanmasıyla 

toplam 2 bin 700 konut 
üretmiş olacağız. Tabi bunun 
devamında 3, 4, 5 ve 6. etap 
bulunuyor. 2018 yılı 
içerisinde 3. Etabımızın da 
ihale sürecini tamamlamayı 
planlıyoruz” diye konuştu.

 PROJE HAKKINDA

Projenin birinci kısmında: 748 
Konut, 16 Dükkan, 1 Cami 
bulunuyor. 2. Kısımda ise;  
775 Konut,   9 Dükkan,  1 
Cami,  1 Adet İlkokul,     1 
Adet Ortaokul yer alıyor.

(Haber Merkezi)

YUNUSKENT 2. ETAPTA BLOKLAR HIZLA YÜKSELİYOR
Yunusemre Belediyesi’nin konut sorununa neşter vuracak 5.500 Konutluk Akgedik Yunuskent 
Projesi’nin 2. etabında çalışmalar tüm hızıyla devam ediyor.

Yunusemre Belediyesi 
Yuntdağı’nda hayata 
geçirdiği kırsal kalkınma 
projeleriyle bölge halkından 
takdir topluyor. Yuntdağı’nın 
en küçük mahallelerinden 
Beydere, belediyenin 
hizmetlerinden memnun. 
Yaklaşık 50 nüfusa sahip 
mahallede kilitli parke taşı 
çalışması yapıldı. Mahalleyi 
ziyaret eden Belediye 
Başkan Yardımcısı Ramis 
Şiyak ve Muhtarlık İşleri 
Müdürü Mehmet Ata, yapılan 
çalışmaları inceledi. 
Yuntdağı’ndaki projeleriyle 
vatandaşın sıkıntılarını en 
aza indirmeyi, ekonomik 
olarak kalkındırmayı 
planladıkları aktaran Şiyak, 
belirli bir program dahilinde 

bu çalışmaların devam 
edeceğini söyledi.

 Geçim kaynağı hayvancılık 
olan Beydere’nin Yunusemre 
Belediyesi’yle hizmete 
kavuştuğunu ifade eden 

Mahalle Muhtarı Ramazan 
Çetinkaya, Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ve ekibine 
teşekkür etti. Muhtar 
Çetinkaya konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada,  
“Belediyemiz mahallemizin 
ne sıkıntısı varsa giderdi. 
Sokaklarımız kilitli parke 
taşıyla kaplandı. Muhtarlık 
binamız yapıldı. Camimiz 
tadilattan geçirildi. 
Belediyemize kolaylıkla 
ulaşıyor; sıkıntılarımızı 
anlatabiliyoruz. Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi’den ve 
ekibinden Allah razı olsun” 
diye konuştu.

(Haber Merkezi)

BEYDERE HİZMETLERDEN MEMNUN
Yunusemre İlçesi’nin en küçük mahallelerinden Beydere’de yaşayan vatandaşlar, 
belediyenin hizmetlerinden memnun. Yaklaşık 50 kişinin yaşadığı mahalle 
yazlıkçıların da gözde mekanlarından.

AK Parti Manisa 
Milletvekili ve Meclis İnsan 
Hakları Komisyonu Üyesi 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ 9 
yıl önce suikast 
sonucunda bulunduğu 
helikopterin düşmesi 
sonucunda hayatını 
kaybeden merhum Muhsin 
Yazıcıoğlu'nu TBMM 
Genel Kurulunda gündem 
dışı yaptığı konuşmayla 
andı. Yazıcıoğlu'nun 
ölümünün ardından 9 yıl 
geçmesine rağmen 
unutulmadığını ve 
kendisine duyulan sevgi 
alanının partisinin 
sınırlarının çok ötesinde 
olduğunu kaydeden 

Özdağ, “İnsanları özellikle 
de siyaset yapanları 
yaşatan geride bıraktığı 
izlerdir.. Yazıcıoğlu'nun 
bıraktığı izleri, hangi 
saiklerle bu kadar 
sevildiğini anlamaları 
gerekir. O, her zaman 
halktan biri gibi hareket 
etti. Eleştiriye açık oldu. 
En ağır tenkitler karşısında 
bile tebessüm etmesini 
bildi. Özel hayatında da, 
siyasi hayatında da şeffaf 
ve demokrat bir tutum 
sergiledi. Siyaseti ticaret 
gibi değil. Bir millet 
hizmetkârı gibi yaptı. 
Partisini kaloriferler 
yanmazken topladığı 

paraların bir kuruşunu bile 
ayırmadan hepsini 
Çeçenistan'a Cevher 
Dudayev'e gönderdi. Kalbi 
kâh Bosna'da kâh 
Azerbaycan'da kâh 
Çeçenistan'da kâh 
Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda 
attı. Türkiye'nin terör 
mücadelesine destek 
olmak amacıyla Kuzey 
Irak'ta müttefikler aradı. 
Milletin derdini dert 
edinerek siyaset yaptı” 
dedi. 

“Allah ve 
Peygamber aşığıydı”

Yazıcıoğlu'nun iyi bir 
devlet adamı olmanın 
yanında iyi bir mümin 
olduğunu da kaydeden 
milletvekili Özdağ, “Muhsin 
Yazıcıoğlu iyi bir devlet 
adamı ve iyi bir mümindi. 
'Bir kar tanesi olsaydınız 
nereye düşmek isterdiniz?' 
sorusuna 'Mekke'ye 
düşmek isterdim' 
diyebilecek kadar Allah ve 
Peygamber aşığı idi. Allah 
için olanı sadece Allah'a 
arz etti" diye konuştu. 

“Üşüyen sadece o 
değildi hepimiz 
üşümüştük”

“Muhsin Yazıcıoğlu 
siyasette başarıyı 
rakamlarla ölçen biri 
değildi onun için arkasında 
kaç kişi olduğuna hiç bir 
zaman önem vermedi. 
Hapishanede yazdığı ve 
hepimizi üşüten şiiri belki 
de onun saf temiz ruhuna 

düşmüş acıklı sonun 
kerametvari bir terennümü 
idi” diyerek sözlerine 
devam eden Özdağ, 
“Cağlayancerit'te 
helikopteri düştüğünde 
üşüyen sadece o değildi 
hepimiz üşümüştük. O 
yaşarken her annenin 
çocuğu öldüğünde de her 
evin cenazesiydi. Böyle 
mert ilkeli bir siyasetçinin 
erken zamanda aramızdan 
ayrılması hepimizi 
derinden üzmüştü. 
Yazıcıoğlu hiç bir zaman 
dışardan müttefik aramadı. 
Kolay yoldan gelecek ama 
kendisini esir alacak yol ve 
yöntemlerin hiç birine 
rağbet etmedi. Nefsini her 
zaman milletinin 
menfaatlerinin gerisinde 
tuttu. Siyasetin en temiz 
yüzlerinden biriydi. Onun 
içindir ki her çevreden 
dostları, sevenleri vardı. O 
çağımızın alpereniydi” 
şeklinde konuştu.

“İnşallah 
Peygamberimize 
komşu olurlar”

“28 Şubatta millet 
iradesine ipotek koymak 
isteyenlere meydan 
okuyanların başında 
Hasan Celal Güzel ve 
Muhsin Yazıcıoğlu 
geliyordu” diyen Özdağ, 
“Tank Hasan da ebedî 
dünyaya irtihal etti. 
İnşallah Peygamberimiz'e 
komşu olurlar.  Kimi 
insanların değerini ancak 
yokluklarında biliriz bir 
yanıyla kahramanlar 

çağından kalma bir kişiydi. 
Muhsin Başkan 
milletimizin kültür köklerine 
aşkla bağlı olanlardandı. 
Onun büyük 
vatanseverliğini ifade 
edecek kelimeler 
sözlüklerimizde yeterli 
sayıda yoktur. Ama 
birtakım kişiler vatanımızı 
ona zindan etmeye 
çalıştılar. Bu özellikleri 
nedeniyle ona çok 
zulmettiler. Çok çile 
çektirdiler. Onu Mamak 
zindanlarında 2,5 
metrekarelik bir hücrede 
beş buçuk yıl ezdikten, 
yedi buçuk yıl hürriyetini 
gasp ettikten sonra 
beraatına karar verdiler. 
Aziz naaşı milyonların 
iştiraki ve tekbir sesleriyle 
kaldırıldı. Muhsin 
Yazıcıoğlu, sayılacak değil 
tartılacak adamdı tabii 
özgül ağırlık denilen şeyin 
terazisi varsa. sevgi başka 
bir maden, başka bir 
element, başka bir kimya, 
her zaman siyasetin diline 
tercüme olmuş bir nesne 
değildir. Oya tahvili zordur 
fakat vardır ve değerlidir” 
ifadelerini kullandı.

Muhsin Yazıcıoğlu'nun 
okul yıllarından da 
anekdotlar aktaran Özdağ, 
“Muhsin Yazıcıoğlu, 
Sarkışla Lisesindeki ocak 
başkanlığından itibaren 
Hakk'a yürüdüğü saate 
kadar kendine eşit 
saydıklarının arasında 
birinci olmak 
mevkisindeydi. Partisi 
mühim bir seçim başarısı 

gösteremedi ama o hep 
mevcuttu ve değerliydi. O 
parti ise anlı şanlı siyasi 
kuruluşla ve siyasetçilerin 
"Yer yarılsa da yerin içine 
girsem görünmez olsam" 
diye dilediği sert kriz 
günlerinde milletin 
hukukundan yana tavır 
alması bakımından altın 
gibi kıymetliydi. Şubatın 
sersemletici ayazında 
Muhsin Yazıcıoğlu ve 
arkadaşları göğüslerine 
kadar düğmeleri çözülmüş 
delikanlı gömlekleriyle 
devrin egemenlerine yan 
bakıp, "Bir dakika, biz sizin 
o söylediklerinize 
katılmıyoruz" diyebilmiş 
yiğit ve erkek adamlardı. 
Toplumu ayrıştıran 
siyasetlerden 
hazzetmezdi. Bırakıp 
gittiğinde her kesimden 
insanın tabutuna el atması 
bu özelliği yüzündendi. 
Dostluğu arkadaşlığı çok 
değerli olan biriydi. Onu 
tanıyanlar devlet millet 
meselelerinin en çok 
konuşulacak kişisinin o 
olduğunu bilirlerdi. Onun 
için milli refleksleri olan 
herkes ona koşardı” dedi. 

'Büyük ve özgür 
Türkiye hayalleri 
vardı'

Yazıcıoğlu'nun 'Büyük 
Türkiye ve özgür Türkiye' 
hayallerinin olduğunu 
hatırlatan AK Parti Manisa 
Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ, sözlerine şöyle 
devam etti, “Uzun yıllar 
birlikte siyaset yaptığım 

kadim dostum Muhsin 
Yazıcıoğlu ansızın gitti 
ama o hep yaşadı, 
yaşayacak. İnsanlar 
yaşadıkları kadar 
anılmazlar, anıldıkları 
kadar yaşarlar. Muhsin 
Yazıcıoğlu'nun hayalleri 
vardı, "Büyük Türkiye“ 
hayali vardı. Muhsin 
Yazıcıoğlu'nun "özgür 
Türkiye" hayali vardı. Lise 
yıllarında Elmalı köyünden 
Şarkışla'ya 5 kilometreyi 
yürüyerek gidip geliyordu. 
5 arkadaştılar, bir gün 
Bozkurtlar Çiftliği 
kuracaklardı, biri doktor, 
biri veteriner hekim, biri 
ziraat mühendisi, biri 
jeoloji mühendisi, biri 
öğretmen olacaktı. Muhsin 
Yazıcıoğlu Sivas birincisi 
olarak üniversiteyi 
kazandı. Doktorluğu 
yazacaktı, yazdırmadı 
arkadaşları. Bir sene önce 
birisi tıbbı yazmıştı, 
kendisine veteriner 
hekimlik düştü. 5'i de 
hayallerini gerçekleştirdiler 
ama Muhsin Yazıcıoğlu, 
"Büyük Türkiye" hayalini 
gerçekleştiremedi. 
İnşallah, bu meclis ve aziz 
Türk Milleti "Büyük 
Türkiye" ve "özgür 
Türkiye" hayalini 
gerçekleştirecek. 
Kendisine rahmet 
diliyorum, ruhu şad olsun.”

(Haber Merkezi)

Selçuk Özdağ, “Muhsin Yazıcıoğlu yaşamını hizmete adamış gerçek bir dava adamıydı”

Büyük Birlik Partisi'nin (BBP) Kurucu Genel Başkanı ve uzun yıllar birlikte siyaset yaptığı kadim dost Muhsin Yazıcıoğlu'nu TBMM Genel Kurulunda gündem dışı yaptığı konuşmayla anan AK Parti 
Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk Özdağ Yazıcıoğlu'nun hayatı boyunca yaşamını hizmete adamış gerçek bir dava adamı olduğunu ifade etti. Özdağ, 
“Muhsin Yazıcıoğlu 28 Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, ölçülerinden taviz vermeyen ender siyasetçilerden biriydi. 'Türkiye İran olacak, Türkiye Cezayir olacak' diyenlere 'Türkiye, Cezayir olmaz, 
Türkiye İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye de yaptırtmayacağız' diyecek kadar da yürekli bir adamdı. Onun 'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve milli güçlerin uyanması 
için önemli bir vesile oldu” diye konuştu. 

     

Manisa Ticaret ve 

Sanayi Odası'nın da 

ortakları arasında yer alan 

KOBİ Girişim Sermayesi 

Yarım Ortaklığı A.Ş. 

genel kurulu Ankara'da 

yapıldı. Manisa Ticaret ve 

Sanayi Odası'nın da 

ortakları arasında yer alan 

KOBİ Girişim Sermayesi 

Yarım Ortaklığı'nın 

19.Genel Kurulunda 

Manisa Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönem Kurulu 

Başkanı Adnan Erbil'in 

yanı sıra Ankara Ticaret 

Borsası Yönem Kurulu 

Başkanı Faik Yavuz, Denizli 

Sanayi Odası Yönem 

Kurulu Başkanı Müjdat 

Keçeci ve Yönem Kurulu 

Üyeleri yer aldılar. 

Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği'nde 

gerçekleşen Genel 

Kurulda gündem de yer 

alan maddeler oy birliği 

ile kabul edilirken, şirken 

önümüzdeki dönemde 

yapacağı faaliyetler 

hakkında da genel kurul 

üyelerine bilgi verildi.

(Haber Merkezi)

KOBİ Girişim Sermayesi Yarım Ortaklığı Genel Kurulu Yapıldı

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönem Kurulu Başkanı Adnan Erbil, KOBİ Girişim 

Sermayesi Yarım Ortaklığı A.Ş.'nin 19. Genel Kuruluna kaldı.

       MCBÜ Fen Bilimleri Enstitüsü kalitesini belgeledi
Manisa Celal Bayar Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsü “TSE Kalite Yönetim Sistemi Belgesi” 
aldı

Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
Fen Bilimleri Enstitüsü’nün, “Kalite 
Yönetim Sistemleri” kapsamında; 
Türk Standartları Enstitüsü ile 
2017 yılında başlayan “Kalite 
Yönetim Sistemi” yolculuğu, TSE 
belgelendirme tetkiklerinin 
başarılı bir şekilde 
sonuçlandırılmasıyla 
tamamlandı.

MCBÜ Fen Bilimleri 
Enstitüsü’nün almaya hak 
kazandığı “TS EN ISO 
9001:2015 KALİTE 
YÖNETİM SİSTEMİ ve 
IQNET TS EN ISO 
9001:2015 KALİTE 
YÖNETİM SİSTEMİ” belgesi, 
MCBÜ Rektörlüğü Senato 
Salonunda 22 Mart 2018 
tarihinde düzenlenen 
toplantıda takdim edildi.

Toplantıya MCBÜ Rektörü 
Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, 
MCBÜ Kalite Komisyonu 

Koordinatörü Prof. Dr. Ramazan 
Gökbunar, MCBÜ Fen Bilimleri 
Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Kenan 
Dost, TSE Ege Bölge 
Koordinatörü Kürşat Yılmaz, TSE 
İzmir Belgelendirme Müdürü 

Ahmet Namlı, TSE Ege Bölge 
Koordinatörlüğü Baş Araştırmacı 
İsmail Ünlü, TSE Ege Bölge 
Koordinatörü Kürşat Yılmaz ve 
MCBÜ Fen Bilimleri Enstitüsü 
Sekreteri Mehmet Akın katıldı.

MCBÜ Fen Bilimleri Enstitüsü 
“TSE Kalite Yönetim Sistemi 
Belgesi”, TSE Ege Bölge 
Koordinatörü Kürşat Yılmaz 
tarafından MCBÜ Rektörü Prof. 
Dr. A. Kemal Çelebi’ye takdim 
edildi.

Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, MCBÜ 
Fen Bilimleri Enstitüsü Kalite 
Yönetim Sistemi belgelendirme 
çalışmalarında emeği geçen tüm 
Enstitü personelini tebrik ederek, 
belgeleri MCBÜ Fen Bilimleri 
Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Kenan 
Dost’a teslim etti.  
(Haber Merkezi)

Yunusemre Kent 
Konseyi, Yunusemre 
Belediyesi’nin 
katkılarıyla 
düzenlenen 
organizasyonla Özel 
Vakıf Huzurevi’inde 
yaşayan vatandaşları 
Yunuspark’ta konuk 
etti. Programa 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, AK Parti 
Yunusemre İlçe 
Başkanı Fatih Katıöz, 
Yunusemre Kent 
Konseyi Başkanı Halil 
Arslan ve yönetimi, 
Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver 
Yüksel, Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürü 
Ahmet Sak da 
yaşlılarla bir araya 
geldi. Programda 
açılış konuşmasını 
yapan Yunusemre 
Kent Konseyi Başkanı 
Halil Arslan, 
deneyimleriyle 
genç nesli hayata 
hazırlayan 
vatandaşların 
Yaşlılar Haftası’nı 
kutladı. Arslan 
yaptığı 
konuşmada, 
“Belediye 
Başkanımızın 
katkılarıyla Kent 
Konseyi olarak 
düzenlediğimiz 
kahvaltıda sizler 

ile beraber olmaktan 
mutluluk duyuyoruz. 
Ulu çınarlarımızı çok 
seviyoruz. Yaş alan 
vatandaşlarımızı 
hiçbir zaman 
unutmadık, 
unutmayacağız” dedi.

“TECRÜBELERİNİZ 
BİZLERE YOL 
GÖSTERİYOR”

Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi de ilçeye kısa 
süre içerisinde yeni 
bir huzurevi 
kazandıracakların dile 
getirerek şunları 
söyledi: “Elleri öpülesi 
büyüklerimiz. Hayat 
bir tecrübedir. Pek 
çok badire atlatıyoruz. 
Rabbimizin bahşettiği 
hayat nimetini hep 
beraber yaşıyoruz. 
Çok tecrübeye 
sahipsiniz. Sizlerin bu 

tecrübeleri bizlere 
ışık tutuyor. 
Bizlerde ilerleyen 
yaşlarımızda 
tecrübelerimizi 
sizler ile 
paylaşacağız. 
Belediye olarak 
bizlerde yakın bir 
zamanda 
huzurevimizin 
temelini atacağız. 
Ormanın 
içerisinde sosyal 

ve eğitim alanları ile 
örnek bir yer olacak. 
Sizlerin derdi bizim 
derdimiz. Sizlerin 
taleplerini karşılamak 
için elimizden geleni 
yapacağız. 
Büyüklerimizin 
duasını almaya 
talibiz. Programda 
emeği geçen herkese 
çok teşekkür ederim.” 
Özel Huzurevi 
Vakfı’nda yaşayan 
yaşlılar, Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi’ye 
Yunusemre 
Belediyesi’nin verdiği 
katkılardan dolayı 
teşekkür etti. Program 
sonunda Başkan 
Çerçi, huzurevi 
sakinlerine karanfil 
dağıttı.
(Haber Merkezi)

BAŞKAN ÇERÇİ HUZUREVİ SAKİNLERİYLE BULUŞTU
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Özel Vakıf 
Huzurevi’nde yaşayan vatandaşlarla buluştu. Yunuspark Kafe’de 
gerçekleştirilen kahvaltıda huzurevi sakinlerini ağırlayan Başkan 
Çerçi, “Siz büyüklerimizin hayır duasını almaya talibiz” dedi.

GERİ DÖNÜŞÜMDEN SANATA
Özel Yunusemre Gündüz Bakımevi öğrencilerinin hazırladığı geri 
dönüşüm sergisi, Forum Magnesia AVM’de sanatseverlerin 
beğenisine sunuldu. 
Serginin açılışını 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi 
yaparken; sergi 25 Mart 
Pazar günü akşamına 
kadar gezilebilecek.
Yunusemre Özel 
Yunusemre Gündüz 
Bakımevi miniklerinin geri 
dönüşüm materyallerinden 
oluşan sergisi Forum 
Magnesia AVM’de açıldı. 
Serginin açılış törenine 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, AK Parti Yunusemre 
İlçe Başkanı Fatih Katıöz, 
MAYEB Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Gürler, 

Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver Yüksel, 
öğrenciler velileri katıldı. 
Açılışta miniklerle 
yakından ilgilenen Başkan 
Çerçi, onlarla sohbet 
ederek fotoğraf çektirdi. 
Açılış 
kurdelesini 
öğrencilerl
e birlikte 
kesen 
Belediye 
Başkanı 
Çerçi ve 
davetliler 
13 
eserden 
oluşan 

sergi hakkında Anaokulu 
Sorumlusu Özlem Köroğlu 
ve Dilek Öter’den bilgi 
aldı.
(Haber Merkezi)
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Selçuk Özdağ, “1991 ittifakında Cumhur ittifakının temeli atıldı”
AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 
arasında oluşturulan ittifakın Cumhur ittifakında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifakının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 
emperyalist işbirlikçilere, 
vesayetçilere rağmen barajı 
aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 
emperyalist egemen güçlerin kirli 
oyunlarını bozmak ve 
ağababalarının kurduğu çemberi 
kırmak için” diye konuştu.
Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 
Genel Merkezi'nin düzenlediği 
“Düşünce insanı Muhsin 
Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 
olarak katılan AK Parti Manisa 
Milletvekili ve TDED Manisa Şube 
Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 
bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 
Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 
Partisi ile Milliyetçi Çalışma 
Partisi arasındaki 1991 yılında 
yapılan ittifaka da değinen 
Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 
Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 
barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 
ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 
Refah Partisinde içerisinde 
siyaset yapıyorlardı. O gün 
yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 
hareketin de önünü açtı. Bu 
birliktelik bugünkü ittifakın da bir 
temeliydi. O dönem Alparslan 
Türkeş-Erbakan, bugün ise 
Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 
Bahçeli birlikteliği. O gün 
hedeflenen sisteme karşı barajı 
aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 
bugün de sisteme musallat 
olanlara karşı “Bu emperyalist 
barajı kıralım” düşünceleriyle 
emperyalist egemen güçlere ve 
ağababalarına karşı çemberi 
kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 
çemberleri kırdıktan sonra da 
kendi özgür ve özgün yapımızı 
tam olarak kurmuş olacağız ve 
vesayetçilerin dönemi geride 
bırakacağız inşallah” diye 
konuştu.
Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 
yoğun bir ilgisi ve saygısı 
olduğunu belirten Özdağ, “kadim 
dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 
nerede bir Allah dostu varsa onu 
ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 
Onlarla sohbet etmek, birlikte 
namaz kılmak istiyordu. Bir kar 
tanesi olsaydınız nereye düşmek 
isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 
düşmek isterdim' diyebilecek 
kadar Allah ve Peygamber 
aşığı idi. Allah için olanı 
sadece Allah'a arz etti. 
İnsanları özellikle de siyaset 
yapanları yaşatan geride 
bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 
bıraktığı izleri, hangi saiklerle 
bu kadar sevildiğini anlamaları 
gerekir. O, her zaman halktan 
biri gibi hareket etti. Eleştiriye 
açık oldu. En ağır tenkitler 
karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 
siyasi hayatında da şeffaf ve 
demokrat bir tutum sergiledi. 
Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 
millet hizmetkârı gibi yaptı. 
Partisini kaloriferler yanmazken 
topladığı paraların bir kuruşunu 
bile ayırmadan hepsini 
Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 
gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 
Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 
kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 
Türkiye'nin terör mücadelesine 
destek olmak amacıyla Kuzey 
Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 
derdini dert edinerek siyaset 
yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 
Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 
ölçülerinden taviz vermeyen 
ender siyasetçilerden biriydi. 
'Türkiye İran olacak, Türkiye 
Cezayir olacak' diyenlere 
'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 
İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 
de yaptırtmayacağız' diyecek 
kadar da yürekli bir adamdı. Onun 
'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 
28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 
milli güçlerin uyanması için 
önemli bir vesile oldu” şeklinde 
konuştu.
AK Parti Manisa Milletvekili ve 
Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 
Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ'ın konuşması 
büyük bir ilgi ve takdir toplarken 
AK Parti İstanbul Milletvekili ve 
Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 
Genel Başkanı Ekrem Erdem 
tarafından kendisine teşekkür 
plaketi takdim edildi. 
(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 
Harmandalı 
Mahallesinde  
bulunan  üzüm 
bağların Manisa'da  
havaların mevsim 
normalleri üzerinde 
seyretmesi nedeniyle 
uyandı. 20 gün önce 
uyanan üzüm 
bağlarından 
üreticiler  
endişeli.Üzüm 
üreticisi Mehmet 
Özel "Bağlar 
normelden 20 gün 
önce uyandı. Bu biz 
de  endişe yaratıyor. 
Biz bunun örneği 
2016 yılında  
yaşadık. Yüzde 80 
yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 
sene ürünlerimizi  
Tarsim sigortası ile 
sigortalattık.  Soğuk 
olursa gece su 
salacağız.  Tek 
dileğimiz Allah'ın  
koruması biz çok 
mağdur oluyoruz. 
Don olayı ile 
karşılaştığımız 
zaman büyük  ürün 
kaybı yaşıyoruz ve 
ödemelerimizde 
zorluk çekiyoruz. O 
yüzden tek dileğimiz 
soğuk olmaması. 
Endişeliyiz.  2016 
yılında  23 nisan da 
soğuk olayı oldu. Bu 
sene nisanın sonuna 
kadar tehlike geçerli. 
İçimizde korku var. O 
endişe ile yaşıyoruz. 
Başka geçim 
kaynağımız yok. Tek 
geçim kaynağımız 
üzüm içimizde onun 
için bir don alacak  
korkusu var" 
ifadelerini 
kullandı.Çiftçi  
Mehmet Ayyıldız ise 
"  Ziraat 
mühendislerimizin 
söyledikleri üzüm 
bağlarının erken 

uyanmaması için 
Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 
uyanmaması  için bir 
mücedele 
yapamıyoruz. Ziraaat 
mühendislerin ve 
bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 
Mühendislerimize 
danışıyoruz. Onlar 
ne söylüyorsa onu 
yapıyoruz" şeklinde 
konuştu.Ziraat 
Mühendisi Mehm
et Balta ise bu yıl 
üzüm bağların 
15-20 gün erken 
uyandığına dikkat 
çekerek 
"çiftçimizde bir 
endişeye sebep 
olmaktadır. Üzüm 
bağları  eksi iki  ila  
iki buçuk dereceden 
sonra zarar 
görüyor.  Bu 
durumun önlenmesi 
için kültürel önlem 
olarak bağlarımızı 
geç budanması şu 
an yapılabilecek en 
önemli kültürel 
önlemdir. Bunun 
yanında Tarsim 
sigortası şu anda 
çiftçimize  tek 
güvence kapısı 
olarak hizmet 
sunmaktadır"  
dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 
Doğan ise  "Bu yıl 
bağlarımız mevsimin 
sıcak geçmesi 
nedeniyle 
bağlarımızda  erken 
uyanma durumu var. 
Bu erken uyanmalar 
bağlarımızda ileriki 
zamanda 
oluşabilecek 
soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 
Bundan dolayı 
çiftçilerimizde haklı 
olarak bir endişe 
var.  Bu yıl yaklaşık 
10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 
belki yaklaşır. 10 -
15 günlük bir 
erkenlik var. Bu 
bağlar için önemli 
bir zaman çünkü 
önümüzde daha 
önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 
var ki  mart ayının 
sonlarında nisan 
ayının ilk 

haftalarında olan bir 
soğuk bağlarda ciddi 
hasara neden 
olabiliyor. Buda 
ciddi rekolte kaybına 
neden oluyor. 
Manisa Türkiye'nin 
en önemli 
çekirdeksiz üzüm 
kaynağı.. Burada 
olabilecek zarar hem 
milli ekonomiye ciddi 
bir zarar hemde 
geçimini bağçılıkla 
karşılayan çiftçimiz 
için büyük bir kayıp 
demektir"  şeklinde 
konuştu.
(Haber:Kenan 
YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI
Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 
uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 
Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 
erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 
havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  
 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, 

k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

        Şehit Hikmet Güler'in ismi okula verildi
2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 
(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 
Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 

ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 
Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 
sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın okuma 
yazma seferberliği çağrısına 
duyarsız kalmadı. 
Yunusemre Belediyesi ve 
Yunusemre Halk Eğitim 
Merkezi’nin de katkılarıyla 
Yunusemre Kent Konseyi’nin 
Yeni Mahalle’de bulunan 
binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 
Haftanın 2 günü 
gerçekleştirilen kurslara 
katılan 72 yaşındaki Makbule 
Yapar, kursun en başarılı 
kursiyerlerinden. Makbule 
Nine kendilerine bu imkanı 
sağlayanlara teşekkür 
ederken; duygularını Allah 
emeği geçenlerden razı 
olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 
öğrendiğini belirten Zahide 
Kaya ise şunları söyledi: 
“Evliyim,  bu yaşıma kadar  
okuma yazma bilmiyordum. 
Yunusemre Kent Konseyi’ne 
okuma yazma kursu için 
başvurdum. Burada okuma 
yazma kursu eğitimi 
alıyorum. Böyle bir hizmeti 
verdiği için Yunusemre 
Belediyesi’nden ve Kent 
Konseyi’nden Allah razı 
olsun”

“BAŞKANIMIZ 
ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 
Kent Konseyi Başkanı Halil 
Arslan da konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada, 
“Yunusemre Kent Konseyi 
olarak Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 
bulunmak amacıyla okuma 
yazma kursu 
gerçekleştiriyoruz. Haftanın 
iki günü eğitim veriyoruz. 
Çeşitli nedenlerden dolayı 
okuyamamış kişilerin eğitim 
görmesini sağlıyoruz. Kurs 
görmek isteyen 
vatandaşlarımızdan Kent 
Konseyimize başvurmasını 
istiyoruz. Bu kurslarımızı 
Belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 
katkıları ile veriyoruz. 
Başkanımıza çok teşekkür 
ediyoruz.” şeklinde konuştu. 
(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 
kursları ile ekonominin 
canlanmasına katkıda 
bulunan Yunusemre 
Belediyesi, 11. 
girişimcilik kursunu 
tamamladı. 
Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar,  Belediye 
Meclis Toplantı 
Salonu’nda 4 gün 
süren eğitimleri 
tamamlayan 25 
kursiyer ile bir araya 
geldi. Kursiyerler ile 
sohbet eden Belediye 
Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, “Biz bu 
eğitimi Yunusemre 
Belediyesi, İŞKUR ve 
KOSGEB iş birliği ile 
organize ediyoruz. 
İnşallah hepiniz hayal 
ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 
Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi, bu 
kursları önemsiyor. 
Kurslarımızın devamı 
gelecek” dedi. 
Yunusemre 
Belediyesi’nden 
girişimcilik eğitimi alan 
kursiyerleden  Şehri 
Sarıca duyduğu 
memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 
KOSGEB eğitimi için 
geldim. Yunusemre 
Belediye Başkanımız 
ve ekibi her zaman 
bizlerin yanında. 
Buradaki katkılarından 
dolayı kendilerine çok 
teşekkür ederiz.” diye 
konuştu. 
(Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI
Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 
11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal                                                                             
Marşı'nın bestesiyle ilgili   
önemli açıklama
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 
ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 
taşıyarak kendisini hedef tahtasına 
koymak isteyen kesimlere sert tepki 
gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 
fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 
istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 
Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 
ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 
size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 
ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 
vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 
paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 
ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 
oluşturup kıyameti koparacaksınız? 
Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 
İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 
bir derdimiz yok ama bestesinin de 
sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 
diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 
bestelenmesiyle ilgili 
tartışmalara AK Parti 
Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 
Parti Saruhanlı İlçe 
Danışma Meclisinde 
konuyla ilgili düşüncelerini 
aktaran Özdağ, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 
Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 
düşüncesini ifade ettiğini ve 
bu ifadelerin bazı kesimler 
tarafından çarpıtılarak 
başka boyutlara taşınmak 
istediğini kaydetti. 
İSTİKLAL MARŞI'NIN 
SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ
Kendisinin milliyetçi ve 
ülkücü gelenekten gelen bir 
Milletvekili olduğunu 
Mehmet Akif Ersoy'u rol 
modeli olarak kabul ettiğini 
belirten Özdağ, “Mehmet 
Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 
rahatsızlanmıştı Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'e 
haber gönderdi. Mustafa 
Kemal “Gelsin” dedi. 
Ardından Akif Türkiye'ye 
geldi. Gelmesinin ardından 
Mustafa Kemal Atatürk 
Mehmet Akif'in yanına 
arkadaşlarını gönderdi, 
“Kendisine geçmiş olsun 
dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 
İsteseydim Anadolu 
topraklarına sokmazdım. 
İsteseydim yazdığı İstiklal 
Marşı'nı değiştirirdim” 
sözlerinin iletilmesini istedi. 
Gittiler ve Mustafa Kemal'in 
selamını söyleyip kendisine 
söylediklerini aktardılar. 
Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 
Gazi beni Anadolu'ya 
sokmayabilirdi, gücü yeterdi 
ama İstiklal Marşı'nı 
değiştirmeye gücü 
yetmezdi” dedi. Dönüp bu 
sözleri Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'e aktardılar. Gazi 
Mustafa Kemal'in sözleri 
çok anlamlıydı, “Evet bunu 
ancak bana Mehmet Akif 
gibi bir adam söyleyebilirdi” 
dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 
Mehmet Akif Ersoy'un 
yazdığı “Korkma sönmez bu 
şafakta yüzen Alsancak” ile 
başlayan İstiklal Marşı'nı 
değiştirmeye kalkmıyor” 
dedi.
SAYIN ERDOĞAN'IN 
SÖZLERİNİ 
ÇARPITIYORLAR
 “Bazı siyasi parti liderlerinin 
çarpıtarak söyledikleri gibi 
bizim öyle bir değiştirmeye 
yönelik derdimiz yok. Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
söyledikleri İstiklal Marşı'nın 
sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 
“İstiklal Marşı'nın bestesi 
1921'den bu yana iki sefer 
değiştirildi. Sözlerinin 
heyecan verdiği, kulağa hoş 
geldiği gibi bestesinin de 
aynı şekilde heyecan 
vermesi, kulağa hoş 
gelmesi gerekiyor. 
Cumhuriyet Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün söylediği 
gibi fikri hür, irfanı hür, 
vicdanı hür nesiller 
istemiyor mu? Siz, “Gazi 
Mustafa Kemal'in partisiyiz” 
diyeceksiniz, size gelince 
her şeyi söyleyeceksiniz 
ondan sonra da Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
fikri hür, irfanı hür, vicdanı 
hür bir şekilde söylediği 
düşüncesinde kıyameti 
koparacaksınız. Hani siz 
Cumhuriyeti temsil 
ediyordunuz? Hani siz halk 
iradesini temsil 
ediyordunuz, Hani siz 
Mustafa Kemal'in 
düşüncelerini 
savunuyordunuz?” şeklinde 
konuştu.
İSTİKLAL MARŞI 
EBEDİYETE KADAR 
OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 
ölümsüz dizeleriyle hayat 
bulan, kurtuluş ve 
bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 
olan İstiklal Marşının 97 yıl 
önce Türkiye Büyük Millet 
Meclisinde defalarca 
okunup ayakta alkışlanarak 
kabul edildiğini 
vurgulayarak ebediyete 
kadar okunmaya devam 
edeceğini kaydeden Özdağ, 
“İstiklal, milletimizin en eski 
tarihinden bugüne kadar 
hür bir millet olarak varlığını 
sürdüğünü ifade eden en 
temel kavramdır. Milli 
Şairimiz Mehmet Akif 
Ersoy´un yazdığı İstiklal 
Marşı ise Türk Milleti´nin 
dünyaya bildirisi ve 
bağımsızlığının tescilidir. 
Öyle bir şiir yazacaksınız ki 
bugünü anlatırken dünü 
vurgulayacak, dünü 
anlatırken de geleceğe 
yönelik kalıcı ve şaşmaz 
ifadeler ortaya koyacaktır. 
Bunu başaran yegane 
insan, kalemini, sanatını, 
ilhamını Türk milletinin 
emrine vermiş milli bir şair, 
geniş bir kültür hazinesine 
sahip büyük bir fikir adamı 
Mehmet Akif Ersoy´dan 
başkası olamazdı. İstiklal 
Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 
Ersoy Türk edebiyatında 
milli bir şair olarak öncelikle 
gönüllerde taht kurmuştur. 
Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'da 
Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin kurucusu Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
ifade ettiği gibi fikrini, 
irfanını ve vicdanını hür bir 
şekilde paylaşarak “Konuyu 
kamuoyunun bestekarların 
takdirine sunuyorum” 
demiştir. Bundan daha ne 
olabilir? Konuyla ilgili beste 
yarışmaları düzenlenir, 
milletimizin takdirine 
sunulur ve millet iradesinin 
takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 
verdiği heyecanı aynı 
şekilde veren bir beste 
ortaya çıkabilir” diye 
konuştu.
MEHMET AKİF'İN RUHU 
HER AN YANIMIZDA 
YAŞIYOR
Türk milletinin 1. Cihan 
Harbinde yenildikten sonra 
Çanakkale´de büyük bir 
destan yazdığını kaydeden 
Özdağ sözlerini şöyle 
sürdürdü, “Çanakkale 
zaferinden sonra yediden 
yetmişe her kesimden 
insanımızla büyük bir 
direniş gösterdik. Bu 
direnişimiz tarihe mal oldu. 
Bu destanı ve kahramanlığı 
ölümsüz kılma ve 
bağımsızlığımızı sembole 
etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 
Konu ile ilgili olarak Mehmet 
Akif Ersoy önce para ödüllü 
olduğu için bu yarışmaya 
katılmak istemedi. Israrlar 
karşısında seyirci 
kalamayarak büyük şairimiz 
Mehmet Akif Ersoy para 
almayacağını belirterek 
yarışmaya katıldı. Yazmış 
olduğu o muhteşem şiirle 
İstiklal Marşı yazarı 
unvanını kazandı. Mehmet 
Akif Ersoy kendisine 
ödenen parayı kabul etmedi 
ve o parayı askerlere tebliğ 
etti. Mehmet Akif Ersoy 
fakirlik içinde yaşarken dahi 
bu parayı almayarak milleti 
adına çalışmayı ve 
fedakarlık yapmayı 
göstermiş olan örnek bir 
şahsiyettir. Milli Şairimiz 
Mehmet Akif Ersoy istiklal 
marşını yazdıktan sonra 
“Allah bir daha bu millete 
istiklal marşı yazdırmasın” 
demişti. Bu istiklal bizi 
istikbale, özgürlüğe ve 
refaha sürüklesin istemişti. 
Mehmet Akif Ersoy ruhu her 
an yanımızda yaşıyor. 
Kendisini bir kez daha 
rahmetle ve şükranla anıyor 
ve Türkiye sonsuza kadar 
varolsun istiyoruz.”(Haber 
Merkezi)
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Manisa Büyükşehir Belediyesi ile 

Belediye İş Sendikası arasında 2018-

2019 yıllarını kapsayan ücret 

protokolü imzalandı. Büyükşehir 

Belediyesi ile Belediye İş Sendikası 

99 kadrolu işçiyi kapsayan iki yıllık 

toplu sözleşmeye imzaları karşılıklı 

olarak attı. Büyükşehir Belediye 

Başkanvekili Ziya Elmalı, Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç ve 

Belediye İş Sendikası Manisa Şube 

Başkanı Gökay Sezgin arasında 

imzalanan toplu sözleşmeye göre 

işçiler, ilk yıl için yüzde 5+5, ikinci yıl 

için ise yüzde 6+6 maaş artışı alacak. 

Toplu sözleşmenin hayırlı olması 

dileğinde bulunan Genel Sekreter 

Yardımcısı Mustafa Genç, “99 

kadrolu işçimiz mevcut. 1 Ocak 2018 

tarihi itibariyle toplu iş sözleşme 

hükümleri sona ermişti. Yaklaşık 2 

aylık toplu iş sözleşme süreci geçti. 

Bunun sonucunda Başkan Cengiz 

Ergün'ün de bilgileri ve takdirleri 

neticesinde Manisa Büyükşehir 

Belediyesinde çalışan işçilerimize 1 

Ocak 2018'den geçerli olmak üzere 

birinci yıl 5+5, ikinci yıl içinde yüzde 

6+6 verildi.  

Bu oranlar dahilinde sosyal yardımlar 

var. Bütün sosyal yardımlar da aynı 

şekilde etki etti. Manisa Büyükşehir 

Belediyesinde hizmet veren bütün 

işçi kardeşlerimiz güle güle 

kullansınlar. Büyükşehir Belediye 

Başkanımız adına buradayız, onun 

adına sevgi ve saygılarımızı 

iletiyoruz” dedi. 

“Her iki taraf içinde hayırlı olsun”

 Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanvekili Ziya Elmalı ise 

konuşmasında, “Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün'ün kabul ettiği 

işçilerimizle ilgili toplu sözleşme 

imzasını atmak bana nasip oldu. 

2018 yılı için belediyemiz personeli 

için yüzde 5+5, 2019 yılı için de 

yüzde 6+6 ve ek olarak yemek 

konusu ve diğer sosyal yardımlar 

konusunda belediyemiz işçi 

kardeşlerimiz için iyi bir sözleşmeye 

onay verdi. İki taraf için de hayırlı 

olsun. İşçi kardeşlerimiz için de 

hayırlı uğurlu olur inşallah” diye 

konuştu. Belediye İş Sendikası 

Başkanı Gökay Sezgin de yapılan 

imza töreni sonrasında her iki taraf 

için de atılan imzaların hayırlı olması 

dileklerini iletti. 

Manisalı bisikletçiler, Yunusemre 
Belediyesi, Kırsal Turizm Derneği ve 
Manisa Bisiklet Kulübü Derneği'nin 

düzenlediği “Kırsal Kültüre Pedallıyoruz” 
sloganıyla 

Cumhuriyet Meydanı'ndan Yoğurtçu 
Kalesi'ne kadar pedal çevirdi. 

Yunusemre Belediyesi, sporu ve 
sporcuyu her daim desteklemeye 

devam ediyor. Yunusemre Belediyesi 
Spor İşleri Müdürlüğü'nün de katkılarıyla 

“Kırsal Kültüre Pedallıyoruz” etkinliği 
düzenledi. Cumhuriyet Meydanı'ndan 

başlayan bisiklet turunda Yoğurtçu 
Kalesi yokuşundan başlayıp, Uzunburun 
Mahallesi'ne kadar bisikletle tırmanma 

yarışı yaptı. Bisikletçiler, etkinlik 
kapsamında halat çekme, çuval yarışı, 

bisikletle yavaş gitme yarışı ve 
gösterileri gibi birçok etkinlikle keyifli 

vakit geçirdi. Sporcular böylesine güzel 
bir etkinliğe katkılarından dolayı 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi'ye teşekkür etti.

Büyükşehir'de Toplu İş Sözleşmesi
Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Belediye İş 

Sendikası arasında imzalanan toplu sözleşme ile 
işçilerin alacakları ücret protokole bağlandı. 

Büyükşehir'den Alaşehir'e Hayat Kurtaracak Proje
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından Alaşehir'de İzmir-Denizli 
karayolu üzerinde yapımına başlanan 
köprülü kavşak projesinde inşaatında 
çalışmaları devam ediyor. Çalışmaları 

inceleyen Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir, kavşağın bölge 

için önemine değinerek” Hayat 
kurtaracak proje” ifadelerinde bulundu.
Manisalı vatandaşların rahat, konforlu 

ve güvenli bir şekilde ulaşımlarını 
sağlayabilmesi adına önemli 

çalışmalara imza atan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'nin Alaşehir'de 

İzmir-Denizli karayolu üzerinde 
yapımına başladığı köprülü kavşak 

inşaatında çalışmaları devam ediyor. 
Yürütülen çalışmaları Büyükşehir 
Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 

Dairesi Başkanı Fevzi Demir yerinde 
inceledi. Demir'e, Büyükşehir 

Belediyesi Alaşehir Koordinasyon 
Şube Müdürü Hüseyin Güner de eşlik 

etti. Yüklenici firma yetkililerinden 
çalışmalar hakkında bilgi alan Demir, 

projenin ilçe önemine değindi.

Projenin önemine dikkat çekti
Vatandaşlarımızın can ve mal güvenliğinin sağlanması adına bu 
kavşağın çok önem taşıdığına dikkat çeken Yol Yapım ve Onarım 

Dairesi Başkanı Fevzi Demir, “ Trafik akışını rahatlatacak ve ulaşımda 
güvenliği sağlayacak kavşak projemizde çalışmalarımız devam ediyor. 

Hayat kurtaracak projemizi kısa sürede bitirerek vatandaşlarımızın 
hizmetine açmak istiyoruz” dedi. Demir, kavşak projesindeki 

incelemelerinin ardından Alaşehir Koordinatörlüğü'nü ziyaret ederek 
ilçede yürütülen çalışmalar hakkında istişarede bulundu.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanı 

Fevzi Demir, Yunusemre ve 
Şehzadeler ilçelerinde, alt yapı 

çalışmalarının ardından kilit parke 
çalışması tamamlanan ve devam 

eden mahallelerde inceleme bulundu. 
Geride kalan dört yıllık hizmet 

döneminde Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Manisa'nın 17 ilçesinde 4 
buçuk milyon metre kare kilit parke 
döşemesi yapıldığına dikkat çeken 
Büyükşehir Belediyesi Yol Yapım ve 

Onarım Dairesi Başkanı Fevzi 
Demir'e mahalle muhtarları yapılan 
hizmetler nedeniyle memnuniyetini 

dile getirdi.
  Manisa Büyükşehir 

Belediyesi il genelinde gerçekleştirdiği 
alt ve üst yapı çalışmalarıyla 

vatandaşları yıllardır özlem duyduğu 
hizmetlere kavuşturuyor. 

Bu kapsamda Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir de 

Yunusemre ve Şehzadeler ilçelerinde, 
alt yapı çalışmalarının ardından kilit 

parke çalışması tamamlanan ve 
devam eden mahallelerde inceleme 
bulunarak, mahalle muhtarlarıyla bir 

araya geldi.
Başkan Ergün'e teşekkürlerini iletti
İlk olarak Çamköy Mahallesi'ni ziyaret 
eden Demir, burada Mahalle Muhtarı 

Kadir Çelik tarafından karşılandı. 

Mahallede yürütülen kilit parke 
çalışmalarını inceleyen Demir'e 

Mahalle Muhtarı Kadir Çelik 
memnuniyetini dile getirdi. 

      Mahallerinde yürütülen alt ve üst 
yapı çalışmalarından mutluluğunu dile 
getiren mahalle muhtarı Kadir Çelik, 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e de teşekkürlerini iletti. 

Tozdan da Çamurdan da kurtuldu
Demir, 

daha sonra ise MASKİ tarafından 
yürütülen alt yapı çalışmalarının 

ardından kilit parke çalışması 
tamamlanan Kırançiftlik Mahallesi'nde 

incelemede bulundu.  

 Demir yürütülen çalışmanın ardından
mahalle sakinlerinin kışın çamurdan, 
yazın da tozdan kurtulduğuna dikkat 

çekti. 
Halkımız tarafından takdirle karşılanıyor

Demir incelemelerine Gülbahçe 
Mahallesiyle devam etti.  Burada 

Gülbahçe Mahalle Muhtarı Mustafa 
Atalan tarafından karşılanan Demir, 

yürütülen çalışmaları titizlikle inceledi. 
Gülbahçe'ye Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yapılan hizmetlerin mahalle 
sakinleri tarafından takdir gördüğünü 

belirten Mahalle Muhtarı Mustafa 
Atalan,” MASKİ tarafından yapılan alt 

yapı çalışmasının ardından 
Büyükşehir Belediyesi'nin yaptığı kilit 
parke çalışmasıyla tüm sorunlarımız 

sona erdi. Bütün hizmetlerimiz 
karşılandı. Halkımız tarafından da 

hizmetler takdir görüyor.
Büyükşehir Belediye Başkanımıza 

da teşekkür ediyoruz” dedi.
Vizyonu değişti

 Son olarak Çamlıca Mahallesi'ni 
ziyaret eden Demir, burada da 

Çamlıca Mahalle Muhtarı Mehmet 
Uçtu tarafından karşılandı. 

Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapılan hizmetler nedeniyle 

memnuniyetini dile getiren Mahalle 
Muhtarı Mehmet Uçtu,” 

Mahallemizde kanalizasyon 
çalışması bitti. Şimdi kilit parke 

döşemesi devam ediyor.
 Büyükşehir Belediyemize çok 

teşekkür ediyoruz.
Bugüne kadar hiç görmediğimiz 
hizmetleri gördük. Köyümüzün 

vizyonu değişti. Yapılan 
çalışmalardan çok memnunuz” dedi.

İki ilçede 650 bin metre kare 
kilit parke

Geride kalan dört yıllık hizmet 
döneminde Büyükşehir Belediyesi 

tarafından Yunusemre ve 
Şehzadeler ilçelerinde yaklaşık 650 
bin metre kare kilit parke çalışması 

yapıldığına dikkat çeken Büyükşehir 
Belediyesi 

Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir,” 2014 yılında 
Manisa'nın büyükşehir olmasıyla 

birlikte Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün, köyden 
mahalleye dönen yerlerde alt yapı 

çalışmalarına ağırlık verilmesi 
talimatını vermişti. 

Özel idareden Büyükşehir 
Belediyesi'ne devrolan bu yerler o 

zamanların imkânlarıyla, köylü devlet 
iş birliğiyle yapılmış bir takım 

eksikleri olan tesislerdi. Büyükşehir 
Belediye Başkanımızın bu talimatı 

doğrultusunda köylerimizde öncelikle 
içme suyu ve kanalizasyon 

eksiklikleri noktasında çalışmalar 
yapılmıştı. 

Bu noktada yürütülen alt yapı 
çalışmalarının ardından Büyükşehir 
Belediyemiz tarafından kilit parke 

çalışması yapılıyor. Bunun yanı sıra 
gerek mezarlık yolu, gerekse zaman 
içerisinde yıpranan yollarda da kilit 

parke çalışmasıyla vatandaşlarımızı 
konforlu yollara kavuşturuyoruz” 

4 Yılda 4 Buçuk Milyon Metre Kare Kilit Parke

Büyükşehir Yanı Başınızda

 Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi 
ekipleri, Saruhanlı ilçesine bağlı 

Alibeyli Mahallesi'nde vatandaşla 
buluştu.

Manisa Büyükşehir Belediyesinin 
'Sosyal Doku Projesi' kapsamında 

Büyükşehir Belediyesi ekipleri, 
Manisalı vatandaşların en iyi hizmeti 

almaları hususunda çalışmalarını 
sürdürüyor. Basın Yayın ve Halkla 

İlişkiler Dairesi Başkanı Erdinç 
Karaköse, Kent Konseyi Şube Müdürü 

Sevil Şekercioğlu da, Sosyal Doku 
ekipleriyle birlikte ev ev gezerek 

vatandaşların sorunlarını 
dinledi.Saruhanlı'ya bağlı Alibeyli 
Mahallesi'nde mahalle muhtarıyla 

buluşan Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 
Dairesi Başkanı Erdinç Karaköse, 

“Mahallenizdeki ihtiyaçlarınızı bizler, 
ekiplerimiz elektronik sistemde kayıt 

altına alıyoruz. Her ne ihtiyacınız varsa 
biz bu isteklerinizi yerine getirmek 

amaçlı buraya gelmiş bulunmaktayız. 
Bizlerden beklentilerinizi, köyünüzde 

olması gereken durumları bizlere 

iletirseniz, bizler de bu isteklerinizi yerine getirmek için çalışacağız” 
dedi. Alibeyli vatandaşlar ve mahalle muhtarı, Büyükşehir Belediyesinin 

yapmış olduğu çalışmalardan memnuniyet duyduklarını ve bundan 
sonraki zamanlarda daha iyi hizmetlerin gerçekleştirileceğinden emin 

olduklarını dile getirdiler.

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün tarafından 
hayata geçirilen 'Sosyal Doku Projesi' kapsamında, Büyükşehir 

Belediyesine bağlı ekipler, kapı kapı vatandaşı ziyaret ediyor, 
sorunlarını ve beklentilerini dinliyor.

Manisa'nın Turgutlu ilçesinde Irlamaz 
dere yatağının ıslahı sonrasında 

oluşturulan Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi'nin geliştirdiği muhteşem 

proje ile yeniden can buldu. İlçe 
sakinlerinin yıllardır özlemini duyduğu 

değişimi yaşayan Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı, yeni sosyal donatı 

alanlarıyla ilçenin adeta cazibe 
merkezi haline geldi. Dev peyzaj 
uygulamasında yer alan piknik 
masalarında kimi vatandaşlar 

aileleriyle piknik yaparken, kimi 
vatandaşlar da Irlamaz Vadisi 

Rekreasyon Alanı'nda oluşturulan 
spor tesislerinde spor yaparak 

baharın keyfini yaşıyor. 

İlçenin Yeni Cazibe Merkezi
Yeşil dokuyu ve mevcut ağaçları 

koruyarak oluşturulan yeni yaşam 
alanında 7'den 70'e tüm 

vatandaşların keyifle zaman 
geçirdiğini belirten Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
“Mevcut yapıyı koruyarak yapımına 
başladığımız alanda Kent Estetiği 

Daire Başkanlığımız tarafından çim 
ekimi tamamlandı. 

Bunun yanı sıra çalı ve ağaç dikimleri 
devam etmektir.

Sadece ağaç ve yeşil alandan 
ibaret olan Irlamaz'da 

oluşturduğumuz donatı alanlarında 
vatandaşlarımız keyifle zaman 

geçiriyor. 
Geniş yelpazedeki sosyal donatı 

alanlarında dileyen 
vatandaşlarımız spor yapıyor, 
dileyen vatandaşlarımız ise 

aileleriyle dev peyzaj alanında 
piknik yapıyor” dedi.

“Sosyal alan eksikliği giderildi”
Irlamaz Vadisi Rekreasyon Alanı'nda 

zaman geçiren vatandaşlar ilçeye 
kazandırılan bu eşsiz alan için 

memnuniyetini paylaştı. 
 

Sosyal alan bakımından eksiklik 
yaşadıklarını ve bu eksikliğin Irlamaz 

Vadisi Rekreasyon Alanı'yla 
giderildiğini belirten vatandaşlar 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e teşekkür etti

Manisa Büyükşehir Belediyesinin il 
genelinde başarıyla sürdürdüğü 
eğitim çalışmalarından bir tanesi 
olan MABEM kursları, gençlerin 
geleceğine ışık tutuyor. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Kültür ve 

Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergün 
Aksoy da, Gölmarmara MABEM'i 

ziyaret ederek, gençlere nasıl daha 
iyi eğitim verilebileceği konusunda 
öğretmenlerle görüş alışverişinde 

bulundu.
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kültür 

ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı 
Ergün Aksoy, 

 Gölmarmara MABEMkurslarını 
ziyaret etti. Aksoy'a Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara 
Koordinatörü Ahmet Cülen de eşlik 
etti. Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün öncülüğünde 
gençlere önemli bir eğitim hizmetinin 

MABEM çatısı altında verildiğini 
belirten Kültür ve Sosyal İşler Dairesi 

Başkanı Ergün Aksoy, 
ziyaretin gençlere nasıl daha iyi 
eğitim verilebileceği konusunda 

öğretmenlerle görüş alışverişinde 
bulunmak amacıyla gerçekleştiğini 

söyledi.

Gölmarmara MABEM 

Manisa Büyükşehir Belediyesinin il 
genelinde başarıyla sürdürdüğü 

eğitim çalışmalarından bir tanesi olan 
MABEM kursları, gençlerin geleceğine 

ışık tutuyor.

Gençlerin Hizmetinde
Irlamaz'a Bahar Geldi 
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin, Turgutlu ilçesi Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı'nda oluşturduğu yeni yaşam alanı ilçenin adeta 
cazibe merkezi haline geldi. Havaların ısınmasıyla birlikte Turgutlulu 
vatandaşlar dev peyzaj uygulaması, farklı yaş gruplarına yönelik çocuk 
oyun alanları, mangal alanları, spor tesisleri gibi birçok sosyal alanı 
içerisinde barındıran Irlamaz Vadisi Rekreasyon Alanı'nda baharın 
tadını çıkarıyor.

KIRSAL KÜLTÜR İÇİN PEDAL ÇEVİRDİLER

Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık 
İşleri Daire Başkanlığı tarafından 

vatandaşlara şeker hastalığını anlatmak 
ve bu konuda alınması gereken önlemleri 
paylaşmak adına Sağlıklı Beslen, Hareket 
Et, Diyabeti Yen' adlı seminer Gördes'te 

gerçekleştirildi. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı 
tarafından, 'Sağlıklı Beslen, Hareket et, 
Diyabeti yen' adlı halk sağlığı semineri 

Gördes Mübin Sarıoğlu Kültür Sarayı'nda 
gerçekleştirildi. 

Seminerde diyabet hemşiresi eşliğinde, 
sağlıklı beslenmenin, spor yapmanın 

önemine değinilirken, yapılması 
gerekenler de anlatıldı. Günümüzde 

diyabet hastalığının giderek arttığını ve 
gerek devlet bütçesine gerekse de 

vatandaşın sağlık ve sosyal yaşamına 
olumsuz etkilerinin göz ardı 

edilemeyeceğini dile getiren Sağlık İşleri 
Daire Başkanı Talip Akbaş, “Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün talimatları doğrultusunda 

vatandaşlarımızı bilgilendirmeye başladık. 
Amacımız sosyal Belediyecilik ilkesi 

doğrultusunda vatandaşlarımızın 
bilinçlenmesini sağlamak, sağlık ve 
sosyal refahın arttırılmasına yönelik 

yardımcı olmak” diye konuştu.

Gördes Diyabet Hakkında Bilgi Sahibi Oldu

Selçuk Özdağ, “Afrin bir emperyalist 

çemberin kırılmasıdır”

“Afrin Harekatı bir emperyalist kuşatmanın yırtılıp atılmasıdır. 
Bir emperyalist çemberin kırılmasıdır” diyen AK Parti Manisa 
Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, “Her Türk genci ömrünün bir 
döneminde adının yanına Mehmet adını da alır. Mehmetçik 
deriz biz o yiğit gençlere. Hiçbir millet bu adı çocuğunun adına 
bayrak yapmamıştır. Biz yapmışızdır. O nedenle herkes şunu 
bilsin ki bin yıldır Mehmet Anadolu topraklarında sınavdan 
geçiyor ve bu sınavlardan ebediyete kadar zaferlerle 
ayrılacağız” dedi.
ABD'nin 10 Bin kilometre uzaklıktan gelerek Suriye'de 20 tane 
üs kurduğunu kaydeden AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ, “Ey Amerika! Neden kurdun Suriye'de ki o 
üsleri? Sözüm ona bizi yani Türkiye'yi tehdit etmek istiyor. 
İran'ı, Rusya'yı da tehdit edecek ve hedefleri Suriye'ye el 
koymak. Ondan sonra da Irak'ı, Suriye'yi yutmak tüm petrol 
yataklarına el koymak istiyor. Onun için de, 'Dünya'nın lideri 
benim' mesajı veriyor. Ben bu hususta solculara sesleniyorum; 
Hani Deniz Gezmiş ve arkadaşlarıyla övünüyorsunuz ya. 
1968'li yıllarda Amerika'nın 6. Filosuna “Go home yankee” yani 
“Evine git Amerika” demişsiniz. Şimdi ABD'den medet 
ummayın. Sayın Recep Tayyip Erdoğan emperyalizm ve ağa 
babalarıyla mücadele ediyor. Hem Marksist olacaksınız hem de 
kapitalist Amerika ile beraber olacaksınız öylemi! Ahmet 
Kaya'nın dediği gibi bu yaman çelişki böyle” diye konuştu. 
SINIRLARIMIZDA ASLA PYD/YPG DEVLETİ 
KURDURMAYACAĞIZ
“Afrin ya da bundan sonra yapacağımız herhangi bir operasyon 
Mehmetçik'in yeni sınavıdır ama sınavın sonunda zafer vardır” 
diyen Özdağ sözlerine şöyle devam etti, “Sınırlarımızda 
PYD/YPG devleti kurdurmayacağız. Bunu herkes bilsin. Ey 
Selahattin Demirtaş! Bize, “Fırat'ın batısına gideceğiz. Türk 
Silahlı Kuvvetleri de oraya bön bön bakacak” diyordun. Şimdi 
sen bakıyorsun bön bön. Biz bu vatan topraklarını korumak ve 
terör belasını başımızdan defetmek için Fırat'ın batısına da, 
doğusuna da gireriz herkes bundan emin olsun” şeklinde 
konuştu
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Son büyükşehir yasasıyla birlikte 

beldeden mahalleye dönüşen 

Yağcılar Mahallesi, Yunusemre 

Belediyesi'nin çalışmalarıyla 

kalkınıyor. Merkeze 10 dakika 

mesafede olan mahalle Celal Bayar 

Üniversitesi Şehit Prof. Dr. İlhan 

Varank Yerleşkesi'ne ve Organize 

Sanayi Bölgesi'ne olan yakınlığı 

dolayısıyla nüfusu hızla artıyor. 

Yunusemre Belediyesi'nin yürüttüğü 

çalışmaları yerinde inceleyen 

Belediye Başkan Yardımcısı Ramis 

Şiyak ve Muhtarlık İşleri Müdürü 

Mehmet Ata vatandaşlarla da bir 

araya geldi. Yunusemre Belediye 

Başkanı Dr. Mehmet Çerçi'nin 

talimatları doğrultusunda mahallelere 

hizmet kazandırmayı sürdüreceklerini 

vurgulayan Şiyak, özellikle 

Yuntdağı'nda güzel projeleri hayata 

geçirdiklerini söyledi. 

Mahalle Muhtarı İbrahim Zeybek ise, 

Yunusemre Belediyesi'nin 

hizmetlerinden memnun olduklarını 

belirtirken;  bu çalışmalarda emeği 

bulunanlara teşekkür etti. İbrahim 

Zeybek, konuyla ilgili yaptığı 

açıklamada “Yağcılar Mahallemiz 

dışarıya göç vermiyor, tarım arazileri 

ve imkanları ile mahallemiz çok cazip 

bir yerdir.

4 yılda mahallemizde Yunusemre 

Belediyesi çok katkıda bulundu. 

Yıllardır sorunumuz olan ova 

yollarının yapımı, parke taşı döşeme 

çalışması, gençlerimize spor sahası 

kazandırılması, oyun ve spor grubu 

yapımı, camimizin düzenleme 

çalışması, mahalle ve parkların içinin 

ışıklandırılması çalışması 

gerçekleştirildi. Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi'nin talimatları ile bu 

çalışmalar yapıldı. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 
Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu, 

Mart ayı toplantısını Akhisar'da 
gerçekleştirdi. Toplantının ardından 
komisyon üyeleri, ilçede bir takım 
ziyaret ve temaslarda bulundu.

Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler 
ve Kadın Hakları Komisyonu, Mart ayı 
toplantısını Akhisar'da gerçekleştirdi. 
Toplantıya Büyükşehir Meclis Üyeleri 

Doğan Ensivri, Hatice Gözeten, 
Süleyman Kahramanlar, Hikmet Çağan, 

Ahmet Cülen, Akhisar 8 Mart Kadın 
Dayanışma Derneği Başkanı Ayşen 

Uçar, MHP İlçe Kadın Kolları Başkanı 
Dilek Nisan Çabuk, AKSAK Başkanı 
Nevin Dağlı, Atatürk Mahalle Muhtarı 
Nurhan Bozel, İnönü Mahalle Muhtarı 
Figen Karabulut ve Ulucami Mahalle 

Muhtarı Fatma Bayır katıldı. Toplantıda 
kadınların ve engellilerin sorunları ve 

çözüm önerileri masaya yatırıldı. 

Toplantının ardından komisyon üyeleri, 
Akhisar CHP İlçe Başkanı İsmail Fikirli 

ve yönetimi tarafından düzenlenen 
lokma hayrına katıldı. Komisyon, 21 

Mart Dünya Down Sendromu 
Farkındalık Günü sebebiyle Akhisar'da 
bulunan down sendromlu çocuklara da 

ziyaret gerçekleştirildi.

Yunusemre'nin merkeze en yakın kırsal mahallelerinden Yağcılar, 

Yunusemre Belediyesi'nin hizmetleriyle gelişiyor. Nüfusu her geçen 

gün artan mahallede yapılan kilitli parke taşı döşeme, aydınlatma ve 

çevre düzenlemeleri takdir topluyor. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, Saruhanlı'ya bağlı 

Paşaköy Mahallesi'nde 
gerçekleştirilen kilit parke taşı 
döşeme çalışmalarını yerinde 

inceledi. Saruhanlı'da 4 yıllık zaman 
diliminde 450 bin metrekarelik kilit 

parke taşı yapıldığını belirten Daire 
Başkanı Fevzi Demir, Paşaköy'ün de 
120 bin metrekare kilit parke taşıyla 

tamamen değişeceğini söyledi.  

 İl genelinde alt yapı ve üst 
yapı çalışmalarını aralıksız sürdüren 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Saruhanlı'ya bağlı Paşaköy'de 

çalışmalarına devam ediyor. İlk olarak 
MASKİ Genel Müdürlüğü'nce alt 

yapısı yenilenen Paşaköy 
Mahallesi'nde şimdi de Büyükşehir 

Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 
Daire Başkanlığı'nca kilit parke taşı 

döşeme çalışmaları gerçekleştiriliyor. 
Yol Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, mahallede sürdürülen 

çalışmaları yerinde inceledi. 
Büyükşehir Belediyesi'nin mahallede 
yürüttüğü çalışmalar vatandaşları da 

oldukça memnun ediyor. ,
Paşaköy Çok Daha Güzel Bir Duruma 

Kavuşacak
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 100 

yıldır yapılmayan işleri Paşaköy'de 
hayata geçirdiğini dile getiren Mahalle 

sakinlerinden Halil Çoban,   

Üst yapısıyla yenilenen Avar Prestij 
Caddesi, dekoratif ve rengarenk 

aydınlatma sistemiyle baştan aşağı 
ışıklandırıldı. Bisiklet yolu 

düzenlemeleri ile peyzaj ve 
çiçeklendirme çalışmalarının da 
tamamlanmasıyla birlikte Avar 

Caddesi bambaşka bir görünüm 
kazanacak. 

Salihli halkına prestij caddelerinin 
hayırlı olmasını söyleyen Salihli 
Belediye Başkanı Zeki Kayda 

“Salihli'de yoğun olarak kullanılan üç 
caddemizi prestij caddesi olarak ilan 

etmiştik. 
Bu caddelerden olan Avar 

Caddesi'nde çalışmalar bisiklet yolu, 
cep otoparkları, yenilenen 

kaldırımları, yolu ve son olarak 
ışıklandırması ile prestij caddesi 

adına yakışır modern bir görünüme 
kavuştu. 

Şüheda ve Atatürk Caddelerinde 
devam eden prestij çalışmaları da en 

kısa sürede tamamlanarak, 
halkımızın hizmetine sunulacaktır. 

Bu önemli projelerin hayata 
geçmesinde destek veren Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 

Cengiz Ergün'e de teşekkür 
ediyorum. Avar Prestij Caddesi 
Salihli'mize hayırlı olsun” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, Yunusemre ilçesine 
bağlı Bostanlar-Çamlıca arasında 
bulunan ve çevre mahallelere de 

hizmet veren yolda gerçekleştirilen 
genişletme çalışmasını yerinde 

inceledi. Yaklaşık 1 haftalık çalışma 
sonrasında tamamlanacak olan yolda 

trafik güvenliği sağlanacak ve 
vatandaşlar yolu güvenli bir şekilde 

kullanabilecekler. 

  İl genelinde bulunan 
yolların iyileştirilmesi ve trafik 

güvenliğinin sağlanması noktasında 
çalışmalarını aralıksız sürdüren 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 

Yunusemre ilçesine bağlı Bostanlar 
ve Çamlıca Mahallelerini birbirine 

bağlayan yolda genişletme ve 
iyileştirme çalışması gerçekleştiriyor. 
Çevre Mahallelerin de ulaşımlarını 
sağladığı grup yolunda yürütülen 
çalışmaları Yol Yapım ve Onarım 

Daire Başkanı Fevzi Demir yerinde 
inceledi. Çalışmalarla ilgili bilgi veren 

Daire Başkanı Fevzi Demir, “Özel 
idareden bize devrolan yollarda 

çalışmaları yaparken öncelikle yol 
genişletmesi, temelin iyileştirmesi 
çalışmalarını yaparak sonrasında 

asfalt atıyoruz. Bu bölgede Bostanlar 
ve Çamlıca arasındaki yol sadece iki 

mahalleyi ilgilendirmiyor.

Şehzadeler Belediyesi'nin destekleri 
ile Manisa'dan yola çıkan 'Manisa 

Bisiklet Hayattır Grubu'  Çanakkale 
Haftası nedeni ile Çanakkale' de 
düzenlenen Çanakkale Bisiklet 

Turuna katıldı. 24 – 25 Mart 
tarihlerinde yapılan etkinliğe 14 
kişilik bir ekiple katılan 'Manisa 
Bisiklet Hayattır Grubu' 2 gün 

boyunca düzenlenen 'Troya' ve 
Şehitlere Saygı' etaplarında 

Manisa'yı temsil ettiler.
Manisa Bisiklet Hayattır Grubu 

üyeleri, Şehzadeler Belediyesinin 
ulaşım desteği ile Çanakkale' de 

düzenlenen Çanakkale Bisiklet Turu 
etkinliğine katılarak Manisa'yı temsil 
etti. 14 kişiden oluşan bisiklet sever 

ekip, Çanakkale'de bu yıl 2.'si 
düzenlenen Çanakkale Bisiklet Turu 

etkinlikleri çerçevesinde 2 gün 
boyunca düzenlenen 'Troya' ve 

Şehitlere Saygı' turuna katıldı. İlk 
olarak Grup Başkanı Timur Bozkurt 
öncülüğünde Manisa'dan yola çıkan 

3 kişilik ekip, 324 kilometre olan

Manisa – Çanakkale arasında ki 
mesafeyi iki gün boyunca bisikletleri 
ile giderken, grubun geri kalan 
üyeleri, geçtiğimiz Cuma günü 
Şehzadeler Belediyesinin destekleri 
ile Çanakkale'ye ulaştı.  14 kişilik 
grup etkinliğin ilk gününde Çanakkale 
merkezde düzenlenen 'Troya' etabına 
katılarak Manisa'yı en iyi şekilde 
temsil ettiler. Etnikliğin ikinci günüden 
düzenlenen 'Şehitlere Saygı' etabı 
çerçevesinde Gelibolu yarım adasına 
geçen bisikletçiler, burada ki etabın 
tamamlanmasının ardından, 
Şehitlikleri ziyaret ettiler. Manisalı 
bisikletçiler, etkinliğe katılan diğer 
bisikletçilere Mesir Macunu ikramında 
bulundular.
Manisa Bisiklet Hayattır Grubu 
Başkanı Timur Bozkurt, Çanakkale' 
de düzenlenen etkinliğe katılmaları 
noktasında destek veren Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik' 
e teşekkür ederek, Manisa' da bisiklet 
severler olarak güzel etkinliklere imza 
atmaya devam edeceklerini ifade etti.

 Yunusemre Belediyesi ilçede bir 
yandan park ve bahçelerde çevre 

düzenleme çalışması 
gerçekleştirirken, bir yandan da 

yandan ilçeye yeni parklar 
kazandırıyor. Kırsal anlamda 

çalışmaları yoğunlaştıran Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 

Sarıahmetli Mahallesi'nde çocuk 
oyun grubu çevresinde çit ve 

bordür döşeme işlemi 
gerçekleştiriyor. Maldan 

Mahallesi'nde meydan ve park 
düzenleme çalışmasına devam 

eden ekipler, Örselli Mahallesi'nde 
ise çocuk oyun grubu montajı 

yapıyor. Belediye ekipleri, Pınarköy 
Mahallesi'nde de çocuk oyun 

gurubu çevresinde çit montaj ve 
bordür taşı döşeme işlemine 

devam ediyor. 
Yapılan çalışmalarla Sakallı 

Mahallesi'nde kamelya yapılarak 
vatandaşın hizmetine sunuldu.

Muazzam Oldu 

İlçelere Değer Katan Yatırımları Hayata Geçiriyoruz 
17 ilçede altyapı ve üstyapı yatırımları ile vatandaşların yaşamlarına 
değer katan projeleri hayata geçirdiklerini belirten Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, “Salihli ilçesinde Avar Caddesi'nde 
başlattığımız prestij caddesi projesini tamamlama noktasına geldik. 

Ortaya çıkan görüntü de, ilçeye değer katan bir çalışma yaptığımızın 
göstergesi. İlçe halkımıza hayırlı olsun. Işıl ışıl parlayan Avar Caddesi'nin 

Salihli'ye hayırlı olmasını temenni ediyorum” diye konuştu.

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından yürütülen Prestij Cadde projesi 
kapsamında, Salihli ilçe merkezindeki Avar Caddesi'nde gerçekleştirilen 

çalışmaların büyük bölümü tamamlandı. 

YUNTDAĞI'NDA PARKLAR DÜZENLENİYOR 

YAĞCILAR, YUNUSEMRE'YLE GÜZELLEŞİYOR 

Başkanımıza bu 
çalışmalarından dolayı çok 

teşekkür ederim.” dedi.

Saruhanlı'ya 450 bin Metrekare Kilit Parke

“Bu yüzden Cengiz Ergün ve ekibine çok teşekkür 
ederiz. İlk önce alt yapımız yapıldı. Sonrasında da 
kilit parke çalışmalarına başlandı. Onun da sonuna 
gelinmek üzere. Emeği geçen herkese çok teşekkür 

ederim. Ayrıca bölgede bulunan mermer 
ocaklarında çalışan tırlar yolumuzu bozduğu gibi 

köyün içerisinde geçerken tehlikeli d
Bu konudaki sıkıntılarımızı gidermek için Yol Yapım 
ve Onarım Daire Başkanımıza ilettik. Kendisi bizzat 
gelerek ilgilendi ve tespitler sonucunda bizim kanal 
boyu dediğimiz bölgeden 3 kilometrelik çevre yolu 
kazandırdılar. Çevre yolumuzun asfaltlaması da 

bittikten sonra Paşaköy çok daha güzel bir duruma 
kavuşacak” dedi. 

Paşaköy'e 120 Bin Metrekare
 Çalışmalar hakkında bilgi veren Daire 

Başkanı Fevzi Demir de, “Burada 
kanalizasyonuyla,urumlar oluşuyordu.

içme suyuyla ve yağmur suyu ile alt yapı çalışmaları 
yapıldı. Alt yapı anlamında Paşaköy'ün 100 yıllık 
problemi çözülmüş oldu. Paşaköy önceden Belde 

Belediyesi olan bir mahallemiz. Merkez konumda olan 
bir yerleşim yerimiz. Büyükşehir Belediye Başkanımız 

Cengiz Ergün, Saruhanlı ziyareti kapsamında 
Paşaköy'e de ziyarette bulunmuştu ve o zaman bize 
talimat vermişlerdi. Çalışmaları hemen başlattık ve 

yaklaşık 120 bin metrekare civarında parke taşı 
çalışması yapılıyor. 10-15 günlük bir çalışma kaldı. 
Rakamlara baktığımızda il genelinde Büyükşehir 

Belediyesi olarak yaklaşık 5 milyon metrekareye yakın 
parke taşı çalışması yapıldı. Saruhanlı'da da 4 yıllık 

zaman diliminde 450 bin metrekareye yakın parke taşı 
çalışması yapılmış. Bu rakamlar çok büyük rakamlar. 
Çalışmalar devam edecek. Asfalt çalışmalarımız da 
sezonun başlaması ile birlikte devam edecek” diye 

konuştu.

Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu Akhisar'da Toplandı

Bisiklet Hayattır Grubu Çanakkale'de 

Manisa'yı temsil etti

Trafik Güvenliği Büyükşehirle Artıyor
Grup yolu niteliğinde olan bir yolumuz. 

Arkadaşlarımız buranın gerekli 
incelemelerini yapmıştı. Buranın çok dar 

olduğu, trafik kazalarına sebebiyet verdiği 
tarafımızdan tespit edildi. Mahalle 

muhtarlarının da bu yönde bir talebi vardı. 
Dolayısıyla biz de Büyükşehir 

Belediyemizin Yol Yapım ve Onarım Daire 
Başkanlığı bünyesinde bulunan ekipleriyle 
yol da iyileştirme ve genişletme çalışması 

yapıyoruz. Yaklaşık 3 kilometrelik bir 
çalışma. Tamamlandıktan sonra da 

asfaltlanarak vatandaşlarımızın güvenli bir 
şekilde yolu kullanmalarını amaçlıyoruz. 
Yaklaşık 1 haftalık çalışma sonrasında 

buradaki işimizi bitirmeyi ve 
vatandaşlarımızın hizmetine sunmayı 

hedefliyoruz” dedi. 

Çalışmalar Durmadan Devam Ediyor
 Büyükşehir Belediyesi'nin hizmet 

ağında 6 bin kilometreye yakın yol ağı 
bulunduğunu dile getiren Daire Başkanı 

Fevzi Demir, 

“Biz peyderpey kendi ekiplerimizle bunlara 
müdahale etmeye çalışıyoruz. Şu anda 

ekiplerimiz il genelinde 10 ayrı noktada bu 
tür iyileştirme çalışmalarını sürdürüyor. 

Artık köy içleri olduğu gibi parke taşına, 
yollar da sıcak asfalta doğru dönüyor. 

Bağyolu-Muradiye arasında sıcak asfalt 
çalışmaları yapılıyor. Hizmet durmadan 

devam ediyor. Vatandaşlarımız Güle güle, 
sağlıklı bir şekilde ve kazasız belasız 

kullansınlar. 

Türkiye'nin 1 Numarası Cengiz Ergün
Ortaya koyduğu hizmetler ve hayata 

geçirdiği projelerle taraflı tarafsız 
herkesin takdirini toplayan Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Gezici Araştırma şirketinin, 16-23 

Şubat 2018 tarihleri arasında Türkiye 
çapında gerçekleştirdiği araştırmaya 
göre en başarılı büyükşehir belediye 

başkanları sıralamasında 1'inci sırada 
yer aldı. Manisa'ya hizmet sevdasıyla 
çalışmalarını sürdürdüklerini belirten 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün, siyaset değil hizmet ürettiklerine 
vurgu yaparak, çalışmalarını bu yolda 

sürdüreceklerinin altını çizdi.
Gezici Araştırma şirketi tarafından 16-23 

Şubat 2018 tarihleri arasında Türkiye 
çapında gerçekleştirilen araştırmaya 
göre en başarılı büyükşehir ve ilçe 

belediye başkanları listesi kamuoyuyla 
paylaşıldı. Ortaya koyduğu hizmetler ve 
hayata geçirdiği projelerle herkesimin 

beğenisini kazanan Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, en 

başarılı büyükşehir belediye başkanları 
arasında 1'inci sırada yer aldı. En 

başarılı büyükşehir belediye başkanı 
yüzde 64.2 ile Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün olurken; 
2'nci sırada yüzde 61.8 ile Aydın 

Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, 
3'üncü sırada yüzde 59.9 ile Adana Büyükşehir 
Belediye Başkanı Hüseyin Sözlü, 4'üncü sırada 
yüzde 59.2 ile Eskişehir Büyükşehir Belediye 

Başkanı Yılmaz Büyükerşen, 5'inci 
sırada yüzde 58.9 ile İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Aziz Kocaoğlu yer 

aldı.
“Enerjimizi siyasete değil, hizmete 

harcıyoruz”
Manisa'ya hizmet sevdasıyla 

çalışmalarını sürdürdüklerini belirten 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, “Doğru adımlar, doğru 
yönetim ve iş takibimizin karşılığını 

gerek halkımızın yüzlerindeki tebessüm, 
gerekse bu tür tarafsız kamuoyu 

yoklamalarıyla alıyoruz. 
Bizler enerjimizi siyaset yaparak değil, 

hizmet üreterek harcıyoruz. Doğru 
çalışmalarımızın karşılığında Manisa 
Büyükşehir Belediyesini ve şahsımı 
anketler hep üst sıralarda gösteriyor. 
Bunlar yaptığımız işlerin doğruluğunu 
ispatlar nitelikte önümüzde duruyor. 

Ben gösterdikleri yakınlık ve samimiyet 
nedeniyle tüm hemşehrilerime bir kez 

daha teşekkür ediyorum. 
Çalışmalarımızı vatandaşımızın 
memnuniyetiyle orantılı olarak 

sürdürmeye devam edeceğiz. Bundan 
kimsenin şüphesi olmasın” dedi.

8 Bin 762 Kişiyle Yüz Yüze
Gezici Araştırma şirketinin 16 – 23 
Şubat 2018 tarihleri arasında, TÜİK 

örneklemlerini dikkate alarak, Türkiye 
genelinde gerçekleştirdiği anket, 

Büyükşehir Belediyesi ve İlçe 
Belediyesi hizmetlerini değerlendirmek, 
vatandaş memnuniyetini tespit etmek 
amacıyla büyükşehirde ve ilçelerinde 

farklı sosyo-demografik gruba mensup 
kişilerden, yaş, cinsiyet ve eğitim 

kotalarına göre, tesadüfi yöntemle 
seçilen 8 bin 762 kişiyle yüz yüze 

gerçekleştirildi.

Yangına İlk Müdahaleyi 
Daha Hızlı Yapacaklar

   Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ün katıldığı tanıtım 
törenlerinde yangın söndürme tankerlerini teslim alan mahalle muhtarları 

memnuniyetlerini paylaştı.
Manisa'nın büyükşehir olmasıyla birlikte her alanda hizmet atağına kalkan 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 610 bin liralık yatırımla bünyesine kattığı 
60 yeni su tankerini mahalle muhtarlarına teslim etti. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ün de katılım sağladığı tanıtım töreniyle 

yangın söndürme tankerlerini teslim alan mahalle muhtarları 
memnuniyetlerini paylaştı. Manisalı vatandaşların can ve mal güvenliği için 

önemli bir görev üstlenen itfaiyenin daha güçlü olabilmesi amacıyla 
çalışmalarını sürdürdüklerini belirten Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün,” Bir yandan yeni itfaiye müfrezelerini hizmete sunarken, bir 

yandan da modern araç ve ekipmanlarla olası afetlere daha hızlı 
müdahale etmeyi amaçlıyoruz. Son olarak da 610 bin liralık yatırımla 

bünyemize kattığımız 60 yeni su tankerini mahalle muhtarlarına teslim 
ettik. Hemşerilerimiz için hayırlı olmasını temenni ediyorum. İnşallah 

herhangi bir felaket olmaz ve bu araçları kullanmak zorunda kalmayız” 
dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Alaşehir ilçesi Karadağ, 
Kestanederesi ve Soğanlı Mahallelerine yangın ve diğer afetlere 

karşı ilk müdahale amacıyla yangın söndürme tankeri desteğinde 
bulundu. 
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Saruhanlı'nın Koldere Mahallesi'nde 

bu yıl 1'incisi düzenlenen deve 

güreşleri festivali vatandaşların yoğun 

ilgisiyle gerçekleşti. Manisa'nın yanı 

sıra Çanakkale, Aydın, Antalya, 

Muğla ve İzmir gibi illerden de 

develerin katıldığı festivalde yaşanan 

heyecan görülmeye değerdi. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç, 

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Dairesi 

Başkanı Erdinç Karaköse, MASKİ İlçe 

Hizmetleri Daire Başkanı Hayri 

Okkalı, Saruhanlı İlçe Koordinasyon 

Müdürü Ali Aybars Özbilgin, 

Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi 

Süleyman Kahramanlar, 

MHP İlçe Başkanı Baki Ulu da deve 

güreşlerini takip ederek yaşanan 

heyecana ortak oldu. Yaklaşık 120 

devenin mücadele ettiği festivalde 

vatandaşlar güreşleri izlerken piknik 

yapmanın da keyfini çıkardı. 

'Gelenekselleştirmeyi amaçlıyoruz’

Renkli görüntülerin  yaşandığı 

festivali gelenekselleştirmeyi 

amaçladıklarını belirten Koldere 

Mahalle Muhtarı İbrahim Durbay, 

kendilerini yalnız bırakmayan Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç ve 

tüm katılımcılara teşekkür etti.

Emeği geçenleri kutladı

Deve güreşleri festivalinin 

düzenlenmesinde emeği geçenleri 

kutlayan Manisa Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı 

Mustafa Genç ise, ”Kültürümüzün bir 

parçası olan deve güreşleri Koldere 

Mahallemiz'de bu yıl 1'inci kez 

düzenleniyor. Güzel bir program 

oluyor. Emeği geçen herkesi tebrik 

ediyorum. İnşallah seneye de bu 

alanda hep beraber bir araya geliriz” 

dedi. Festivalin sonunda Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Basın Yayın 

ve Halkla İlişkiler Dairesi Başkanı 

Erdinç Karaköse de dereceye giren 

deve sahiplerine kupalarını takdim 

etti.

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 
Sarıgöl'de yapımını tamamladığı Kapalı 
Otopark ve Pazaryeri içerisinde yer alan 

14 işyeri MANULAŞ tarafından açık 
teklif usulüyle 3 yıl süreli olarak kiraya 

verilecek. 

İlimiz Manisa Sarıgöl İlçesi Ayan Mah. 
Şehit Mustafa Karınca Cad. No:2 

adresinde mevcut tapuda 6733 parselde 
kayıtlı otopark ve pazar yerinin 

içerisindeki iş yerleri; 2886 Sayılı Devlet 
İhale Kanununun 45 nci Maddesi 

uyarınca “Açık Teklif Usulü” ile 3 (Üç) yıl 
süreli olarak 11.04.2018  Tarihinde ihale 
yoluyla kiraya verilecek olup, İş yeri ve 
İhale bilgileri alt tabloda ve maddelerde 

belirtilmektedir.

Saruhanlı'nın Koldere Mahallesi'nde bu yıl 1'incisi düzenlenen 

deve güreşleri festivalinde heyecanlı anlar yaşandı. Şenlik 

havasında gerçekleşen ve vatandaşların yoğun katılım 

gösterdiği festivali Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 

Yardımcısı Mustafa Genç de takip etti

Manisa Büyükşehir Belediyesinin 
Salihli'de “ölüm yolu” olarak 
adlandırılan kavşağın yerine 

yapımına başladığı köprülü kavşak 
çalışmaları, sorunsuz bir şekilde 

ilerliyor. Modern kavşağın üst geçit 
ayaklarının yanı sıra prefabrik 

bağlantı kirişlerinin tamamlandığı, 
herhangi bir olumsuzluk yaşanmadan 

projenin yükseldiği belirtildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından İzmir-Ankara-İstanbul ve 

Denizli-Antalya bağlantısını sağlayan 
ve günde yaklaşık 27 bin aracın geçiş 
noktasında bulunan E 96 karayolunda 

yapımına başladığı Salihli Köprülü 
Kavşak projesi, sorunsuz ilerliyor. 

Modern kavşağın 270 günde 
tamamlanması planlanıyor. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi ve Salihli 
Belediyesi ekipleri de trafik yoğunluğu 

yaşanan karayolunda ulaşımın 
aksamaması için yan servis yolları 
açtı. Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Fen İşleri Daire Başkanlığı 
mühendisleri Eray Özkan ve Mehmet 
Oral, yüklenici firma sahibi Cemalettin 

Çakır ile birlikte köprülü kavşak 
inşaatında incelemelerde bulunarak 
saha mühendisi Mesut Gökalp'ten 

bilgi aldı.
 İnşaat çalışmalarının Aralık 2017'de 

başladığını belirten Gökalp, 

“Üst geçitlerin taşıyıcı ayakları için 
temel kazıkları açılarak demir 

kolonları dikildi. 18 taşıyıcı ayağın 
temeli ile 6 taşıyıcı ayağın betonu 

atıldı.
Köprünün prefabrik bağlantı kirişleri 

tamamlanıyor” dedi.
“Planlanan sürede kazandıracağız”

Salihli'de sorun teşkil eden birçok 
konunun Manisa Büyükşehir 

Belediyesi ile son bulduğunu belirten 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 

Cengiz Ergün, “Salihlili  

hemşehrilerimizin “ölüm yolu” olarak 
adlandırdığı E 96 karayoluna bir 

kavşak kazandırmak için yoğun bir 
çalışma içerisine girmiştik. Nihayetinde 

tüm prosedür süreçlerini 
tamamlayarak, 2017 yılının sonunda 
kazmayı vurduk. Çok şükür oradaki 

çalışmalarımız da sorunsuz bir şekilde 
ilerlemekte. Bir aksilik olmazsa, 
planlanan 270 gün içerisinde bu 

önemli projeyi Salihli'mize kazandırmış 
olacağız. 

İnşallah açılışını yapmak da nasip 
olur” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Eğitim Merkezleri gençlerin 
başarıya ulaşmasında tercih 

edilen ilk adres oluyor. Sarıgöl 
ilçesinde bulunan MABEM 
ilçedeki gençlerin eğitimine 

katkı sağlamaya devam ediyor. 
Merkezde 295 öğrenci 
geleceğe hazırlanıyor.

Gençlerin eğitimine katkı 
sağlamak, başarılarının artması 

ve eğitimde kaliteyi daha 
yükseğe taşımak için il 

genelinde hizmet veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Eğitim 
Merkezleri, Sarıgöl ilçesinde 

295 öğrencisi ile başarıya giden 
yolda emin adımlarla ilerliyor. 

Öğrencileri cüzi ücretlerle YGS- 
LYS ve TEOG sınavlarına 

hazırlayan eğitim merkezi 20 
kişilik sınıflarıyla, etüt ve 
rehberlik çalışmalarıyla 

öğrencilerin ve velilerin yüzünü 
güldürüyor. Eğitime büyük 

önem verdikleri belirten 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, “Gençlerimizin 

başarı seviyesinin daha da 
artması eğitimde kaliteyi 

artırmak için Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Eğitim 
Merkezleri'ni hizmete soktuk. 
Bu hizmetimizle gençlerimizi 

 Manisa İl Müftüsü Sinan Cihan, 
Manisa Celal Bayar Üniversitesinde 
“Bir Müslümanın İnanç Referansları” 

konulu konferansı verdi. MCBÜ 
Dostluk, Eğitim ve Spor Topluluğu 
tarafından düzenlenen konferans; 
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi, MCBÜ Rektör Yardımcısı 

Prof. Dr. Muzaffer Tepekaya, öğretim 
üyeleri ve çok sayıda öğrencinin 
katılımıyla Rektörlük Konferans 

Salonunda gerçekleştirildi.
Kur'an-ı Kerim Tilaveti ile başlayan 

konferansta; gençlerin bu toplum, bu 
millet ve varlık alemi için çok önemli 
olduğunun altını çizerek sözlerine 
başlayan Müftü Sinan Cihan, “Şu 

anda hangi branşta eğitim 
alıyorsanız, eğitiminizi çok iyi 

derecede tamamlamanız gerekir. 
Çünkü ileride çok iyi yetişmişlerin 

başarılı olacağı, dereceye 
girebileceği ve bir şeyler ifade 
edebileceği bir gelecek sizleri 
bekliyor olacak. Başarılı ama 

sıradan olanlar, kendisine çok fazla 
yer bulamayacak. Dolayısıyla 
oturanların değil koşanların, 

koşanların içerisinde daha hızlı 
koşanların sonuç alacağı, güzel 
neticelere ulaşacağı bir gelecek 

sizleri bekliyor. Bir taraftan eğitiminizi 
bu şekilde alma çabası içerisinde 

olurken, diğer taraftan da iç 
dünyanızda huzur bulmanızı 
sağlayacak, aile içerisinde 
saygınlığınızı oluşturacak, 

bulunduğunuz muhitte değerli 
olmanızı sağlayacak, kısaca sosyal 
hayatın içerisinde de sağlıklı bir yol 

güzergâhı bulmanızı sağlayacak 
manevi değerlere de ihtiyacınız var” 

dedi.

Manisa İl Müftüsü Sinan Cihan “Bir Müslümanın İnanç 
Referansları” konulu konferans verdi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Akhisar ilçesine bağlı Atatürk 
Mahallesi 164 Sokak'ta GDZ Elektrik 

tarafından yapılan alt yapı 
çalışmalarının ardından parke taşı 

döşeme çalışması başlattı. 
Çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi Doğan 

Ensivri, Akhisar şantiye yetkilileri ile 
birlikte inceledi. Mahallede 6 bin 

metrekare parke taşı döşeme 
çalışması yapılmasının planlandığını 

ve bunun bin 500 metrekaresinin 
tamamlandığını belirten Ensivri, ilçeye 

yaptığı yatırımlar nedeniyle Manisa 
Büyükşehir Belediyesine ve Başkan 

Cengiz Ergün'e teşekkür etti. Bölgede 
bulunan esnaf ve vatandaşlar da, 
çalışmadan duyduğu memnuniyeti 

ifade ederek, yaz mevsiminde tozdan 
kurtulacaklarını dile getirdi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Çocuk 
Kültür ve Sanat Merkezlerinde 
öğrenim gören minik öğrenciler 
'Orman Haftası' dolayısıyla çam 
fidanlarını toprakla buluşturdu. 

Fidanları dikip, can suyunu veren 
minik öğrencilere yeni fidanları 

toprakla buluşturabilmeleri için farklı 
ağaç ve çiçeklerin tohumları 

dağıtıldı. 

 Manisa Büyükşehir 
Belediyesi'nin il merkezinde bulunan 

Çocuk Kültür ve Sanat 
Merkezlerinde öğrenim gören minik 

öğrenciler, 'Orman Haftası' 

nedeniyle 'Minik Eller Fidanlığı' 
oluşturdu. Öğretmenleri ve aileleriyle 

birlikte fidanlığın oluşturulacağı 
alana giden 100 öğrenci, yaklaşık 

200 çam fidanını toprakla 
buluşturdu. Fidanların dikilmesi için 

kazılan alanlara çam fidanlarını 
yerleştiren minik öğrenciler, daha 

sonra oyuncak küreklerini kullanarak 
fidanları dikip, suluklarıyla fidanların 

can suyunu verdiler. Daha sonra 
aileleriyle birlikte fotoğraf çekilen 
minik öğrencilere yeni fidanları 

toprakla buluşturabilmeleri için farklı 
ağaç ve çiçeklerin tohumları 

dağıtıldı. 

Koldere'de Deve Güreşi Heyecanı

“Hayatımızı yaşarken karşılaşılacak 
engeller, sorunlar, sıkıntılar ne kadar 
büyük olursa olsun; pes etmezsek, 

arayışımız devam ederse, önünüzde 
bunun iki katı kadar çıkış yolu var 
demektir. Dolayısıyla öğrencilik 

hayatınız da bu anlayışla devam 
ederse, başarınızı engelleyecek hiçbir 
engel olmayacaktır” ifadesini kullanan 
Sinan Cihan, Cenab-ı Hak “Kur'an-ı 

Kerimde, 'Biz insanı en güzel şekilde 
yarattık' diye buyuruyor. 

Demek ki insan yaratılış itibariyle çok 
kıymetlidir. Dünyaya gelişi itibariyle 
masumdur, mükellef olduğu andan 

itibaren de yol ayrımına gelmiştir. Yol 
ayrımından sonra yapacağı tercihlere 
göre, ya değerini devam ettirecektir 
veya yol ayrımında yanlış tercihte 
bulunacak; yaratılıştan getirdiği 

güzellikleri,

, dünyaya gelirken sahip olduğu 
değerleri yitirecek, başka 

değerlermiş gibi görünen gelip 
geçici değerlerle hayatını 

tüketecektir. Hem yaratılıştan 
sahip olduğumuz, hem dünyaya 

gelirken bize lütfedilen 
değerlerimizi muhafaza 

edebilmemiz, onların varlığını 
koruyabilmemiz ve 

pekiştirebilmemiz için, iki noktaya 
çok dikkat etmemiz gerekir. 
Bunlar, Kur'an-ı Kerim ve 

Peygamber Efendimizdir” diye 
konuştu.

Konferans sonunda MCBÜ 
Dostluk, Eğitim ve Spor Topluluğu 
Başkanı Enes Baysoy tarafından, 
İl Müftüsü Sinan Cihan'a teşekkür 

belgesi ve çiçek takdim edildi

Minik Eller Doğaya Can Kattı

Salihli'nin Kavşağı Sorunsuz İlerliyor

Sarıgöl Kapalı Otopark ve Pazaryerindeki Dükkanlar İhaleye Çıkıyor
1-İsteklilerin ihaleye katılabilmesi için

a. Yazılı müracaat dilekçesi.
b. Tebligata esas Kanuni 
ikametgâh belgesi.
Vatandaşlık numarası ile birlikte Nüfus 
Hürriyeti cüzdan örneği veya nüfus 
kayıt örneği.

a. Vatandaşlık numarası ile 
birlikte Nüfus Hürriyeti cüzdan örneği 
veya nüfus kayıt örneği.
b. Manulaş A.Ş. hesabına 
(Ziraat Bankası 
TR310001001938787057415001) 
yâda Manulaş A.Ş. hizmet binasına 
nakit olarak yukarıda belirtilen 
miktarda geçici teminat bedeli veya 
aynı miktarda geçici teminat mektubu.

c. Noter tasdikli imza sirküleri.
d. İdari Şartnamenin kabul 
edildiğine dair imzalı şartname örneği.
a. 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanununa ve 4734 Sayılı Kamu İhale 
Kanununa Göre İhalelerden Yasaklı 
Olmadığına dair Taahhütname.
b. İstekli adına vekâleten ihaleye 
iştirak ediliyorsa; istekli adına teklifte 
bulunacak kişinin noter tasdikli 
vekâletnameleri ile vekâleten iştirak 
edenin noter tasdikli imza sirküleri.
Ticaret ve Sanayi Odası veya Esnaf 
Sanatkâr siciline kayıtlı olduğunu 
gösterir belge.
a. Manisa Büyükşehir 
Belediyesine ve Sarıgöl Belediyesi'ne 
Borcu olmadığını gösterir belge.

2-Şirket veya Ortak girişim olması 
halinde ihaleye iştirak edebilmeleri 
için; 
a. Yazılı müracaat dilekçesi.
b. Yetki belgesi ve noterden 
tasdikli imza sirküleri.
c. İstekliler adına vekâletten 
iştirak ediyor ise, istekli adına teklifte 
bulunacak kimsenin vekâletnameleri 
ile vekâleten iştirak edenin Noter 
tasdikli imza sirküleri.
d. Manulaş A.Ş. hesabına 
(Ziraat Bankası 
TR310001001938787057415001) 
yâda Manulaş A.Ş. hizmet binasına 
nakit olarak yukarıda belirtilen 
miktarda geçici teminat bedeli veya 
aynı miktarda geçici teminat 
mektubu.
a. Ticaret ve Sanayi Odası 
veya Esnaf Sanatkâr siciline kayıtlı 
olduğunu gösterir belge
b. Ticaret Sicil Gazetesinin 
sureti. 
c. Ortak girişim olması halinde; 
Noter tasdikli ortaklık beyannamesi 
ile bentlerde yer alan belgelerin, her 
gerekmektedir.
İLAN OLUNUR.

Ĭ HĪ Ė Í Î  DÜKKAN NO MAHAL İSMİ  M² 
MUHAMMEN 

BEDEL 
GEÇİCİ TEMİNAT  İHALE SAATİ  

1 Z02 

KASAP /MANAV / 
ŞARKÜTERİ 
(MANDRA) 
BALIKÇI/   
TAVUKÇU 

23.95 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:00 

2 Z03 23.82 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:03 

3 Z04 19.23 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:06 

4 Z05 19.23 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:09 

5 Z06 23.49 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:12 

6 Z07 24.36 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:15 

7 Z08 DÜKKAN  42.65 M² 1.000,00 TL 1.080,00 TL  11:18 

8 Z09 DÜKKAN  39.72 M² 1.000,00 TL 1.080,00 TL  11:21 

9 Z10 DÜKKAN  56.68 M² 1.100,00 TL 1.188,00 TL  11:24 

10 Z13 DÜKKAN  33.29 M² 800,00 TL 864,00 TL  11:27 

11 Z15 DÜKKAN  26.43 M² 800,00 TL 864,00 TL  11:30 

12 Z16 DÜKKAN  26.88 M² 800,00 TL 864,00 TL  11:33 

13 Z17 DÜKKAN  18.48 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:36 

14 Z18 ÇAY OCAĞI / 
KAHVEHANE 

19.06 M² 750,00 TL 810,00 TL 11:39 

 

bir ortak tarafından ayrı ayrı 
verilecektir.
d. 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanununa ve 4734 Sayılı Kamu İhale 
Kanununa Göre İhalelerden Yasaklı 
Olmadığına dair Taahhütname
e. İdari Şartnamenin kabul 
edildiğine dair imzalı şartname örneği
a. Manisa Büyükşehir 
Belediyesine ve Sarıgöl Belediyesi'ne 
Borcu olmadığını gösterir belge.
3- İdari Şartname mesai saatleri 
içerisinde Manulaş  A.Ş. Hizmet 
binasından ve MBŞB Sarıgöl 
Koordinatörlüğü'nden temin edilebilir 
veya  incelenebilir. (Manulaş A.Ş. 
Merkez Efendi Mh. Mimar Sinan 
Bul.No:127 Yunusemre/Manisa) 
(MBŞB Sarıgöl Koordinatörlüğü 
Cumhuriyet Mh. Alaşehir Cd. No:1 
Sarıgöl Belediyesi zemin kat 
Sarıgöl/Manisa)
4- Telefon, Telgraf, Posta, Mail ve 
faksla yapılacak olan müracaatlar 
kabul edilmeyecektir.
5- Taliplilerin ihale günü saat 10:30'da 
istenilen tüm belgeler ile birlikte 
İhalenin yapılacağı adreste  hazır 
bulunmaları 

Sarıgöl Meslek Yüksek Okulu Öğrencileri Manisa'yı Gezdi
Celal Bayar Üniversitesi Sarıgöl 

Meslek Yüksek Okulu öğrencileri, 
Manisa'nın tarihi ve kültürel 
yerlerini gezdi. Öğrenciler, 

“Manisa'yı, yaşadığımız ili görüp 
tanımak bizler için çok faydalı oldu. 
Manisa gerçekten eşsiz bir şehir” 
diyerek duygularını ifade ettiler. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
sosyal belediyecilik anlayışıyla 
adından söz ettirmeye devam 

ediyor. Bu kapsamda Celal Bayar 
Üniversitesi Sarıgöl Meslek Yüksek 
Okulu öğrencileri Manisa'nın tarihi 

ve kültürel yerlerini gezerek 
yaşadıkları ili tanıma fırsatı buldu. 

Ziyarette öğrencilere Büyükşehir 
Belediyesi Sarıgöl Koordinasyon İşleri 
Müdürü Akif Kılıçaslan da eşlik etti. 
Öğrencilerin Manisa'yı görme fırsatı 
bulduğunu belirten Büyükşehir 
Belediyesi Sarıgöl Koordinasyon İşleri 
Müdürü Akif Kılıçaslan,“Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, Manisa'nın hem 
kültürel hem tarihi yapısını tanımak 
amacıyla geziye katılan Sarıgöllü 
öğrencilerimizi en iyi şekilde ağırladı” 
dedi. 

Öğrenciler, “Manisa'yı, yaşadığımız ili 
görüp tanımak bizler için çok faydalı 
oldu. Manisa gerçekten eşsiz bir şehir” 
diyerek duygularını ifade ettiler.

295 Öğrenci 
Geleceğe Hazırlanıyor

kötü alışkanlıklardan uzak tutmak ve 
geleceğe güvenle bakmalarını sağlamayı 

amaçladık. Onlardan tek beklentimiz 
Cumhuriyet'ine, vatanına, milletine, 
Atatürk İlke ve İnkılaplarına bağlı 

olmaları, cesurca ve yılmadan 'Ne mutlu 
Türküm Diyene' diye haykırmalarıdır” 
dedi.Eğitimin Adresi Gençlik Merkezi

Sarıgöl MABEM'de eğitim gören 
öğrenciler, yapımı tamamlanan Gençlik 
Merkezinde eğitimlerini almaya başladı.

Elektrik Hatları Tamamlandı Büyükşehir Yeniledi
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Akhisar ilçesinde GDZ Elektrik tarafından altyapı çalışmaları tamamlanan cadde ve sokaklarda 

yenileme ve parke taşı döşeme çalışmalarına hız verdi. Vatandaşların mağdur edilmemesi amacıyla program dahilinde her bölgeye 
girildiğini belirten Büyükşehir yetkilileri, 164 Sokak'ta devam eden çalışmaları inceledi.

Ahmetli Kadınları, Kula'da 
İl genelinde hayata geçirdiği önemli 

yatırımların yanı sıra sosyal projelere 
verdiği destekle adından övgüyle söz 
ettiren Manisa Büyükşehir Belediyesi, 

tahsis ettiği araçlarla Ahmetlili kadınların 
Kula'yı ziyaret etmesini sağladı. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi'nin kadınlara 
yönelik pozitif ayrımcılık yaptığını 
belirten kadınlar, Başkan Cengiz 

Ergün'e selam ve teşekkürlerine iletti.  
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Ahmetlili 

kadınların Kula ilçesini ziyaret etmesi 
için bir etkinlik düzenledi. Ahmetli ilçesi 

Ulucami Mahallesi kadınları, Manisa 
Büyükşehir Belediyesi tarafından tahsis 
edilen araçlarla Kula ilçesinin tarihi ve 

kültürel noktalarını ziyaret etti. Gün 
boyunca hayatın günlük stresinden 

uzaklaştığını belirten kadınlar, taleplerini 
yanıtsız bırakmayan ve kendilerine 

ulaşım desteği veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'ne ve Başkan 

Ergün'e teşekkür ettiler. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi önemli prestij 
projelerin yanı sıra 17 ilçede sosyal 

projelere verdiği desteklerle de adından 
övgüyle söz ettiriyor.
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)

6.Sayfa 7.Sayfa
HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜELHAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL 28 MART 2018-ÇARŞAMBA 28 MART 2018-ÇARŞAMBA

Saruhanlı'nın Koldere Mahallesi'nde 

bu yıl 1'incisi düzenlenen deve 

güreşleri festivali vatandaşların yoğun 

ilgisiyle gerçekleşti. Manisa'nın yanı 

sıra Çanakkale, Aydın, Antalya, 

Muğla ve İzmir gibi illerden de 

develerin katıldığı festivalde yaşanan 

heyecan görülmeye değerdi. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç, 

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler Dairesi 

Başkanı Erdinç Karaköse, MASKİ İlçe 

Hizmetleri Daire Başkanı Hayri 

Okkalı, Saruhanlı İlçe Koordinasyon 

Müdürü Ali Aybars Özbilgin, 

Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi 

Süleyman Kahramanlar, 

MHP İlçe Başkanı Baki Ulu da deve 

güreşlerini takip ederek yaşanan 

heyecana ortak oldu. Yaklaşık 120 

devenin mücadele ettiği festivalde 

vatandaşlar güreşleri izlerken piknik 

yapmanın da keyfini çıkardı. 

'Gelenekselleştirmeyi amaçlıyoruz’

Renkli görüntülerin  yaşandığı 

festivali gelenekselleştirmeyi 

amaçladıklarını belirten Koldere 

Mahalle Muhtarı İbrahim Durbay, 

kendilerini yalnız bırakmayan Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç ve 

tüm katılımcılara teşekkür etti.

Emeği geçenleri kutladı

Deve güreşleri festivalinin 

düzenlenmesinde emeği geçenleri 

kutlayan Manisa Büyükşehir 

Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı 

Mustafa Genç ise, ”Kültürümüzün bir 

parçası olan deve güreşleri Koldere 

Mahallemiz'de bu yıl 1'inci kez 

düzenleniyor. Güzel bir program 

oluyor. Emeği geçen herkesi tebrik 

ediyorum. İnşallah seneye de bu 

alanda hep beraber bir araya geliriz” 

dedi. Festivalin sonunda Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Basın Yayın 

ve Halkla İlişkiler Dairesi Başkanı 

Erdinç Karaköse de dereceye giren 

deve sahiplerine kupalarını takdim 

etti.

Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 
Sarıgöl'de yapımını tamamladığı Kapalı 
Otopark ve Pazaryeri içerisinde yer alan 

14 işyeri MANULAŞ tarafından açık 
teklif usulüyle 3 yıl süreli olarak kiraya 

verilecek. 

İlimiz Manisa Sarıgöl İlçesi Ayan Mah. 
Şehit Mustafa Karınca Cad. No:2 

adresinde mevcut tapuda 6733 parselde 
kayıtlı otopark ve pazar yerinin 

içerisindeki iş yerleri; 2886 Sayılı Devlet 
İhale Kanununun 45 nci Maddesi 

uyarınca “Açık Teklif Usulü” ile 3 (Üç) yıl 
süreli olarak 11.04.2018  Tarihinde ihale 
yoluyla kiraya verilecek olup, İş yeri ve 
İhale bilgileri alt tabloda ve maddelerde 

belirtilmektedir.

Saruhanlı'nın Koldere Mahallesi'nde bu yıl 1'incisi düzenlenen 

deve güreşleri festivalinde heyecanlı anlar yaşandı. Şenlik 

havasında gerçekleşen ve vatandaşların yoğun katılım 

gösterdiği festivali Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 

Yardımcısı Mustafa Genç de takip etti

Manisa Büyükşehir Belediyesinin 
Salihli'de “ölüm yolu” olarak 
adlandırılan kavşağın yerine 

yapımına başladığı köprülü kavşak 
çalışmaları, sorunsuz bir şekilde 

ilerliyor. Modern kavşağın üst geçit 
ayaklarının yanı sıra prefabrik 

bağlantı kirişlerinin tamamlandığı, 
herhangi bir olumsuzluk yaşanmadan 

projenin yükseldiği belirtildi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
tarafından İzmir-Ankara-İstanbul ve 

Denizli-Antalya bağlantısını sağlayan 
ve günde yaklaşık 27 bin aracın geçiş 
noktasında bulunan E 96 karayolunda 

yapımına başladığı Salihli Köprülü 
Kavşak projesi, sorunsuz ilerliyor. 

Modern kavşağın 270 günde 
tamamlanması planlanıyor. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi ve Salihli 
Belediyesi ekipleri de trafik yoğunluğu 

yaşanan karayolunda ulaşımın 
aksamaması için yan servis yolları 
açtı. Manisa Büyükşehir Belediyesi 

Fen İşleri Daire Başkanlığı 
mühendisleri Eray Özkan ve Mehmet 
Oral, yüklenici firma sahibi Cemalettin 

Çakır ile birlikte köprülü kavşak 
inşaatında incelemelerde bulunarak 
saha mühendisi Mesut Gökalp'ten 

bilgi aldı.
 İnşaat çalışmalarının Aralık 2017'de 

başladığını belirten Gökalp, 

“Üst geçitlerin taşıyıcı ayakları için 
temel kazıkları açılarak demir 

kolonları dikildi. 18 taşıyıcı ayağın 
temeli ile 6 taşıyıcı ayağın betonu 

atıldı.
Köprünün prefabrik bağlantı kirişleri 

tamamlanıyor” dedi.
“Planlanan sürede kazandıracağız”

Salihli'de sorun teşkil eden birçok 
konunun Manisa Büyükşehir 

Belediyesi ile son bulduğunu belirten 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 

Cengiz Ergün, “Salihlili  

hemşehrilerimizin “ölüm yolu” olarak 
adlandırdığı E 96 karayoluna bir 

kavşak kazandırmak için yoğun bir 
çalışma içerisine girmiştik. Nihayetinde 

tüm prosedür süreçlerini 
tamamlayarak, 2017 yılının sonunda 
kazmayı vurduk. Çok şükür oradaki 

çalışmalarımız da sorunsuz bir şekilde 
ilerlemekte. Bir aksilik olmazsa, 
planlanan 270 gün içerisinde bu 

önemli projeyi Salihli'mize kazandırmış 
olacağız. 

İnşallah açılışını yapmak da nasip 
olur” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Eğitim Merkezleri gençlerin 
başarıya ulaşmasında tercih 

edilen ilk adres oluyor. Sarıgöl 
ilçesinde bulunan MABEM 
ilçedeki gençlerin eğitimine 

katkı sağlamaya devam ediyor. 
Merkezde 295 öğrenci 
geleceğe hazırlanıyor.

Gençlerin eğitimine katkı 
sağlamak, başarılarının artması 

ve eğitimde kaliteyi daha 
yükseğe taşımak için il 

genelinde hizmet veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Eğitim 
Merkezleri, Sarıgöl ilçesinde 

295 öğrencisi ile başarıya giden 
yolda emin adımlarla ilerliyor. 

Öğrencileri cüzi ücretlerle YGS- 
LYS ve TEOG sınavlarına 

hazırlayan eğitim merkezi 20 
kişilik sınıflarıyla, etüt ve 
rehberlik çalışmalarıyla 

öğrencilerin ve velilerin yüzünü 
güldürüyor. Eğitime büyük 

önem verdikleri belirten 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, “Gençlerimizin 

başarı seviyesinin daha da 
artması eğitimde kaliteyi 

artırmak için Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Eğitim 
Merkezleri'ni hizmete soktuk. 
Bu hizmetimizle gençlerimizi 

 Manisa İl Müftüsü Sinan Cihan, 
Manisa Celal Bayar Üniversitesinde 
“Bir Müslümanın İnanç Referansları” 

konulu konferansı verdi. MCBÜ 
Dostluk, Eğitim ve Spor Topluluğu 
tarafından düzenlenen konferans; 
MCBÜ Rektörü Prof. Dr. A. Kemal 
Çelebi, MCBÜ Rektör Yardımcısı 

Prof. Dr. Muzaffer Tepekaya, öğretim 
üyeleri ve çok sayıda öğrencinin 
katılımıyla Rektörlük Konferans 

Salonunda gerçekleştirildi.
Kur'an-ı Kerim Tilaveti ile başlayan 

konferansta; gençlerin bu toplum, bu 
millet ve varlık alemi için çok önemli 
olduğunun altını çizerek sözlerine 
başlayan Müftü Sinan Cihan, “Şu 

anda hangi branşta eğitim 
alıyorsanız, eğitiminizi çok iyi 

derecede tamamlamanız gerekir. 
Çünkü ileride çok iyi yetişmişlerin 

başarılı olacağı, dereceye 
girebileceği ve bir şeyler ifade 
edebileceği bir gelecek sizleri 
bekliyor olacak. Başarılı ama 

sıradan olanlar, kendisine çok fazla 
yer bulamayacak. Dolayısıyla 
oturanların değil koşanların, 

koşanların içerisinde daha hızlı 
koşanların sonuç alacağı, güzel 
neticelere ulaşacağı bir gelecek 

sizleri bekliyor. Bir taraftan eğitiminizi 
bu şekilde alma çabası içerisinde 

olurken, diğer taraftan da iç 
dünyanızda huzur bulmanızı 
sağlayacak, aile içerisinde 
saygınlığınızı oluşturacak, 

bulunduğunuz muhitte değerli 
olmanızı sağlayacak, kısaca sosyal 
hayatın içerisinde de sağlıklı bir yol 

güzergâhı bulmanızı sağlayacak 
manevi değerlere de ihtiyacınız var” 

dedi.

Manisa İl Müftüsü Sinan Cihan “Bir Müslümanın İnanç 
Referansları” konulu konferans verdi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Akhisar ilçesine bağlı Atatürk 
Mahallesi 164 Sokak'ta GDZ Elektrik 

tarafından yapılan alt yapı 
çalışmalarının ardından parke taşı 

döşeme çalışması başlattı. 
Çalışmaları Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi Doğan 

Ensivri, Akhisar şantiye yetkilileri ile 
birlikte inceledi. Mahallede 6 bin 

metrekare parke taşı döşeme 
çalışması yapılmasının planlandığını 

ve bunun bin 500 metrekaresinin 
tamamlandığını belirten Ensivri, ilçeye 

yaptığı yatırımlar nedeniyle Manisa 
Büyükşehir Belediyesine ve Başkan 

Cengiz Ergün'e teşekkür etti. Bölgede 
bulunan esnaf ve vatandaşlar da, 
çalışmadan duyduğu memnuniyeti 

ifade ederek, yaz mevsiminde tozdan 
kurtulacaklarını dile getirdi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Çocuk 
Kültür ve Sanat Merkezlerinde 
öğrenim gören minik öğrenciler 
'Orman Haftası' dolayısıyla çam 
fidanlarını toprakla buluşturdu. 

Fidanları dikip, can suyunu veren 
minik öğrencilere yeni fidanları 

toprakla buluşturabilmeleri için farklı 
ağaç ve çiçeklerin tohumları 

dağıtıldı. 

 Manisa Büyükşehir 
Belediyesi'nin il merkezinde bulunan 

Çocuk Kültür ve Sanat 
Merkezlerinde öğrenim gören minik 

öğrenciler, 'Orman Haftası' 

nedeniyle 'Minik Eller Fidanlığı' 
oluşturdu. Öğretmenleri ve aileleriyle 

birlikte fidanlığın oluşturulacağı 
alana giden 100 öğrenci, yaklaşık 

200 çam fidanını toprakla 
buluşturdu. Fidanların dikilmesi için 

kazılan alanlara çam fidanlarını 
yerleştiren minik öğrenciler, daha 

sonra oyuncak küreklerini kullanarak 
fidanları dikip, suluklarıyla fidanların 

can suyunu verdiler. Daha sonra 
aileleriyle birlikte fotoğraf çekilen 
minik öğrencilere yeni fidanları 

toprakla buluşturabilmeleri için farklı 
ağaç ve çiçeklerin tohumları 

dağıtıldı. 

Koldere'de Deve Güreşi Heyecanı

“Hayatımızı yaşarken karşılaşılacak 
engeller, sorunlar, sıkıntılar ne kadar 
büyük olursa olsun; pes etmezsek, 

arayışımız devam ederse, önünüzde 
bunun iki katı kadar çıkış yolu var 
demektir. Dolayısıyla öğrencilik 

hayatınız da bu anlayışla devam 
ederse, başarınızı engelleyecek hiçbir 
engel olmayacaktır” ifadesini kullanan 
Sinan Cihan, Cenab-ı Hak “Kur'an-ı 
Kerimde, 'Biz insanı en güzel şekilde 

yarattık' diye buyuruyor. 
Demek ki insan yaratılış itibariyle çok 
kıymetlidir. Dünyaya gelişi itibariyle 
masumdur, mükellef olduğu andan 

itibaren de yol ayrımına gelmiştir. Yol 
ayrımından sonra yapacağı tercihlere 
göre, ya değerini devam ettirecektir 
veya yol ayrımında yanlış tercihte 
bulunacak; yaratılıştan getirdiği 

güzellikleri,

, dünyaya gelirken sahip olduğu 
değerleri yitirecek, başka 

değerlermiş gibi görünen gelip 
geçici değerlerle hayatını 

tüketecektir. Hem yaratılıştan 
sahip olduğumuz, hem dünyaya 

gelirken bize lütfedilen 
değerlerimizi muhafaza 

edebilmemiz, onların varlığını 
koruyabilmemiz ve 

pekiştirebilmemiz için, iki noktaya 
çok dikkat etmemiz gerekir. 
Bunlar, Kur'an-ı Kerim ve 

Peygamber Efendimizdir” diye 
konuştu.

Konferans sonunda MCBÜ 
Dostluk, Eğitim ve Spor Topluluğu 
Başkanı Enes Baysoy tarafından, 
İl Müftüsü Sinan Cihan'a teşekkür 

belgesi ve çiçek takdim edildi

Minik Eller Doğaya Can Kattı

Salihli'nin Kavşağı Sorunsuz İlerliyor

Sarıgöl Kapalı Otopark ve Pazaryerindeki Dükkanlar İhaleye Çıkıyor
1-İsteklilerin ihaleye katılabilmesi için

a. Yazılı müracaat dilekçesi.
b. Tebligata esas Kanuni 
ikametgâh belgesi.
Vatandaşlık numarası ile birlikte Nüfus 
Hürriyeti cüzdan örneği veya nüfus 
kayıt örneği.

a. Vatandaşlık numarası ile 
birlikte Nüfus Hürriyeti cüzdan örneği 
veya nüfus kayıt örneği.
b. Manulaş A.Ş. hesabına 
(Ziraat Bankası 
TR310001001938787057415001) 
yâda Manulaş A.Ş. hizmet binasına 
nakit olarak yukarıda belirtilen 
miktarda geçici teminat bedeli veya 
aynı miktarda geçici teminat mektubu.

c. Noter tasdikli imza sirküleri.
d. İdari Şartnamenin kabul 
edildiğine dair imzalı şartname örneği.
a. 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanununa ve 4734 Sayılı Kamu İhale 
Kanununa Göre İhalelerden Yasaklı 
Olmadığına dair Taahhütname.
b. İstekli adına vekâleten ihaleye 
iştirak ediliyorsa; istekli adına teklifte 
bulunacak kişinin noter tasdikli 
vekâletnameleri ile vekâleten iştirak 
edenin noter tasdikli imza sirküleri.
Ticaret ve Sanayi Odası veya Esnaf 
Sanatkâr siciline kayıtlı olduğunu 
gösterir belge.
a. Manisa Büyükşehir 
Belediyesine ve Sarıgöl Belediyesi'ne 
Borcu olmadığını gösterir belge.

2-Şirket veya Ortak girişim olması 
halinde ihaleye iştirak edebilmeleri 
için; 
a. Yazılı müracaat dilekçesi.
b. Yetki belgesi ve noterden 
tasdikli imza sirküleri.
c. İstekliler adına vekâletten 
iştirak ediyor ise, istekli adına teklifte 
bulunacak kimsenin vekâletnameleri 
ile vekâleten iştirak edenin Noter 
tasdikli imza sirküleri.
d. Manulaş A.Ş. hesabına 
(Ziraat Bankası 
TR310001001938787057415001) 
yâda Manulaş A.Ş. hizmet binasına 
nakit olarak yukarıda belirtilen 
miktarda geçici teminat bedeli veya 
aynı miktarda geçici teminat 
mektubu.
a. Ticaret ve Sanayi Odası 
veya Esnaf Sanatkâr siciline kayıtlı 
olduğunu gösterir belge
b. Ticaret Sicil Gazetesinin 
sureti. 
c. Ortak girişim olması halinde; 
Noter tasdikli ortaklık beyannamesi 
ile bentlerde yer alan belgelerin, her 
gerekmektedir.
İLAN OLUNUR.

Ĭ HĪ Ė Í Î  DÜKKAN NO MAHAL İSMİ  M² 
MUHAMMEN 

BEDEL 
GEÇİCİ TEMİNAT  İHALE SAATİ  

1 Z02 

KASAP /MANAV / 
ŞARKÜTERİ 
(MANDRA) 
BALIKÇI/   
TAVUKÇU 

23.95 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:00 

2 Z03 23.82 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:03 

3 Z04 19.23 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:06 

4 Z05 19.23 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:09 

5 Z06 23.49 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:12 

6 Z07 24.36 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:15 

7 Z08 DÜKKAN  42.65 M² 1.000,00 TL 1.080,00 TL  11:18 

8 Z09 DÜKKAN  39.72 M² 1.000,00 TL 1.080,00 TL  11:21 

9 Z10 DÜKKAN  56.68 M² 1.100,00 TL 1.188,00 TL  11:24 

10 Z13 DÜKKAN  33.29 M² 800,00 TL 864,00 TL  11:27 

11 Z15 DÜKKAN  26.43 M² 800,00 TL 864,00 TL  11:30 

12 Z16 DÜKKAN  26.88 M² 800,00 TL 864,00 TL  11:33 

13 Z17 DÜKKAN  18.48 M² 750,00 TL 810,00 TL  11:36 

14 Z18 ÇAY OCAĞI / 
KAHVEHANE 

19.06 M² 750,00 TL 810,00 TL 11:39 

 

bir ortak tarafından ayrı ayrı 
verilecektir.
d. 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanununa ve 4734 Sayılı Kamu İhale 
Kanununa Göre İhalelerden Yasaklı 
Olmadığına dair Taahhütname
e. İdari Şartnamenin kabul 
edildiğine dair imzalı şartname örneği
a. Manisa Büyükşehir 
Belediyesine ve Sarıgöl Belediyesi'ne 
Borcu olmadığını gösterir belge.
3- İdari Şartname mesai saatleri 
içerisinde Manulaş  A.Ş. Hizmet 
binasından ve MBŞB Sarıgöl 
Koordinatörlüğü'nden temin edilebilir 
veya  incelenebilir. (Manulaş A.Ş. 
Merkez Efendi Mh. Mimar Sinan 
Bul.No:127 Yunusemre/Manisa) 
(MBŞB Sarıgöl Koordinatörlüğü 
Cumhuriyet Mh. Alaşehir Cd. No:1 
Sarıgöl Belediyesi zemin kat 
Sarıgöl/Manisa)
4- Telefon, Telgraf, Posta, Mail ve 
faksla yapılacak olan müracaatlar 
kabul edilmeyecektir.
5- Taliplilerin ihale günü saat 10:30'da 
istenilen tüm belgeler ile birlikte 
İhalenin yapılacağı adreste  hazır 
bulunmaları 

Sarıgöl Meslek Yüksek Okulu Öğrencileri Manisa'yı Gezdi
Celal Bayar Üniversitesi Sarıgöl 

Meslek Yüksek Okulu öğrencileri, 
Manisa'nın tarihi ve kültürel 
yerlerini gezdi. Öğrenciler, 

“Manisa'yı, yaşadığımız ili görüp 
tanımak bizler için çok faydalı oldu. 
Manisa gerçekten eşsiz bir şehir” 
diyerek duygularını ifade ettiler. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
sosyal belediyecilik anlayışıyla 
adından söz ettirmeye devam 

ediyor. Bu kapsamda Celal Bayar 
Üniversitesi Sarıgöl Meslek Yüksek 
Okulu öğrencileri Manisa'nın tarihi 

ve kültürel yerlerini gezerek 
yaşadıkları ili tanıma fırsatı buldu. 

Ziyarette öğrencilere Büyükşehir 
Belediyesi Sarıgöl Koordinasyon İşleri 
Müdürü Akif Kılıçaslan da eşlik etti. 
Öğrencilerin Manisa'yı görme fırsatı 
bulduğunu belirten Büyükşehir 
Belediyesi Sarıgöl Koordinasyon İşleri 
Müdürü Akif Kılıçaslan,“Manisa 
Büyükşehir Belediyesi, Manisa'nın hem 
kültürel hem tarihi yapısını tanımak 
amacıyla geziye katılan Sarıgöllü 
öğrencilerimizi en iyi şekilde ağırladı” 
dedi. 

Öğrenciler, “Manisa'yı, yaşadığımız ili 
görüp tanımak bizler için çok faydalı 
oldu. Manisa gerçekten eşsiz bir şehir” 
diyerek duygularını ifade ettiler.

295 Öğrenci 
Geleceğe Hazırlanıyor

kötü alışkanlıklardan uzak tutmak ve 
geleceğe güvenle bakmalarını sağlamayı 

amaçladık. Onlardan tek beklentimiz 
Cumhuriyet'ine, vatanına, milletine, 
Atatürk İlke ve İnkılaplarına bağlı 

olmaları, cesurca ve yılmadan 'Ne mutlu 
Türküm Diyene' diye haykırmalarıdır” 
dedi.Eğitimin Adresi Gençlik Merkezi

Sarıgöl MABEM'de eğitim gören 
öğrenciler, yapımı tamamlanan Gençlik 
Merkezinde eğitimlerini almaya başladı.

Elektrik Hatları Tamamlandı Büyükşehir Yeniledi
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Akhisar ilçesinde GDZ Elektrik tarafından altyapı çalışmaları tamamlanan cadde ve sokaklarda 

yenileme ve parke taşı döşeme çalışmalarına hız verdi. Vatandaşların mağdur edilmemesi amacıyla program dahilinde her bölgeye 
girildiğini belirten Büyükşehir yetkilileri, 164 Sokak'ta devam eden çalışmaları inceledi.

Ahmetli Kadınları, Kula'da 
İl genelinde hayata geçirdiği önemli 

yatırımların yanı sıra sosyal projelere 
verdiği destekle adından övgüyle söz 
ettiren Manisa Büyükşehir Belediyesi, 

tahsis ettiği araçlarla Ahmetlili kadınların 
Kula'yı ziyaret etmesini sağladı. Manisa 

Büyükşehir Belediyesi'nin kadınlara 
yönelik pozitif ayrımcılık yaptığını 
belirten kadınlar, Başkan Cengiz 

Ergün'e selam ve teşekkürlerine iletti.  
Manisa Büyükşehir Belediyesi, Ahmetlili 

kadınların Kula ilçesini ziyaret etmesi 
için bir etkinlik düzenledi. Ahmetli ilçesi 
Ulucami Mahallesi kadınları, Manisa 

Büyükşehir Belediyesi tarafından tahsis 
edilen araçlarla Kula ilçesinin tarihi ve 

kültürel noktalarını ziyaret etti. Gün 
boyunca hayatın günlük stresinden 

uzaklaştığını belirten kadınlar, taleplerini 
yanıtsız bırakmayan ve kendilerine 

ulaşım desteği veren Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'ne ve Başkan 

Ergün'e teşekkür ettiler. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi önemli prestij 
projelerin yanı sıra 17 ilçede sosyal 

projelere verdiği desteklerle de adından 
övgüyle söz ettiriyor.
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Son büyükşehir yasasıyla birlikte 

beldeden mahalleye dönüşen 

Yağcılar Mahallesi, Yunusemre 

Belediyesi'nin çalışmalarıyla 

kalkınıyor. Merkeze 10 dakika 

mesafede olan mahalle Celal Bayar 

Üniversitesi Şehit Prof. Dr. İlhan 

Varank Yerleşkesi'ne ve Organize 

Sanayi Bölgesi'ne olan yakınlığı 

dolayısıyla nüfusu hızla artıyor. 

Yunusemre Belediyesi'nin yürüttüğü 

çalışmaları yerinde inceleyen 

Belediye Başkan Yardımcısı Ramis 

Şiyak ve Muhtarlık İşleri Müdürü 

Mehmet Ata vatandaşlarla da bir 

araya geldi. Yunusemre Belediye 

Başkanı Dr. Mehmet Çerçi'nin 

talimatları doğrultusunda mahallelere 

hizmet kazandırmayı sürdüreceklerini 

vurgulayan Şiyak, özellikle 

Yuntdağı'nda güzel projeleri hayata 

geçirdiklerini söyledi. 

Mahalle Muhtarı İbrahim Zeybek ise, 

Yunusemre Belediyesi'nin 

hizmetlerinden memnun olduklarını 

belirtirken;  bu çalışmalarda emeği 

bulunanlara teşekkür etti. İbrahim 

Zeybek, konuyla ilgili yaptığı 

açıklamada “Yağcılar Mahallemiz 

dışarıya göç vermiyor, tarım arazileri 

ve imkanları ile mahallemiz çok cazip 

bir yerdir.

4 yılda mahallemizde Yunusemre 

Belediyesi çok katkıda bulundu. 

Yıllardır sorunumuz olan ova 

yollarının yapımı, parke taşı döşeme 

çalışması, gençlerimize spor sahası 

kazandırılması, oyun ve spor grubu 

yapımı, camimizin düzenleme 

çalışması, mahalle ve parkların içinin 

ışıklandırılması çalışması 

gerçekleştirildi. Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi'nin talimatları ile bu 

çalışmalar yapıldı. 

Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi 
Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu, 

Mart ayı toplantısını Akhisar'da 
gerçekleştirdi. Toplantının ardından 
komisyon üyeleri, ilçede bir takım 
ziyaret ve temaslarda bulundu.

Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler 
ve Kadın Hakları Komisyonu, Mart ayı 
toplantısını Akhisar'da gerçekleştirdi. 
Toplantıya Büyükşehir Meclis Üyeleri 

Doğan Ensivri, Hatice Gözeten, 
Süleyman Kahramanlar, Hikmet Çağan, 

Ahmet Cülen, Akhisar 8 Mart Kadın 
Dayanışma Derneği Başkanı Ayşen 

Uçar, MHP İlçe Kadın Kolları Başkanı 
Dilek Nisan Çabuk, AKSAK Başkanı 
Nevin Dağlı, Atatürk Mahalle Muhtarı 
Nurhan Bozel, İnönü Mahalle Muhtarı 
Figen Karabulut ve Ulucami Mahalle 

Muhtarı Fatma Bayır katıldı. Toplantıda 
kadınların ve engellilerin sorunları ve 

çözüm önerileri masaya yatırıldı. 

Toplantının ardından komisyon üyeleri, 
Akhisar CHP İlçe Başkanı İsmail Fikirli 

ve yönetimi tarafından düzenlenen 
lokma hayrına katıldı. Komisyon, 21 

Mart Dünya Down Sendromu 
Farkındalık Günü sebebiyle Akhisar'da 
bulunan down sendromlu çocuklara da 

ziyaret gerçekleştirildi.

Yunusemre'nin merkeze en yakın kırsal mahallelerinden Yağcılar, 

Yunusemre Belediyesi'nin hizmetleriyle gelişiyor. Nüfusu her geçen 

gün artan mahallede yapılan kilitli parke taşı döşeme, aydınlatma ve 

çevre düzenlemeleri takdir topluyor. 

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, Saruhanlı'ya bağlı 

Paşaköy Mahallesi'nde 
gerçekleştirilen kilit parke taşı 
döşeme çalışmalarını yerinde 

inceledi. Saruhanlı'da 4 yıllık zaman 
diliminde 450 bin metrekarelik kilit 

parke taşı yapıldığını belirten Daire 
Başkanı Fevzi Demir, Paşaköy'ün de 
120 bin metrekare kilit parke taşıyla 

tamamen değişeceğini söyledi.  

 İl genelinde alt yapı ve üst 
yapı çalışmalarını aralıksız sürdüren 

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 
Saruhanlı'ya bağlı Paşaköy'de 

çalışmalarına devam ediyor. İlk olarak 
MASKİ Genel Müdürlüğü'nce alt 

yapısı yenilenen Paşaköy 
Mahallesi'nde şimdi de Büyükşehir 

Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 
Daire Başkanlığı'nca kilit parke taşı 

döşeme çalışmaları gerçekleştiriliyor. 
Yol Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, mahallede sürdürülen 

çalışmaları yerinde inceledi. 
Büyükşehir Belediyesi'nin mahallede 
yürüttüğü çalışmalar vatandaşları da 

oldukça memnun ediyor. ,
Paşaköy Çok Daha Güzel Bir Duruma 

Kavuşacak
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin 100 

yıldır yapılmayan işleri Paşaköy'de 
hayata geçirdiğini dile getiren Mahalle 

sakinlerinden Halil Çoban,   

Üst yapısıyla yenilenen Avar Prestij 
Caddesi, dekoratif ve rengarenk 

aydınlatma sistemiyle baştan aşağı 
ışıklandırıldı. Bisiklet yolu 

düzenlemeleri ile peyzaj ve 
çiçeklendirme çalışmalarının da 
tamamlanmasıyla birlikte Avar 

Caddesi bambaşka bir görünüm 
kazanacak. 

Salihli halkına prestij caddelerinin 
hayırlı olmasını söyleyen Salihli 
Belediye Başkanı Zeki Kayda 

“Salihli'de yoğun olarak kullanılan üç 
caddemizi prestij caddesi olarak ilan 

etmiştik. 
Bu caddelerden olan Avar 

Caddesi'nde çalışmalar bisiklet yolu, 
cep otoparkları, yenilenen 

kaldırımları, yolu ve son olarak 
ışıklandırması ile prestij caddesi 

adına yakışır modern bir görünüme 
kavuştu. 

Şüheda ve Atatürk Caddelerinde 
devam eden prestij çalışmaları da en 

kısa sürede tamamlanarak, 
halkımızın hizmetine sunulacaktır. 

Bu önemli projelerin hayata 
geçmesinde destek veren Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanımız 

Cengiz Ergün'e de teşekkür 
ediyorum. Avar Prestij Caddesi 
Salihli'mize hayırlı olsun” dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı 
Fevzi Demir, Yunusemre ilçesine 
bağlı Bostanlar-Çamlıca arasında 
bulunan ve çevre mahallelere de 

hizmet veren yolda gerçekleştirilen 
genişletme çalışmasını yerinde 

inceledi. Yaklaşık 1 haftalık çalışma 
sonrasında tamamlanacak olan yolda 

trafik güvenliği sağlanacak ve 
vatandaşlar yolu güvenli bir şekilde 

kullanabilecekler. 

  İl genelinde bulunan 
yolların iyileştirilmesi ve trafik 

güvenliğinin sağlanması noktasında 
çalışmalarını aralıksız sürdüren 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 

Yunusemre ilçesine bağlı Bostanlar 
ve Çamlıca Mahallelerini birbirine 

bağlayan yolda genişletme ve 
iyileştirme çalışması gerçekleştiriyor. 
Çevre Mahallelerin de ulaşımlarını 
sağladığı grup yolunda yürütülen 
çalışmaları Yol Yapım ve Onarım 

Daire Başkanı Fevzi Demir yerinde 
inceledi. Çalışmalarla ilgili bilgi veren 

Daire Başkanı Fevzi Demir, “Özel 
idareden bize devrolan yollarda 

çalışmaları yaparken öncelikle yol 
genişletmesi, temelin iyileştirmesi 
çalışmalarını yaparak sonrasında 

asfalt atıyoruz. Bu bölgede Bostanlar 
ve Çamlıca arasındaki yol sadece iki 

mahalleyi ilgilendirmiyor.

Şehzadeler Belediyesi'nin destekleri 
ile Manisa'dan yola çıkan 'Manisa 

Bisiklet Hayattır Grubu'  Çanakkale 
Haftası nedeni ile Çanakkale' de 
düzenlenen Çanakkale Bisiklet 

Turuna katıldı. 24 – 25 Mart 
tarihlerinde yapılan etkinliğe 14 
kişilik bir ekiple katılan 'Manisa 
Bisiklet Hayattır Grubu' 2 gün 

boyunca düzenlenen 'Troya' ve 
Şehitlere Saygı' etaplarında 

Manisa'yı temsil ettiler.
Manisa Bisiklet Hayattır Grubu 

üyeleri, Şehzadeler Belediyesinin 
ulaşım desteği ile Çanakkale' de 

düzenlenen Çanakkale Bisiklet Turu 
etkinliğine katılarak Manisa'yı temsil 
etti. 14 kişiden oluşan bisiklet sever 

ekip, Çanakkale'de bu yıl 2.'si 
düzenlenen Çanakkale Bisiklet Turu 

etkinlikleri çerçevesinde 2 gün 
boyunca düzenlenen 'Troya' ve 

Şehitlere Saygı' turuna katıldı. İlk 
olarak Grup Başkanı Timur Bozkurt 
öncülüğünde Manisa'dan yola çıkan 

3 kişilik ekip, 324 kilometre olan

Manisa – Çanakkale arasında ki 
mesafeyi iki gün boyunca bisikletleri 
ile giderken, grubun geri kalan 
üyeleri, geçtiğimiz Cuma günü 
Şehzadeler Belediyesinin destekleri 
ile Çanakkale'ye ulaştı.  14 kişilik 
grup etkinliğin ilk gününde Çanakkale 
merkezde düzenlenen 'Troya' etabına 
katılarak Manisa'yı en iyi şekilde 
temsil ettiler. Etnikliğin ikinci günüden 
düzenlenen 'Şehitlere Saygı' etabı 
çerçevesinde Gelibolu yarım adasına 
geçen bisikletçiler, burada ki etabın 
tamamlanmasının ardından, 
Şehitlikleri ziyaret ettiler. Manisalı 
bisikletçiler, etkinliğe katılan diğer 
bisikletçilere Mesir Macunu ikramında 
bulundular.
Manisa Bisiklet Hayattır Grubu 
Başkanı Timur Bozkurt, Çanakkale' 
de düzenlenen etkinliğe katılmaları 
noktasında destek veren Şehzadeler 
Belediye Başkanı Ömer Faruk Çelik' 
e teşekkür ederek, Manisa' da bisiklet 
severler olarak güzel etkinliklere imza 
atmaya devam edeceklerini ifade etti.

 Yunusemre Belediyesi ilçede bir 
yandan park ve bahçelerde çevre 

düzenleme çalışması 
gerçekleştirirken, bir yandan da 

yandan ilçeye yeni parklar 
kazandırıyor. Kırsal anlamda 

çalışmaları yoğunlaştıran Park ve 
Bahçeler Müdürlüğü ekipleri, 

Sarıahmetli Mahallesi'nde çocuk 
oyun grubu çevresinde çit ve 

bordür döşeme işlemi 
gerçekleştiriyor. Maldan 

Mahallesi'nde meydan ve park 
düzenleme çalışmasına devam 

eden ekipler, Örselli Mahallesi'nde 
ise çocuk oyun grubu montajı 

yapıyor. Belediye ekipleri, Pınarköy 
Mahallesi'nde de çocuk oyun 

gurubu çevresinde çit montaj ve 
bordür taşı döşeme işlemine 

devam ediyor. 
Yapılan çalışmalarla Sakallı 

Mahallesi'nde kamelya yapılarak 
vatandaşın hizmetine sunuldu.

Muazzam Oldu 

İlçelere Değer Katan Yatırımları Hayata Geçiriyoruz 
17 ilçede altyapı ve üstyapı yatırımları ile vatandaşların yaşamlarına 
değer katan projeleri hayata geçirdiklerini belirten Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, “Salihli ilçesinde Avar Caddesi'nde 
başlattığımız prestij caddesi projesini tamamlama noktasına geldik. 

Ortaya çıkan görüntü de, ilçeye değer katan bir çalışma yaptığımızın 
göstergesi. İlçe halkımıza hayırlı olsun. Işıl ışıl parlayan Avar Caddesi'nin 

Salihli'ye hayırlı olmasını temenni ediyorum” diye konuştu.

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından yürütülen Prestij Cadde projesi 
kapsamında, Salihli ilçe merkezindeki Avar Caddesi'nde gerçekleştirilen 

çalışmaların büyük bölümü tamamlandı. 

YUNTDAĞI'NDA PARKLAR DÜZENLENİYOR 

YAĞCILAR, YUNUSEMRE'YLE GÜZELLEŞİYOR 

Başkanımıza bu 
çalışmalarından dolayı çok 

teşekkür ederim.” dedi.

Saruhanlı'ya 450 bin Metrekare Kilit Parke

“Bu yüzden Cengiz Ergün ve ekibine çok teşekkür 
ederiz. İlk önce alt yapımız yapıldı. Sonrasında da 
kilit parke çalışmalarına başlandı. Onun da sonuna 
gelinmek üzere. Emeği geçen herkese çok teşekkür 

ederim. Ayrıca bölgede bulunan mermer 
ocaklarında çalışan tırlar yolumuzu bozduğu gibi 

köyün içerisinde geçerken tehlikeli d
Bu konudaki sıkıntılarımızı gidermek için Yol Yapım 
ve Onarım Daire Başkanımıza ilettik. Kendisi bizzat 
gelerek ilgilendi ve tespitler sonucunda bizim kanal 
boyu dediğimiz bölgeden 3 kilometrelik çevre yolu 
kazandırdılar. Çevre yolumuzun asfaltlaması da 

bittikten sonra Paşaköy çok daha güzel bir duruma 
kavuşacak” dedi. 

Paşaköy'e 120 Bin Metrekare
 Çalışmalar hakkında bilgi veren Daire 

Başkanı Fevzi Demir de, “Burada 
kanalizasyonuyla,urumlar oluşuyordu.

içme suyuyla ve yağmur suyu ile alt yapı çalışmaları 
yapıldı. Alt yapı anlamında Paşaköy'ün 100 yıllık 
problemi çözülmüş oldu. Paşaköy önceden Belde 

Belediyesi olan bir mahallemiz. Merkez konumda olan 
bir yerleşim yerimiz. Büyükşehir Belediye Başkanımız 

Cengiz Ergün, Saruhanlı ziyareti kapsamında 
Paşaköy'e de ziyarette bulunmuştu ve o zaman bize 
talimat vermişlerdi. Çalışmaları hemen başlattık ve 

yaklaşık 120 bin metrekare civarında parke taşı 
çalışması yapılıyor. 10-15 günlük bir çalışma kaldı. 
Rakamlara baktığımızda il genelinde Büyükşehir 

Belediyesi olarak yaklaşık 5 milyon metrekareye yakın 
parke taşı çalışması yapıldı. Saruhanlı'da da 4 yıllık 

zaman diliminde 450 bin metrekareye yakın parke taşı 
çalışması yapılmış. Bu rakamlar çok büyük rakamlar. 
Çalışmalar devam edecek. Asfalt çalışmalarımız da 
sezonun başlaması ile birlikte devam edecek” diye 

konuştu.

Engelliler ve Kadın Hakları Komisyonu Akhisar'da Toplandı

Bisiklet Hayattır Grubu Çanakkale'de 

Manisa'yı temsil etti

Trafik Güvenliği Büyükşehirle Artıyor
Grup yolu niteliğinde olan bir yolumuz. 

Arkadaşlarımız buranın gerekli 
incelemelerini yapmıştı. Buranın çok dar 

olduğu, trafik kazalarına sebebiyet verdiği 
tarafımızdan tespit edildi. Mahalle 

muhtarlarının da bu yönde bir talebi vardı. 
Dolayısıyla biz de Büyükşehir 

Belediyemizin Yol Yapım ve Onarım Daire 
Başkanlığı bünyesinde bulunan ekipleriyle 
yol da iyileştirme ve genişletme çalışması 

yapıyoruz. Yaklaşık 3 kilometrelik bir 
çalışma. Tamamlandıktan sonra da 

asfaltlanarak vatandaşlarımızın güvenli bir 
şekilde yolu kullanmalarını amaçlıyoruz. 
Yaklaşık 1 haftalık çalışma sonrasında 

buradaki işimizi bitirmeyi ve 
vatandaşlarımızın hizmetine sunmayı 

hedefliyoruz” dedi. 

Çalışmalar Durmadan Devam Ediyor
 Büyükşehir Belediyesi'nin hizmet 

ağında 6 bin kilometreye yakın yol ağı 
bulunduğunu dile getiren Daire Başkanı 

Fevzi Demir, 

“Biz peyderpey kendi ekiplerimizle bunlara 
müdahale etmeye çalışıyoruz. Şu anda 

ekiplerimiz il genelinde 10 ayrı noktada bu 
tür iyileştirme çalışmalarını sürdürüyor. 

Artık köy içleri olduğu gibi parke taşına, 
yollar da sıcak asfalta doğru dönüyor. 

Bağyolu-Muradiye arasında sıcak asfalt 
çalışmaları yapılıyor. Hizmet durmadan 

devam ediyor. Vatandaşlarımız Güle güle, 
sağlıklı bir şekilde ve kazasız belasız 

kullansınlar. 

Türkiye'nin 1 Numarası Cengiz Ergün
Ortaya koyduğu hizmetler ve hayata 

geçirdiği projelerle taraflı tarafsız 
herkesin takdirini toplayan Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Gezici Araştırma şirketinin, 16-23 

Şubat 2018 tarihleri arasında Türkiye 
çapında gerçekleştirdiği araştırmaya 
göre en başarılı büyükşehir belediye 

başkanları sıralamasında 1'inci sırada 
yer aldı. Manisa'ya hizmet sevdasıyla 
çalışmalarını sürdürdüklerini belirten 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 

Ergün, siyaset değil hizmet ürettiklerine 
vurgu yaparak, çalışmalarını bu yolda 

sürdüreceklerinin altını çizdi.
Gezici Araştırma şirketi tarafından 16-23 

Şubat 2018 tarihleri arasında Türkiye 
çapında gerçekleştirilen araştırmaya 
göre en başarılı büyükşehir ve ilçe 

belediye başkanları listesi kamuoyuyla 
paylaşıldı. Ortaya koyduğu hizmetler ve 
hayata geçirdiği projelerle herkesimin 

beğenisini kazanan Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün, en 

başarılı büyükşehir belediye başkanları 
arasında 1'inci sırada yer aldı. En 

başarılı büyükşehir belediye başkanı 
yüzde 64.2 ile Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün olurken; 
2'nci sırada yüzde 61.8 ile Aydın 

Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu, 
3'üncü sırada yüzde 59.9 ile Adana Büyükşehir 
Belediye Başkanı Hüseyin Sözlü, 4'üncü sırada 
yüzde 59.2 ile Eskişehir Büyükşehir Belediye 

Başkanı Yılmaz Büyükerşen, 5'inci 
sırada yüzde 58.9 ile İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Aziz Kocaoğlu yer 

aldı.
“Enerjimizi siyasete değil, hizmete 

harcıyoruz”
Manisa'ya hizmet sevdasıyla 

çalışmalarını sürdürdüklerini belirten 
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, “Doğru adımlar, doğru 
yönetim ve iş takibimizin karşılığını 

gerek halkımızın yüzlerindeki tebessüm, 
gerekse bu tür tarafsız kamuoyu 

yoklamalarıyla alıyoruz. 
Bizler enerjimizi siyaset yaparak değil, 

hizmet üreterek harcıyoruz. Doğru 
çalışmalarımızın karşılığında Manisa 
Büyükşehir Belediyesini ve şahsımı 
anketler hep üst sıralarda gösteriyor. 
Bunlar yaptığımız işlerin doğruluğunu 
ispatlar nitelikte önümüzde duruyor. 

Ben gösterdikleri yakınlık ve samimiyet 
nedeniyle tüm hemşehrilerime bir kez 

daha teşekkür ediyorum. 
Çalışmalarımızı vatandaşımızın 
memnuniyetiyle orantılı olarak 

sürdürmeye devam edeceğiz. Bundan 
kimsenin şüphesi olmasın” dedi.

8 Bin 762 Kişiyle Yüz Yüze
Gezici Araştırma şirketinin 16 – 23 
Şubat 2018 tarihleri arasında, TÜİK 

örneklemlerini dikkate alarak, Türkiye 
genelinde gerçekleştirdiği anket, 

Büyükşehir Belediyesi ve İlçe 
Belediyesi hizmetlerini değerlendirmek, 
vatandaş memnuniyetini tespit etmek 
amacıyla büyükşehirde ve ilçelerinde 

farklı sosyo-demografik gruba mensup 
kişilerden, yaş, cinsiyet ve eğitim 

kotalarına göre, tesadüfi yöntemle 
seçilen 8 bin 762 kişiyle yüz yüze 

gerçekleştirildi.

Yangına İlk Müdahaleyi 
Daha Hızlı Yapacaklar

   Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ün katıldığı tanıtım 
törenlerinde yangın söndürme tankerlerini teslim alan mahalle muhtarları 

memnuniyetlerini paylaştı.
Manisa'nın büyükşehir olmasıyla birlikte her alanda hizmet atağına kalkan 
Manisa Büyükşehir Belediyesi, 610 bin liralık yatırımla bünyesine kattığı 
60 yeni su tankerini mahalle muhtarlarına teslim etti. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cengiz Ergün'ün de katılım sağladığı tanıtım töreniyle 

yangın söndürme tankerlerini teslim alan mahalle muhtarları 
memnuniyetlerini paylaştı. Manisalı vatandaşların can ve mal güvenliği için 

önemli bir görev üstlenen itfaiyenin daha güçlü olabilmesi amacıyla 
çalışmalarını sürdürdüklerini belirten Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün,” Bir yandan yeni itfaiye müfrezelerini hizmete sunarken, bir 

yandan da modern araç ve ekipmanlarla olası afetlere daha hızlı 
müdahale etmeyi amaçlıyoruz. Son olarak da 610 bin liralık yatırımla 

bünyemize kattığımız 60 yeni su tankerini mahalle muhtarlarına teslim 
ettik. Hemşerilerimiz için hayırlı olmasını temenni ediyorum. İnşallah 

herhangi bir felaket olmaz ve bu araçları kullanmak zorunda kalmayız” 
dedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Alaşehir ilçesi Karadağ, 
Kestanederesi ve Soğanlı Mahallelerine yangın ve diğer afetlere 

karşı ilk müdahale amacıyla yangın söndürme tankeri desteğinde 
bulundu. 
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Manisa Büyükşehir Belediyesi ile 

Belediye İş Sendikası arasında 2018-

2019 yıllarını kapsayan ücret 

protokolü imzalandı. Büyükşehir 

Belediyesi ile Belediye İş Sendikası 

99 kadrolu işçiyi kapsayan iki yıllık 

toplu sözleşmeye imzaları karşılıklı 

olarak attı. Büyükşehir Belediye 

Başkanvekili Ziya Elmalı, Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç ve 

Belediye İş Sendikası Manisa Şube 

Başkanı Gökay Sezgin arasında 

imzalanan toplu sözleşmeye göre 

işçiler, ilk yıl için yüzde 5+5, ikinci yıl 

için ise yüzde 6+6 maaş artışı alacak. 

Toplu sözleşmenin hayırlı olması 

dileğinde bulunan Genel Sekreter 

Yardımcısı Mustafa Genç, “99 

kadrolu işçimiz mevcut. 1 Ocak 2018 

tarihi itibariyle toplu iş sözleşme 

hükümleri sona ermişti. Yaklaşık 2 

aylık toplu iş sözleşme süreci geçti. 

Bunun sonucunda Başkan Cengiz 

Ergün'ün de bilgileri ve takdirleri 

neticesinde Manisa Büyükşehir 

Belediyesinde çalışan işçilerimize 1 

Ocak 2018'den geçerli olmak üzere 

birinci yıl 5+5, ikinci yıl içinde yüzde 

6+6 verildi.  

Bu oranlar dahilinde sosyal yardımlar 

var. Bütün sosyal yardımlar da aynı 

şekilde etki etti. Manisa Büyükşehir 

Belediyesinde hizmet veren bütün 

işçi kardeşlerimiz güle güle 

kullansınlar. Büyükşehir Belediye 

Başkanımız adına buradayız, onun 

adına sevgi ve saygılarımızı 

iletiyoruz” dedi. 

“Her iki taraf içinde hayırlı olsun”

 Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanvekili Ziya Elmalı ise 

konuşmasında, “Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün'ün kabul ettiği 

işçilerimizle ilgili toplu sözleşme 

imzasını atmak bana nasip oldu. 

2018 yılı için belediyemiz personeli 

için yüzde 5+5, 2019 yılı için de 

yüzde 6+6 ve ek olarak yemek 

konusu ve diğer sosyal yardımlar 

konusunda belediyemiz işçi 

kardeşlerimiz için iyi bir sözleşmeye 

onay verdi. İki taraf için de hayırlı 

olsun. İşçi kardeşlerimiz için de 

hayırlı uğurlu olur inşallah” diye 

konuştu. Belediye İş Sendikası 

Başkanı Gökay Sezgin de yapılan 

imza töreni sonrasında her iki taraf 

için de atılan imzaların hayırlı olması 

dileklerini iletti. 

Manisalı bisikletçiler, Yunusemre 
Belediyesi, Kırsal Turizm Derneği ve 
Manisa Bisiklet Kulübü Derneği'nin 

düzenlediği “Kırsal Kültüre Pedallıyoruz” 
sloganıyla 

Cumhuriyet Meydanı'ndan Yoğurtçu 
Kalesi'ne kadar pedal çevirdi. 

Yunusemre Belediyesi, sporu ve 
sporcuyu her daim desteklemeye 

devam ediyor. Yunusemre Belediyesi 
Spor İşleri Müdürlüğü'nün de katkılarıyla 

“Kırsal Kültüre Pedallıyoruz” etkinliği 
düzenledi. Cumhuriyet Meydanı'ndan 

başlayan bisiklet turunda Yoğurtçu 
Kalesi yokuşundan başlayıp, Uzunburun 
Mahallesi'ne kadar bisikletle tırmanma 

yarışı yaptı. Bisikletçiler, etkinlik 
kapsamında halat çekme, çuval yarışı, 

bisikletle yavaş gitme yarışı ve 
gösterileri gibi birçok etkinlikle keyifli 

vakit geçirdi. Sporcular böylesine güzel 
bir etkinliğe katkılarından dolayı 

Yunusemre Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi'ye teşekkür etti.

Büyükşehir'de Toplu İş Sözleşmesi
Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Belediye İş 

Sendikası arasında imzalanan toplu sözleşme ile 
işçilerin alacakları ücret protokole bağlandı. 

Büyükşehir'den Alaşehir'e Hayat Kurtaracak Proje
Manisa Büyükşehir Belediyesi 

tarafından Alaşehir'de İzmir-Denizli 
karayolu üzerinde yapımına başlanan 
köprülü kavşak projesinde inşaatında 
çalışmaları devam ediyor. Çalışmaları 

inceleyen Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir, kavşağın bölge 

için önemine değinerek” Hayat 
kurtaracak proje” ifadelerinde bulundu.
Manisalı vatandaşların rahat, konforlu 

ve güvenli bir şekilde ulaşımlarını 
sağlayabilmesi adına önemli 

çalışmalara imza atan Manisa 
Büyükşehir Belediyesi'nin Alaşehir'de 

İzmir-Denizli karayolu üzerinde 
yapımına başladığı köprülü kavşak 

inşaatında çalışmaları devam ediyor. 
Yürütülen çalışmaları Büyükşehir 
Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 

Dairesi Başkanı Fevzi Demir yerinde 
inceledi. Demir'e, Büyükşehir 

Belediyesi Alaşehir Koordinasyon 
Şube Müdürü Hüseyin Güner de eşlik 

etti. Yüklenici firma yetkililerinden 
çalışmalar hakkında bilgi alan Demir, 

projenin ilçe önemine değindi.

Projenin önemine dikkat çekti
Vatandaşlarımızın can ve mal güvenliğinin sağlanması adına bu 
kavşağın çok önem taşıdığına dikkat çeken Yol Yapım ve Onarım 

Dairesi Başkanı Fevzi Demir, “ Trafik akışını rahatlatacak ve ulaşımda 
güvenliği sağlayacak kavşak projemizde çalışmalarımız devam ediyor. 

Hayat kurtaracak projemizi kısa sürede bitirerek vatandaşlarımızın 
hizmetine açmak istiyoruz” dedi. Demir, kavşak projesindeki 

incelemelerinin ardından Alaşehir Koordinatörlüğü'nü ziyaret ederek 
ilçede yürütülen çalışmalar hakkında istişarede bulundu.

Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi Başkanı 

Fevzi Demir, Yunusemre ve 
Şehzadeler ilçelerinde, alt yapı 

çalışmalarının ardından kilit parke 
çalışması tamamlanan ve devam 

eden mahallelerde inceleme bulundu. 
Geride kalan dört yıllık hizmet 

döneminde Büyükşehir Belediyesi 
tarafından Manisa'nın 17 ilçesinde 4 
buçuk milyon metre kare kilit parke 
döşemesi yapıldığına dikkat çeken 
Büyükşehir Belediyesi Yol Yapım ve 

Onarım Dairesi Başkanı Fevzi 
Demir'e mahalle muhtarları yapılan 
hizmetler nedeniyle memnuniyetini 

dile getirdi.
  Manisa Büyükşehir 

Belediyesi il genelinde gerçekleştirdiği 
alt ve üst yapı çalışmalarıyla 

vatandaşları yıllardır özlem duyduğu 
hizmetlere kavuşturuyor. 

Bu kapsamda Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Yol Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanı Fevzi Demir de 

Yunusemre ve Şehzadeler ilçelerinde, 
alt yapı çalışmalarının ardından kilit 

parke çalışması tamamlanan ve 
devam eden mahallelerde inceleme 
bulunarak, mahalle muhtarlarıyla bir 

araya geldi.
Başkan Ergün'e teşekkürlerini iletti
İlk olarak Çamköy Mahallesi'ni ziyaret 
eden Demir, burada Mahalle Muhtarı 

Kadir Çelik tarafından karşılandı. 

Mahallede yürütülen kilit parke 
çalışmalarını inceleyen Demir'e 

Mahalle Muhtarı Kadir Çelik 
memnuniyetini dile getirdi. 

      Mahallerinde yürütülen alt ve üst 
yapı çalışmalarından mutluluğunu dile 
getiren mahalle muhtarı Kadir Çelik, 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e de teşekkürlerini iletti. 

Tozdan da Çamurdan da kurtuldu
Demir, 

daha sonra ise MASKİ tarafından 
yürütülen alt yapı çalışmalarının 

ardından kilit parke çalışması 
tamamlanan Kırançiftlik Mahallesi'nde 

incelemede bulundu.  

 Demir yürütülen çalışmanın ardından
mahalle sakinlerinin kışın çamurdan, 
yazın da tozdan kurtulduğuna dikkat 

çekti. 
Halkımız tarafından takdirle karşılanıyor

Demir incelemelerine Gülbahçe 
Mahallesiyle devam etti.  Burada 

Gülbahçe Mahalle Muhtarı Mustafa 
Atalan tarafından karşılanan Demir, 

yürütülen çalışmaları titizlikle inceledi. 
Gülbahçe'ye Büyükşehir Belediyesi 

tarafından yapılan hizmetlerin mahalle 
sakinleri tarafından takdir gördüğünü 

belirten Mahalle Muhtarı Mustafa 
Atalan,” MASKİ tarafından yapılan alt 

yapı çalışmasının ardından 
Büyükşehir Belediyesi'nin yaptığı kilit 
parke çalışmasıyla tüm sorunlarımız 

sona erdi. Bütün hizmetlerimiz 
karşılandı. Halkımız tarafından da 

hizmetler takdir görüyor.
Büyükşehir Belediye Başkanımıza 

da teşekkür ediyoruz” dedi.
Vizyonu değişti

 Son olarak Çamlıca Mahallesi'ni 
ziyaret eden Demir, burada da 

Çamlıca Mahalle Muhtarı Mehmet 
Uçtu tarafından karşılandı. 

Büyükşehir Belediyesi tarafından 
yapılan hizmetler nedeniyle 

memnuniyetini dile getiren Mahalle 
Muhtarı Mehmet Uçtu,” 

Mahallemizde kanalizasyon 
çalışması bitti. Şimdi kilit parke 

döşemesi devam ediyor.
 Büyükşehir Belediyemize çok 

teşekkür ediyoruz.
Bugüne kadar hiç görmediğimiz 
hizmetleri gördük. Köyümüzün 

vizyonu değişti. Yapılan 
çalışmalardan çok memnunuz” dedi.

İki ilçede 650 bin metre kare 
kilit parke

Geride kalan dört yıllık hizmet 
döneminde Büyükşehir Belediyesi 

tarafından Yunusemre ve 
Şehzadeler ilçelerinde yaklaşık 650 
bin metre kare kilit parke çalışması 

yapıldığına dikkat çeken Büyükşehir 
Belediyesi 

Yol Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir,” 2014 yılında 
Manisa'nın büyükşehir olmasıyla 

birlikte Manisa Büyükşehir Belediye 
Başkanımız Cengiz Ergün, köyden 
mahalleye dönen yerlerde alt yapı 

çalışmalarına ağırlık verilmesi 
talimatını vermişti. 

Özel idareden Büyükşehir 
Belediyesi'ne devrolan bu yerler o 

zamanların imkânlarıyla, köylü devlet 
iş birliğiyle yapılmış bir takım 

eksikleri olan tesislerdi. Büyükşehir 
Belediye Başkanımızın bu talimatı 

doğrultusunda köylerimizde öncelikle 
içme suyu ve kanalizasyon 

eksiklikleri noktasında çalışmalar 
yapılmıştı. 

Bu noktada yürütülen alt yapı 
çalışmalarının ardından Büyükşehir 
Belediyemiz tarafından kilit parke 

çalışması yapılıyor. Bunun yanı sıra 
gerek mezarlık yolu, gerekse zaman 
içerisinde yıpranan yollarda da kilit 

parke çalışmasıyla vatandaşlarımızı 
konforlu yollara kavuşturuyoruz” 

4 Yılda 4 Buçuk Milyon Metre Kare Kilit Parke

Büyükşehir Yanı Başınızda

 Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi 
ekipleri, Saruhanlı ilçesine bağlı 

Alibeyli Mahallesi'nde vatandaşla 
buluştu.

Manisa Büyükşehir Belediyesinin 
'Sosyal Doku Projesi' kapsamında 

Büyükşehir Belediyesi ekipleri, 
Manisalı vatandaşların en iyi hizmeti 

almaları hususunda çalışmalarını 
sürdürüyor. Basın Yayın ve Halkla 

İlişkiler Dairesi Başkanı Erdinç 
Karaköse, Kent Konseyi Şube Müdürü 

Sevil Şekercioğlu da, Sosyal Doku 
ekipleriyle birlikte ev ev gezerek 

vatandaşların sorunlarını 
dinledi.Saruhanlı'ya bağlı Alibeyli 
Mahallesi'nde mahalle muhtarıyla 

buluşan Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 
Dairesi Başkanı Erdinç Karaköse, 

“Mahallenizdeki ihtiyaçlarınızı bizler, 
ekiplerimiz elektronik sistemde kayıt 

altına alıyoruz. Her ne ihtiyacınız varsa 
biz bu isteklerinizi yerine getirmek 

amaçlı buraya gelmiş bulunmaktayız. 
Bizlerden beklentilerinizi, köyünüzde 

olması gereken durumları bizlere 

iletirseniz, bizler de bu isteklerinizi yerine getirmek için çalışacağız” 
dedi. Alibeyli vatandaşlar ve mahalle muhtarı, Büyükşehir Belediyesinin 

yapmış olduğu çalışmalardan memnuniyet duyduklarını ve bundan 
sonraki zamanlarda daha iyi hizmetlerin gerçekleştirileceğinden emin 

olduklarını dile getirdiler.

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün tarafından 
hayata geçirilen 'Sosyal Doku Projesi' kapsamında, Büyükşehir 

Belediyesine bağlı ekipler, kapı kapı vatandaşı ziyaret ediyor, 
sorunlarını ve beklentilerini dinliyor.

Manisa'nın Turgutlu ilçesinde Irlamaz 
dere yatağının ıslahı sonrasında 

oluşturulan Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi'nin geliştirdiği muhteşem 

proje ile yeniden can buldu. İlçe 
sakinlerinin yıllardır özlemini duyduğu 

değişimi yaşayan Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı, yeni sosyal donatı 

alanlarıyla ilçenin adeta cazibe 
merkezi haline geldi. Dev peyzaj 
uygulamasında yer alan piknik 
masalarında kimi vatandaşlar 

aileleriyle piknik yaparken, kimi 
vatandaşlar da Irlamaz Vadisi 

Rekreasyon Alanı'nda oluşturulan 
spor tesislerinde spor yaparak 

baharın keyfini yaşıyor. 

İlçenin Yeni Cazibe Merkezi
Yeşil dokuyu ve mevcut ağaçları 

koruyarak oluşturulan yeni yaşam 
alanında 7'den 70'e tüm 

vatandaşların keyifle zaman 
geçirdiğini belirten Manisa Büyükşehir 

Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
“Mevcut yapıyı koruyarak yapımına 
başladığımız alanda Kent Estetiği 

Daire Başkanlığımız tarafından çim 
ekimi tamamlandı. 

Bunun yanı sıra çalı ve ağaç dikimleri 
devam etmektir.

Sadece ağaç ve yeşil alandan 
ibaret olan Irlamaz'da 

oluşturduğumuz donatı alanlarında 
vatandaşlarımız keyifle zaman 

geçiriyor. 
Geniş yelpazedeki sosyal donatı 

alanlarında dileyen 
vatandaşlarımız spor yapıyor, 
dileyen vatandaşlarımız ise 

aileleriyle dev peyzaj alanında 
piknik yapıyor” dedi.

“Sosyal alan eksikliği giderildi”
Irlamaz Vadisi Rekreasyon Alanı'nda 

zaman geçiren vatandaşlar ilçeye 
kazandırılan bu eşsiz alan için 

memnuniyetini paylaştı. 
 

Sosyal alan bakımından eksiklik 
yaşadıklarını ve bu eksikliğin Irlamaz 

Vadisi Rekreasyon Alanı'yla 
giderildiğini belirten vatandaşlar 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün'e teşekkür etti

Manisa Büyükşehir Belediyesinin il 
genelinde başarıyla sürdürdüğü 
eğitim çalışmalarından bir tanesi 
olan MABEM kursları, gençlerin 
geleceğine ışık tutuyor. Manisa 
Büyükşehir Belediyesi Kültür ve 

Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergün 
Aksoy da, Gölmarmara MABEM'i 

ziyaret ederek, gençlere nasıl daha 
iyi eğitim verilebileceği konusunda 
öğretmenlerle görüş alışverişinde 

bulundu.
Manisa Büyükşehir Belediyesi Kültür 

ve Sosyal İşler Dairesi Başkanı 
Ergün Aksoy, 

 Gölmarmara MABEMkurslarını 
ziyaret etti. Aksoy'a Manisa 

Büyükşehir Belediyesi Gölmarmara 
Koordinatörü Ahmet Cülen de eşlik 
etti. Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün öncülüğünde 
gençlere önemli bir eğitim hizmetinin 

MABEM çatısı altında verildiğini 
belirten Kültür ve Sosyal İşler Dairesi 

Başkanı Ergün Aksoy, 
ziyaretin gençlere nasıl daha iyi 
eğitim verilebileceği konusunda 

öğretmenlerle görüş alışverişinde 
bulunmak amacıyla gerçekleştiğini 

söyledi.

Gölmarmara MABEM 

Manisa Büyükşehir Belediyesinin il 
genelinde başarıyla sürdürdüğü 

eğitim çalışmalarından bir tanesi olan 
MABEM kursları, gençlerin geleceğine 

ışık tutuyor.

Gençlerin Hizmetinde
Irlamaz'a Bahar Geldi 
Manisa Büyükşehir Belediyesi'nin, Turgutlu ilçesi Irlamaz Vadisi 
Rekreasyon Alanı'nda oluşturduğu yeni yaşam alanı ilçenin adeta 
cazibe merkezi haline geldi. Havaların ısınmasıyla birlikte Turgutlulu 
vatandaşlar dev peyzaj uygulaması, farklı yaş gruplarına yönelik çocuk 
oyun alanları, mangal alanları, spor tesisleri gibi birçok sosyal alanı 
içerisinde barındıran Irlamaz Vadisi Rekreasyon Alanı'nda baharın 
tadını çıkarıyor.

KIRSAL KÜLTÜR İÇİN PEDAL ÇEVİRDİLER

Manisa Büyükşehir Belediyesi Sağlık 
İşleri Daire Başkanlığı tarafından 

vatandaşlara şeker hastalığını anlatmak 
ve bu konuda alınması gereken önlemleri 
paylaşmak adına Sağlıklı Beslen, Hareket 
Et, Diyabeti Yen' adlı seminer Gördes'te 

gerçekleştirildi. Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Sağlık İşleri Dairesi Başkanlığı 
tarafından, 'Sağlıklı Beslen, Hareket et, 
Diyabeti yen' adlı halk sağlığı semineri 

Gördes Mübin Sarıoğlu Kültür Sarayı'nda 
gerçekleştirildi. 

Seminerde diyabet hemşiresi eşliğinde, 
sağlıklı beslenmenin, spor yapmanın 

önemine değinilirken, yapılması 
gerekenler de anlatıldı. Günümüzde 

diyabet hastalığının giderek arttığını ve 
gerek devlet bütçesine gerekse de 

vatandaşın sağlık ve sosyal yaşamına 
olumsuz etkilerinin göz ardı 

edilemeyeceğini dile getiren Sağlık İşleri 
Daire Başkanı Talip Akbaş, “Manisa 

Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün'ün talimatları doğrultusunda 

vatandaşlarımızı bilgilendirmeye başladık. 
Amacımız sosyal Belediyecilik ilkesi 

doğrultusunda vatandaşlarımızın 
bilinçlenmesini sağlamak, sağlık ve 
sosyal refahın arttırılmasına yönelik 

yardımcı olmak” diye konuştu.

Gördes Diyabet Hakkında Bilgi Sahibi Oldu

Selçuk Özdağ, “Afrin bir emperyalist 

çemberin kırılmasıdır”

“Afrin Harekatı bir emperyalist kuşatmanın yırtılıp atılmasıdır. 
Bir emperyalist çemberin kırılmasıdır” diyen AK Parti Manisa 
Milletvekili Doç. Dr. Selçuk Özdağ, “Her Türk genci ömrünün bir 
döneminde adının yanına Mehmet adını da alır. Mehmetçik 
deriz biz o yiğit gençlere. Hiçbir millet bu adı çocuğunun adına 
bayrak yapmamıştır. Biz yapmışızdır. O nedenle herkes şunu 
bilsin ki bin yıldır Mehmet Anadolu topraklarında sınavdan 
geçiyor ve bu sınavlardan ebediyete kadar zaferlerle 
ayrılacağız” dedi.
ABD'nin 10 Bin kilometre uzaklıktan gelerek Suriye'de 20 tane 
üs kurduğunu kaydeden AK Parti Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ, “Ey Amerika! Neden kurdun Suriye'de ki o 
üsleri? Sözüm ona bizi yani Türkiye'yi tehdit etmek istiyor. 
İran'ı, Rusya'yı da tehdit edecek ve hedefleri Suriye'ye el 
koymak. Ondan sonra da Irak'ı, Suriye'yi yutmak tüm petrol 
yataklarına el koymak istiyor. Onun için de, 'Dünya'nın lideri 
benim' mesajı veriyor. Ben bu hususta solculara sesleniyorum; 
Hani Deniz Gezmiş ve arkadaşlarıyla övünüyorsunuz ya. 
1968'li yıllarda Amerika'nın 6. Filosuna “Go home yankee” yani 
“Evine git Amerika” demişsiniz. Şimdi ABD'den medet 
ummayın. Sayın Recep Tayyip Erdoğan emperyalizm ve ağa 
babalarıyla mücadele ediyor. Hem Marksist olacaksınız hem de 
kapitalist Amerika ile beraber olacaksınız öylemi! Ahmet 
Kaya'nın dediği gibi bu yaman çelişki böyle” diye konuştu. 
SINIRLARIMIZDA ASLA PYD/YPG DEVLETİ 
KURDURMAYACAĞIZ
“Afrin ya da bundan sonra yapacağımız herhangi bir operasyon 
Mehmetçik'in yeni sınavıdır ama sınavın sonunda zafer vardır” 
diyen Özdağ sözlerine şöyle devam etti, “Sınırlarımızda 
PYD/YPG devleti kurdurmayacağız. Bunu herkes bilsin. Ey 
Selahattin Demirtaş! Bize, “Fırat'ın batısına gideceğiz. Türk 
Silahlı Kuvvetleri de oraya bön bön bakacak” diyordun. Şimdi 
sen bakıyorsun bön bön. Biz bu vatan topraklarını korumak ve 
terör belasını başımızdan defetmek için Fırat'ın batısına da, 
doğusuna da gireriz herkes bundan emin olsun” şeklinde 
konuştu
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Selçuk Özdağ, “1991 ittif
akında Cumhur itti

fakının temeli atıldı”

AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 

Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 

arasında oluşturulan ittifa
kın Cumhur ittifa

kında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifa
kının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 

emperyalist işbirlikçilere, 

vesayetçilere rağmen barajı 

aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 

emperyalist egemen güçlerin kirli 

oyunlarını bozmak ve 

ağababalarının kurduğu çemberi 

kırmak için” diye konuştu.

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Merkezi'nin düzenlediği 

“Düşünce insanı Muhsin 

Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 

olarak katılan AK Parti Manisa 

Milletvekili ve TDED Manisa Şube 

Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 

bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 

Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 

Partisi ile Milliyetçi Çalışma 

Partisi arasındaki 1991 yılında 

yapılan ittifaka da değinen 

Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 

Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 

barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 

ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 

Refah Partisinde içerisinde 

siyaset yapıyorlardı. O gün 

yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 

hareketin de önünü açtı. Bu 

birliktelik bugünkü ittifakın da bir 

temeliydi. O dönem Alparslan 

Türkeş-Erbakan, bugün ise 

Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 

Bahçeli birlikteliği. O gün 

hedeflenen sisteme karşı barajı 

aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 

bugün de sisteme musallat 

olanlara karşı “Bu emperyalist 

barajı kıralım” düşünceleriyle 

emperyalist egemen güçlere ve 

ağababalarına karşı çemberi 

kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 

çemberleri kırdıktan sonra da 

kendi özgür ve özgün yapımızı 

tam olarak kurmuş olacağız ve 

vesayetçilerin dönemi geride 

bırakacağız inşallah” diye 

konuştu.Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 

yoğun bir ilgisi ve saygısı 

olduğunu belirten Özdağ, “kadim 

dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 

nerede bir Allah dostu varsa onu 

ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 

Onlarla sohbet etmek, birlikte 

namaz kılmak istiyordu. Bir kar 

tanesi olsaydınız nereye düşmek 

isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 

düşmek isterdim' diyebilecek 

kadar Allah ve Peygamber 

aşığı idi. Allah için olanı 

sadece Allah'a arz etti. 

İnsanları özellikle de siyaset 

yapanları yaşatan geride 

bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 

bıraktığı izleri, hangi saiklerle 

bu kadar sevildiğini anlamaları 

gerekir. O, her zaman halktan 

biri gibi hareket etti. Eleştiriye 

açık oldu. En ağır tenkitler 

karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 

siyasi hayatında da şeffaf ve 

demokrat bir tutum sergiledi. 

Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 

millet hizmetkârı gibi yaptı. 

Partisini kaloriferler yanmazken 

topladığı paraların bir kuruşunu 

bile ayırmadan hepsini 

Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 

gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 

Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 

kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 

Türkiye'nin terör mücadelesine 

destek olmak amacıyla Kuzey 

Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 

derdini dert edinerek siyaset 

yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 

Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 

ölçülerinden taviz vermeyen 

ender siyasetçilerden biriydi. 

'Türkiye İran olacak, Türkiye 

Cezayir olacak' diyenlere 

'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 

İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 

de yaptırtmayacağız' diyecek 

kadar da yürekli bir adamdı. Onun 

'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 

28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 

milli güçlerin uyanması için 

önemli bir vesile oldu” şeklinde 

konuştu.AK Parti Manisa Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'ın konuşması 

büyük bir ilgi ve takdir toplarken 

AK Parti İstanbul Milletvekili ve 

Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 

Genel Başkanı Ekrem Erdem 

tarafından kendisine teşekkür 

plaketi takdim edildi. 

(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 

Harmandalı 

Mahallesinde  

bulunan  üzüm 

bağların Manisa'da  

havaların mevsim 

normalleri üzerinde 

seyretmesi nedeniyle 

uyandı. 20 gün önce 

uyanan üzüm 

bağlarından 

üreticiler  endişeli.Üzüm 

üreticisi Mehmet 

Özel "Bağlar 

normelden 20 gün 

önce uyandı. Bu biz 

de  endişe yaratıyor. 

Biz bunun örneği 

2016 yılında  

yaşadık. Yüzde 80 

yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 

sene ürünlerimizi  

Tarsim sigortası ile 

sigortalattık.  Soğuk 

olursa gece su 

salacağız.  Tek 

dileğimiz Allah'ın  

koruması biz çok 

mağdur oluyoruz. 

Don olayı ile 

karşılaştığımız 

zaman büyük  ürün 

kaybı yaşıyoruz ve 

ödemelerimizde 

zorluk çekiyoruz. O 

yüzden tek dileğimiz 

soğuk olmaması. 

Endişeliyiz.  2016 

yılında  23 nisan da 

soğuk olayı oldu. Bu 

sene nisanın sonuna 

kadar tehlike geçerli. 

İçimizde korku var. O 

endişe ile yaşıyoruz. 

Başka geçim 

kaynağımız yok. Tek 

geçim kaynağımız 

üzüm içimizde onun 

için bir don alacak  

korkusu var" 

ifadelerini kullandı.Çiftçi  

Mehmet Ayyıldız ise 

"  Ziraat mühendislerimizin 

söyledikleri üzüm 

bağlarının erken 

uyanmaması için 

Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 

uyanmaması  için bir 

mücedele yapamıyoruz. Ziraaat 

mühendislerin ve 

bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 

Mühendislerimize 

danışıyoruz. Onlar 

ne söylüyorsa onu 

yapıyoruz" şeklinde 

konuştu.Ziraat 

Mühendisi Mehm

et Balta ise bu yıl 

üzüm bağların 

15-20 gün erken 

uyandığına dikkat 

çekerek "çiftçimizde bir 

endişeye sebep 

olmaktadır. Üzüm 

bağları  eksi iki  ila  

iki buçuk dereceden 

sonra zarar 
görüyor.  Bu 

durumun önlenmesi 

için kültürel önlem 

olarak bağlarımızı 

geç budanması şu 

an yapılabilecek en 

önemli kültürel 

önlemdir. Bunun 

yanında Tarsim 

sigortası şu anda 

çiftçimize  tek 

güvence kapısı 

olarak hizmet 

sunmaktadır"  

dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 

Doğan ise  "Bu yıl 

bağlarımız mevsimin 

sıcak geçmesi 

nedeniyle bağlarımızda  erken 

uyanma durumu var. 

Bu erken uyanmalar 

bağlarımızda ileriki 

zamanda oluşabilecek 

soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 

Bundan dolayı 

çiftçilerimizde haklı 

olarak bir endişe 

var.  Bu yıl yaklaşık 

10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 

belki yaklaşır. 10 -

15 günlük bir 

erkenlik var. Bu 

bağlar için önemli 

bir zaman çünkü 

önümüzde daha 

önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 

var ki  mart ayının 

sonlarında nisan 

ayının ilk 

haftalarında olan bir 

soğuk bağlarda ciddi 

hasara neden 

olabiliyor. Buda 

ciddi rekolte kaybına 

neden oluyor. 

Manisa Türkiye'nin 

en önemli çekirdeksiz üzüm 

kaynağı.. Burada 

olabilecek zarar hem 

milli ekonomiye ciddi 

bir zarar hemde 

geçimini bağçılıkla 

karşılayan çiftçimiz 

için büyük bir kayıp 

demektir"  şeklinde 

konuştu.(Haber:Kenan 

YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI

Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 

uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 

Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 

erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 

havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  

 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi 

hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

     
   Ş

ehit H
ikmet G

üler'in ism
i okula verildi

2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 

(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 

Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 
ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk
 olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 

Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 

sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan’ın okuma 

yazma seferberliği çağrısına 

duyarsız kalmadı. 

Yunusemre Belediyesi ve 

Yunusemre Halk Eğitim 

Merkezi’nin de katkılarıyla 

Yunusemre Kent Konseyi’nin 

Yeni Mahalle’de bulunan 

binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 

Haftanın 2 günü 

gerçekleştirilen kurslara 

katılan 72 yaşındaki Makbule 

Yapar, kursun en başarılı 

kursiyerlerinden. Makbule 

Nine kendilerine bu imkanı 

sağlayanlara teşekkür 

ederken; duygularını Allah 

emeği geçenlerden razı 

olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 

öğrendiğini belirten Zahide 

Kaya ise şunları söyledi: 

“Evliyim,  bu yaşıma kadar  

okuma yazma bilmiyordum. 

Yunusemre Kent Konseyi’ne 

okuma yazma kursu için 

başvurdum. Burada okuma 

yazma kursu eğitimi 

alıyorum. Böyle bir hizmeti 

verdiği için Yunusemre 

Belediyesi’nden ve Kent 

Konseyi’nden Allah razı 

olsun”

“BAŞKANIMIZ 

ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 

Kent Konseyi Başkanı Halil 

Arslan da konuya ilişkin 

yaptığı açıklamada, 

“Yunusemre Kent Konseyi 

olarak Cumhurbaşkanımız 

Recep Tayyip Erdoğan’ın 

başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 

bulunmak amacıyla okuma 

yazma kursu 

gerçekleştiriyoruz. Haftanın 

iki günü eğitim veriyoruz. 

Çeşitli nedenlerden dolayı 

okuyamamış kişilerin eğitim 

görmesini sağlıyoruz. Kurs 

görmek isteyen 

vatandaşlarımızdan Kent 

Konseyimize başvurmasını 

istiyoruz. Bu kurslarımızı 

Belediye Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 

katkıları ile veriyoruz. 

Başkanımıza çok teşekkür 

ediyoruz.” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 

kursları ile ekonominin 

canlanmasına katkıda 

bulunan Yunusemre 

Belediyesi, 11. 

girişimcilik kursunu 

tamamladı. Yunusemre Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar,  Belediye 

Meclis Toplantı 

Salonu’nda 4 gün 

süren eğitimleri 

tamamlayan 25 

kursiyer ile bir araya 

geldi. Kursiyerler ile 

sohbet eden Belediye 

Başkan Yardımcısı 

İdris Avşar, “Biz bu 

eğitimi Yunusemre 

Belediyesi, İŞKUR ve 

KOSGEB iş birliği ile 

organize ediyoruz. 

İnşallah hepiniz hayal 

ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 

Başkanımız Dr. 

Mehmet Çerçi, bu 

kursları önemsiyor. 

Kurslarımızın devamı 

gelecek” dedi. 

Yunusemre 
Belediyesi’nden 

girişimcilik eğitimi alan 

kursiyerleden  Şehri 

Sarıca duyduğu 

memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 

KOSGEB eğitimi için 

geldim. Yunusemre 

Belediye Başkanımız 

ve ekibi her zaman 

bizlerin yanında. 

Buradaki katkılarından 

dolayı kendilerine çok 

teşekkür ederiz.” diye 

konuştu. (Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI

Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 

11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal       
        

        
        

        
        

        
        

        
      

Marşı'nın bestesiyle ilgili   

önemli açıklama

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 

taşıyarak kendisini hedef tahtasına 

koymak isteyen kesimlere sert tepki 

gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 

Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 

ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 

size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 

Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 

paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 

ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 

oluşturup kıyameti koparacaksınız? 

Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 

İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 

bir derdimiz yok ama bestesinin de 

sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 

diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 

bestelenmesiyle ilgili 

tartışmalara AK Parti 

Manisa Milletvekili Doç. Dr. 

Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 

Parti Saruhanlı İlçe 

Danışma Meclisinde 

konuyla ilgili düşüncelerini 

aktaran Özdağ, 

Cumhurbaşkanı Recep 

Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 

Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 

düşüncesini ifade ettiğini ve 

bu ifadelerin bazı kesimler 

tarafından çarpıtılarak 

başka boyutlara taşınmak 

istediğini kaydetti. 

İSTİKLAL MARŞI'NIN 

SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ

Kendisinin milliyetçi ve 

ülkücü gelenekten gelen bir 

Milletvekili olduğunu 

Mehmet Akif Ersoy'u rol 

modeli olarak kabul ettiğini 

belirten Özdağ, “Mehmet 

Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 

rahatsızlanmıştı Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'e 

haber gönderdi. Mustafa 

Kemal “Gelsin” dedi. 

Ardından Akif Türkiye'ye 

geldi. Gelmesinin ardından 

Mustafa Kemal Atatürk 

Mehmet Akif'in yanına 

arkadaşlarını gönderdi, 

“Kendisine geçmiş olsun 

dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 

İsteseydim Anadolu 

topraklarına sokmazdım. 

İsteseydim yazdığı İstiklal 

Marşı'nı değiştirirdim” 

sözlerinin iletilmesini istedi. 

Gittiler ve Mustafa Kemal'in 

selamını söyleyip kendisine 

söylediklerini aktardılar. 

Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 

Gazi beni Anadolu'ya 

sokmayabilirdi, gücü yeterdi 

ama İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye gücü 

yetmezdi” dedi. Dönüp bu 

sözleri Gazi Mustafa Kemal 

Atatürk'e aktardılar. Gazi 

Mustafa Kemal'in sözleri 

çok anlamlıydı, “Evet bunu 

ancak bana Mehmet Akif 

gibi bir adam söyleyebilirdi” 

dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 

Mehmet Akif Ersoy'un 

yazdığı “Korkma sönmez bu 

şafakta yüzen Alsancak” ile 

başlayan İstiklal Marşı'nı 

değiştirmeye kalkmıyor” 

dedi.SAYIN ERDOĞAN'IN 

SÖZLERİNİ ÇARPITIYORLAR

 “Bazı siyasi parti liderlerinin 

çarpıtarak söyledikleri gibi 

bizim öyle bir değiştirmeye 

yönelik derdimiz yok. Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

söyledikleri İstiklal Marşı'nın 

sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 

“İstiklal Marşı'nın bestesi 

1921'den bu yana iki sefer 

değiştirildi. Sözlerinin 

heyecan verdiği, kulağa hoş 

geldiği gibi bestesinin de 

aynı şekilde heyecan 

vermesi, kulağa hoş 

gelmesi gerekiyor. 

Cumhuriyet Gazi Mustafa 

Kemal Atatürk'ün söylediği 

gibi fikri hür, irfanı hür, 

vicdanı hür nesiller 

istemiyor mu? Siz, “Gazi 

Mustafa Kemal'in partisiyiz” 

diyeceksiniz, size gelince 

her şeyi söyleyeceksiniz 

ondan sonra da Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'ın 

fikri hür, irfanı hür, vicdanı 

hür bir şekilde söylediği 

düşüncesinde kıyameti 

koparacaksınız. Hani siz 

Cumhuriyeti temsil 

ediyordunuz? Hani siz halk 

iradesini temsil 

ediyordunuz, Hani siz 

Mustafa Kemal'in 

düşüncelerini 

savunuyordunuz?” şeklinde 

konuştu.İSTİKLAL MARŞI 

EBEDİYETE KADAR 

OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 

ölümsüz dizeleriyle hayat 

bulan, kurtuluş ve 

bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 

olan İstiklal Marşının 97 yıl 

önce Türkiye Büyük Millet 

Meclisinde defalarca 

okunup ayakta alkışlanarak 

kabul edildiğini 

vurgulayarak ebediyete 

kadar okunmaya devam 

edeceğini kaydeden Özdağ, 

“İstiklal, milletimizin en eski 

tarihinden bugüne kadar 

hür bir millet olarak varlığını 

sürdüğünü ifade eden en 

temel kavramdır. Milli 

Şairimiz Mehmet Akif 

Ersoy´un yazdığı İstiklal 

Marşı ise Türk Milleti´nin 

dünyaya bildirisi ve 

bağımsızlığının tescilidir. 

Öyle bir şiir yazacaksınız ki 

bugünü anlatırken dünü 

vurgulayacak, dünü 

anlatırken de geleceğe 

yönelik kalıcı ve şaşmaz 

ifadeler ortaya koyacaktır. 

Bunu başaran yegane 

insan, kalemini, sanatını, 

ilhamını Türk milletinin 

emrine vermiş milli bir şair, 

geniş bir kültür hazinesine 

sahip büyük bir fikir adamı 

Mehmet Akif Ersoy´dan 

başkası olamazdı. İstiklal 

Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 

Ersoy Türk edebiyatında 

milli bir şair olarak öncelikle 

gönüllerde taht kurmuştur. 

Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 

Recep Tayyip Erdoğan'da 

Türkiye Cumhuriyeti 

Devleti'nin kurucusu Gazi 

Mustafa Kemal Atatürk'ün 

ifade ettiği gibi fikrini, 

irfanını ve vicdanını hür bir 

şekilde paylaşarak “Konuyu 

kamuoyunun bestekarların 

takdirine sunuyorum” 

demiştir. Bundan daha ne 

olabilir? Konuyla ilgili beste 

yarışmaları düzenlenir, 

milletimizin takdirine 

sunulur ve millet iradesinin 

takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 

verdiği heyecanı aynı 

şekilde veren bir beste 

ortaya çıkabilir” diye 

konuştu.MEHMET AKİF'İN RUHU 

HER AN YANIMIZDA 

YAŞIYORTürk milletinin 1. Cihan 

Harbinde yenildikten sonra 

Çanakkale´de büyük bir 

destan yazdığını kaydeden 

Özdağ sözlerini şöyle 

sürdürdü, “Çanakkale 

zaferinden sonra yediden 

yetmişe her kesimden 

insanımızla büyük bir 

direniş gösterdik. Bu 

direnişimiz tarihe mal oldu. 

Bu destanı ve kahramanlığı 

ölümsüz kılma ve 

bağımsızlığımızı sembole 

etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 

Konu ile ilgili olarak Mehmet 

Akif Ersoy önce para ödüllü 

olduğu için bu yarışmaya 

katılmak istemedi. Israrlar 

karşısında seyirci 

kalamayarak büyük şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy para 

almayacağını belirterek 

yarışmaya katıldı. Yazmış 

olduğu o muhteşem şiirle 

İstiklal Marşı yazarı 

unvanını kazandı. Mehmet 

Akif Ersoy kendisine 

ödenen parayı kabul etmedi 

ve o parayı askerlere tebliğ 

etti. Mehmet Akif Ersoy 

fakirlik içinde yaşarken dahi 

bu parayı almayarak milleti 

adına çalışmayı ve 

fedakarlık yapmayı 

göstermiş olan örnek bir 

şahsiyettir. Milli Şairimiz 

Mehmet Akif Ersoy istiklal 

marşını yazdıktan sonra 

“Allah bir daha bu millete 

istiklal marşı yazdırmasın” 

demişti. Bu istiklal bizi 

istikbale, özgürlüğe ve 

refaha sürüklesin istemişti. 

Mehmet Akif Ersoy ruhu her 

an yanımızda yaşıyor. 

Kendisini bir kez daha 

rahmetle ve şükranla anıyor 

ve Türkiye sonsuza kadar 

varolsun istiyoruz.”(Haber 

Merkezi)
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Selçuk Özdağ, “1991 ittifakında Cumhur ittifakının temeli atıldı”
AK Parti Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları Komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ 1991 seçimleri öncesinde Refah Partisi ile Milliyetçi Çalışma Partisi (MÇP) 
arasında oluşturulan ittifakın Cumhur ittifakında güçlerini bir araya getiren AK Parti – 
Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) ittifakının temelini oluşturduğunu kaydetti. 

Özdağ, “O günkü ittifak 
emperyalist işbirlikçilere, 
vesayetçilere rağmen barajı 
aşmak içindi. Bugün ki ittifak ise 
emperyalist egemen güçlerin kirli 
oyunlarını bozmak ve 
ağababalarının kurduğu çemberi 
kırmak için” diye konuştu.
Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 
Genel Merkezi'nin düzenlediği 
“Düşünce insanı Muhsin 
Yazıcıoğlu” sohbetine konuşmacı 
olarak katılan AK Parti Manisa 
Milletvekili ve TDED Manisa Şube 
Başkanı Doç. Dr. Selçuk Özdağ 
bilinen ve bilinmeyen yönleriyle 
Yazıcıoğlu'nu anlattı. Refah 
Partisi ile Milliyetçi Çalışma 
Partisi arasındaki 1991 yılında 
yapılan ittifaka da değinen 
Özdağ, “Bu ittifak neticesinde 
Sayın Erbakan ve Sayın Türkeş 
barajı aştılar. Bilindiği üzere bu 
ittifak gerçekleşirken Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan ve arkadaşları 
Refah Partisinde içerisinde 
siyaset yapıyorlardı. O gün 
yapılan bu muvazaalı birliktelik iki 
hareketin de önünü açtı. Bu 
birliktelik bugünkü ittifakın da bir 
temeliydi. O dönem Alparslan 
Türkeş-Erbakan, bugün ise 
Recep Tayyip Erdoğan-Devlet 
Bahçeli birlikteliği. O gün 
hedeflenen sisteme karşı barajı 
aşmak, içerdeki emperyalist 

işbirlikçilere karşı çemberi kırmak, 
bugün de sisteme musallat 
olanlara karşı “Bu emperyalist 
barajı kıralım” düşünceleriyle 
emperyalist egemen güçlere ve 
ağababalarına karşı çemberi 
kırmak adına yola çıkılmıştır. Bu 
çemberleri kırdıktan sonra da 
kendi özgür ve özgün yapımızı 
tam olarak kurmuş olacağız ve 
vesayetçilerin dönemi geride 
bırakacağız inşallah” diye 
konuştu.
Yazıcıoğlu'nun tasavvufa karşı 
yoğun bir ilgisi ve saygısı 
olduğunu belirten Özdağ, “kadim 
dostum ve siyasi lider Yazıcıoğlu 
nerede bir Allah dostu varsa onu 
ziyaret etmek, tanışmak istiyordu. 
Onlarla sohbet etmek, birlikte 
namaz kılmak istiyordu. Bir kar 
tanesi olsaydınız nereye düşmek 
isterdiniz?' sorusuna 'Mekke'ye 
düşmek isterdim' diyebilecek 
kadar Allah ve Peygamber 
aşığı idi. Allah için olanı 
sadece Allah'a arz etti. 
İnsanları özellikle de siyaset 
yapanları yaşatan geride 
bıraktığı izlerdir. Yazıcıoğlu'nun 
bıraktığı izleri, hangi saiklerle 
bu kadar sevildiğini anlamaları 
gerekir. O, her zaman halktan 
biri gibi hareket etti. Eleştiriye 
açık oldu. En ağır tenkitler 
karşısında bile tebessüm 

etmesini bildi. Özel hayatında da, 
siyasi hayatında da şeffaf ve 
demokrat bir tutum sergiledi. 
Siyaseti ticaret gibi değil. Bir 
millet hizmetkârı gibi yaptı. 
Partisini kaloriferler yanmazken 
topladığı paraların bir kuruşunu 
bile ayırmadan hepsini 
Çeçenistan'a Cevher Dudayev'e 
gönderdi. Kalbi kâh Bosna'da kâh 
Azerbaycan'da kâh Çeçenistan'da 
kâh Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda attı. 
Türkiye'nin terör mücadelesine 
destek olmak amacıyla Kuzey 
Irak'ta müttefikler aradı. Milletin 
derdini dert edinerek siyaset 
yaptı. Muhsin Yazıcıoğlu 28 
Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, 
ölçülerinden taviz vermeyen 
ender siyasetçilerden biriydi. 
'Türkiye İran olacak, Türkiye 
Cezayir olacak' diyenlere 
'Türkiye, Cezayir olmaz, Türkiye 
İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye 
de yaptırtmayacağız' diyecek 
kadar da yürekli bir adamdı. Onun 
'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 
28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve 
milli güçlerin uyanması için 
önemli bir vesile oldu” şeklinde 
konuştu.
AK Parti Manisa Milletvekili ve 
Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 
Manisa Şube Başkanı Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ'ın konuşması 
büyük bir ilgi ve takdir toplarken 
AK Parti İstanbul Milletvekili ve 
Türkiye Dil ve Edebiyat Derneği 
Genel Başkanı Ekrem Erdem 
tarafından kendisine teşekkür 
plaketi takdim edildi. 
(Haber Merkezi)

Manisa'nın 
Şehzadeler ilçesinde 
Harmandalı 
Mahallesinde  
bulunan  üzüm 
bağların Manisa'da  
havaların mevsim 
normalleri üzerinde 
seyretmesi nedeniyle 
uyandı. 20 gün önce 
uyanan üzüm 
bağlarından 
üreticiler  
endişeli.Üzüm 
üreticisi Mehmet 
Özel "Bağlar 
normelden 20 gün 
önce uyandı. Bu biz 
de  endişe yaratıyor. 
Biz bunun örneği 
2016 yılında  
yaşadık. Yüzde 80 
yakın ürün 
kaybımız oldu. Bu 
sene ürünlerimizi  
Tarsim sigortası ile 
sigortalattık.  Soğuk 
olursa gece su 
salacağız.  Tek 
dileğimiz Allah'ın  
koruması biz çok 
mağdur oluyoruz. 
Don olayı ile 
karşılaştığımız 
zaman büyük  ürün 
kaybı yaşıyoruz ve 
ödemelerimizde 
zorluk çekiyoruz. O 
yüzden tek dileğimiz 
soğuk olmaması. 
Endişeliyiz.  2016 
yılında  23 nisan da 
soğuk olayı oldu. Bu 
sene nisanın sonuna 
kadar tehlike geçerli. 
İçimizde korku var. O 
endişe ile yaşıyoruz. 
Başka geçim 
kaynağımız yok. Tek 
geçim kaynağımız 
üzüm içimizde onun 
için bir don alacak  
korkusu var" 
ifadelerini 
kullandı.Çiftçi  
Mehmet Ayyıldız ise 
"  Ziraat 
mühendislerimizin 
söyledikleri üzüm 
bağlarının erken 

uyanmaması için 
Kimsayal bir 

mücadele yok. Erken 
uyanmaması  için bir 
mücedele 
yapamıyoruz. Ziraaat 
mühendislerin ve 
bizlerin elinde olan 

bir şey değil. 
Mühendislerimize 
danışıyoruz. Onlar 
ne söylüyorsa onu 
yapıyoruz" şeklinde 
konuştu.Ziraat 
Mühendisi Mehm
et Balta ise bu yıl 
üzüm bağların 
15-20 gün erken 
uyandığına dikkat 
çekerek 
"çiftçimizde bir 
endişeye sebep 
olmaktadır. Üzüm 
bağları  eksi iki  ila  
iki buçuk dereceden 
sonra zarar 
görüyor.  Bu 
durumun önlenmesi 
için kültürel önlem 
olarak bağlarımızı 
geç budanması şu 
an yapılabilecek en 
önemli kültürel 
önlemdir. Bunun 
yanında Tarsim 
sigortası şu anda 
çiftçimize  tek 
güvence kapısı 
olarak hizmet 
sunmaktadır"  
dedi.Ziraat 

Mühendisi  Hüseyin 
Doğan ise  "Bu yıl 
bağlarımız mevsimin 
sıcak geçmesi 
nedeniyle 
bağlarımızda  erken 
uyanma durumu var. 
Bu erken uyanmalar 
bağlarımızda ileriki 
zamanda 
oluşabilecek 
soğuktan dolayı  

zarara sebep olabilir. 
Bundan dolayı 
çiftçilerimizde haklı 
olarak bir endişe 
var.  Bu yıl yaklaşık 
10 -15 gün kimi 

yerlerde 20  gün 
belki yaklaşır. 10 -
15 günlük bir 
erkenlik var. Bu 
bağlar için önemli 
bir zaman çünkü 
önümüzde daha 
önceki yıllardan 

edinilen bir tecrübe 
var ki  mart ayının 
sonlarında nisan 
ayının ilk 

haftalarında olan bir 
soğuk bağlarda ciddi 
hasara neden 
olabiliyor. Buda 
ciddi rekolte kaybına 
neden oluyor. 
Manisa Türkiye'nin 
en önemli 
çekirdeksiz üzüm 
kaynağı.. Burada 
olabilecek zarar hem 
milli ekonomiye ciddi 
bir zarar hemde 
geçimini bağçılıkla 
karşılayan çiftçimiz 
için büyük bir kayıp 
demektir"  şeklinde 
konuştu.
(Haber:Kenan 
YÜCEEL)

MANİSA'DA ÜZÜM BAĞLARI 20 GÜN ERKEN UYANDI
Manisada havaların sıcak gitmesi üzüm bağlarını 20 gün önce 
uyanmasına neden oldu. Çiftçiler ise bu durumdan endişeli. 
Bağlarını Tarsim sigortası ile sigortalatan çiftçiler bağların 
erken uyanmaması için kimyasal bir müdahale olmadığı, 
havaların soğuması halinde bağlarda zarar oluşabileceğini  
 söylediler.

Törene Köprübaşı Kaymakamı 

Volkan Hülür, Belediye Başkanı Zafer 

Mergen, Türkiye Harp Malûlü Gaziler 

Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Manisa 

Şubesi Başkanı Ümit Taydaş, Türkiye 

Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul ve 

Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Salihli İrtibat Bürosu Sorumlusu 

Abdullah Varol, Köprübaşı İlçesi Daire 

Amirleri ve MHP Salihli Belediye 

Meclis Üyesi Yunus Candan ile 

Şehidimizin babası Muammer Güler, 

Şehidimizin eşi Dilek Güler ve 

yakınları ile çok sayıda Şehit yakını ve 

Gaziler vatandaşlar katıldı. 

Tören sonrası şehidin ailesi ve 

katılımcılar, okulun içinde Şehit 

Hikmet Güler adına düzenlenen 

bölümü gezdi. Şehidimizin hayrına 

törene katılanlara pilav ve ayran 

ikramı yapıldı. 

Köprübaşı Kaymakamı Volkan Hülür; 

“Şehit Aileleri, Şehitlerimizin bizlere 

bırakılan kutsal emanetidir. Bugün bu 

topraklarda özgürce yaşıyorsak, 

canını ve kanını bu kutsal topraklar 

için veren Şehitlerimizin sayesindedir. 

Maddi ve manevi olarak her zaman 

Şehit Ailelerimizin yanındayız, 

yanında olmaya devam edeceğiz” 

dedi. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş yaptığı 

konuşmada, 'Şehidimiz Hikmet Güler; 

vatanı, milleti için Şahadet şerbetini 

2012 yılında Çukurca yakınlarında 

teröristlerce menfeze konulan 

patlayıcı maddenin uzaktan 

kumandayla patlatılması sonucu 

hayata gözlerini yummuştur. 

Şehitlerimizi hiçbir zaman 

unutmayacağız. Daima onları 

gönlümüzde, 

k a l b i m i z d e  

muhafaza edeceğiz. 

Bugün okulumuza 

Şehidimiz Hikmet 

Güler'in ismini 

vermenin gururunu 

y a ş ı y o r u z .  

Devletimiz daima 

yanımızda. Son yıllarda Şehit 

yakınlarına ve Gazilerimize yasal 

düzenlemelerle birçok katkı sağlayıcı 

gelişmeyi görmekteyiz. Bu hususlarda 

başta Cumhurbaşkanımız Recep 

Tayyip Erdoğan olmak üzere 

Başbakanımız Binali Yıldırım'a, Aile 

ve Sosyal Politikalar Bakanı Fatma 

Betül Sayan Kaya'ya ve emeği geçen 

tüm hükümet yetkililerine teşekkür 

ediyorum' diye konuştu. 

Türkiye Harp Malûlü Gaziler Şehit Dul 

ve Yetimleri Derneği Manisa Şubesi 

Başkanı Ümit Taydaş ile Şehit Aileleri 

ve Gaziler program sonrası Köprübaşı 

Kaymakamı Volkan Hülür'ü 

makamında ziyaret etti.

(Haber Merkezi)

        Şehit Hikmet Güler'in ismi okula verildi
2012 yılında Hakkâri İli'nde bölücü terör örgütü mensuplarınca yola döşenen el yapımı patlayıcının 
(EYP) patlaması sonucunda şehit olan Uzman Çavuş Hikmet Güler'in ismi Köprübaşı Borlu 
Mahallesinde bulunan İmam Hatip Lisesi'ne verildi. 

ACİL ÇAĞRI MERKEZİ

      İlk olarak 2012 'de duyduğum, acil çağrı 

numaralarının birleştirilip tek numaraya bağlanması 

kararı, artık bir çok  şehirde birer birer uygulamaya 

konuldu. Manisamızda da bir süredir 112 acil çağrı 

merkezi kuruldu ve hizmete devam ediyor. İçişleri 

bakanlığının aldığı bu karar 112.gov.tr adresinde şu 

şekilde belirtilmiş :

''Ülke genelinde, Bakanlığımız tarafından koordine 

edilen ve valilikler bünyesinde hizmet vermekte olan 

112 acil çağrı merkezleriyle, 110 İtfaiye, 112 Sıhhi 

İmdat, 155 Polis İmdat ve 156 Jandarma gibi acil 

çağrı hizmetlerinin tüm illerde tek bir merkez altında 

birleştirilmesi ve acil çağrıların bu merkezlerden 

karşılanarak sevk ve koordine edilmesi 

hedeflenmektedir.''

Yani 112 artık sadece sıhhi imdat numarası değil, 

tüm acil çağrı hizmetlerini kapsayan Acil Çağrı 

Merkezi numarası. Afad ve Orman yangını içinde bu 

numara yani ''112'' hizmet veriyor.

Bu arada değinmek istediğim tuhaf bir konu var. 

Tuhaf dedim ama başka ne denir tartışılır. Konu ise 

şu(Rakamları lütfen iyi okuyun ) : Sadece Manisa'da 

bir yıl içinde 277 bin 474  asıl ihbar yapılırken 2 

milyon 102 bin 566  çağrı ise asılsız yapılmış. Bu 

nedir gerçekten. Son derece anlamsız, anlaşılmaz, 

şaşırtıcı ve akıl almaz bir şey bu. Birisi neden asılsız 

ihbar yapar. Bu kadar önemli bir numarayı neden 

meşgul eder ?

Bu numaranın anlamını düşünmeyen anlamı için 

fazla kafa yormamış kişiler için bir hatırlatma yapmak 

gerekir. Bu numara çok önemli hem de çok…  

Saniyelik gecikmeler bile bir cana sebebiyet verebilir. 

Gereksiz meşgul etmek bir yana, yanlış ihbarlar 

neticesinde görevli personel ve aracı başka yönlere 

yönlendirmek düşüncesizlikten de ötedir. 

Bu asılsız ihbarları önlemek için yetkililer bir takım 

çalışmalar yapmışlar. Umarım etkili olur. Fakat bu 

konuda okul çağından itibaren sosyal derslerde 

üstüne daha fazla eğilinmeli ve görevli kişilerin 

okulları ziyaret ederek etkili bir şekilde anlatmaları 

sağlanmalıdır diye düşünüyorum.

Tekrar görüşmek umuduyla 

ALLAH'a emanet olun …

YUNUSEMRE'DE OKUMA YAZMA SEFERBERLİĞİ
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın okuma yazma seferberliği kampanyasına Yunusemre Belediyesi ve 
Kent Konseyi desteklerini sürdürüyor. Kursa katılan vatandaşlar yıllar sonra da olsa okuma yazma öğrenmenin 
sevincini yaşıyor.

Yunusemre Kent Konseyi,  
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın okuma 
yazma seferberliği çağrısına 
duyarsız kalmadı. 
Yunusemre Belediyesi ve 
Yunusemre Halk Eğitim 
Merkezi’nin de katkılarıyla 
Yunusemre Kent Konseyi’nin 
Yeni Mahalle’de bulunan 
binasında vatandaşlara 

okuma yazma kursu veriliyor. 
Haftanın 2 günü 
gerçekleştirilen kurslara 
katılan 72 yaşındaki Makbule 
Yapar, kursun en başarılı 
kursiyerlerinden. Makbule 
Nine kendilerine bu imkanı 
sağlayanlara teşekkür 
ederken; duygularını Allah 
emeği geçenlerden razı 
olsun” sözleriyle anlatıyor.  

Yıllar sonra okuma yazma 
öğrendiğini belirten Zahide 
Kaya ise şunları söyledi: 
“Evliyim,  bu yaşıma kadar  
okuma yazma bilmiyordum. 
Yunusemre Kent Konseyi’ne 
okuma yazma kursu için 
başvurdum. Burada okuma 
yazma kursu eğitimi 
alıyorum. Böyle bir hizmeti 
verdiği için Yunusemre 
Belediyesi’nden ve Kent 
Konseyi’nden Allah razı 
olsun”

“BAŞKANIMIZ 
ÇERÇİ BİZLERE 

DESTEK OLUYOR”

Kurslara ilişkin bilgi veren 
Kent Konseyi Başkanı Halil 
Arslan da konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada, 
“Yunusemre Kent Konseyi 
olarak Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın 
başlattığı okuma yazma 

seferberliğine katkıda 
bulunmak amacıyla okuma 
yazma kursu 
gerçekleştiriyoruz. Haftanın 
iki günü eğitim veriyoruz. 
Çeşitli nedenlerden dolayı 
okuyamamış kişilerin eğitim 
görmesini sağlıyoruz. Kurs 
görmek isteyen 
vatandaşlarımızdan Kent 
Konseyimize başvurmasını 
istiyoruz. Bu kurslarımızı 
Belediye Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi’nin çabaları ile 
katkıları ile veriyoruz. 
Başkanımıza çok teşekkür 
ediyoruz.” şeklinde konuştu. 
(Haber Merkezi) 

Açtığı girişimcilik 
kursları ile ekonominin 
canlanmasına katkıda 
bulunan Yunusemre 
Belediyesi, 11. 
girişimcilik kursunu 
tamamladı. 
Yunusemre Belediye 
Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar,  Belediye 
Meclis Toplantı 
Salonu’nda 4 gün 
süren eğitimleri 
tamamlayan 25 
kursiyer ile bir araya 
geldi. Kursiyerler ile 
sohbet eden Belediye 
Başkan Yardımcısı 
İdris Avşar, “Biz bu 
eğitimi Yunusemre 
Belediyesi, İŞKUR ve 
KOSGEB iş birliği ile 
organize ediyoruz. 
İnşallah hepiniz hayal 
ettiğiniz hedeflere 

ulaşırsınız. Belediye 
Başkanımız Dr. 
Mehmet Çerçi, bu 
kursları önemsiyor. 
Kurslarımızın devamı 
gelecek” dedi. 
Yunusemre 
Belediyesi’nden 
girişimcilik eğitimi alan 
kursiyerleden  Şehri 
Sarıca duyduğu 
memnuniyeti dile 

getirerek, “Buraya 
KOSGEB eğitimi için 
geldim. Yunusemre 
Belediye Başkanımız 
ve ekibi her zaman 
bizlerin yanında. 
Buradaki katkılarından 
dolayı kendilerine çok 
teşekkür ederiz.” diye 
konuştu. 
(Haber Merkezi)

YUNUSEMRE'DE GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ TAMAMLANDI
Yunusemre Belediyesi, İŞKUR ve KOSGEB ortaklığıyla düzenlediği 
11. girişimcilik kursu tamamlandı.

Selçuk Özdağ'dan İstiklal                                                                             
Marşı'nın bestesiyle ilgili   
önemli açıklama
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan'ın İstiklal Marşı'nın bestesiyle 
ilgili sözlerini çarpıtıp başka boyutlara 
taşıyarak kendisini hedef tahtasına 
koymak isteyen kesimlere sert tepki 
gösterdi. Özdağ, “. Cumhuriyet Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün söylediği gibi 
fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür nesiller 
istemiyor mu? Siz, “Gazi Mustafa 
Kemal'in partisiyiz, onun ilkelerini ve 
ideallerini savunuyoruz” diyeceksiniz, 
size gelince her şeyi söyleyeceksiniz 
ondan sonra da Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin Cumhurbaşkanı Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'ın fikri hür, irfanı hür, 
vicdanı hür bir şekilde ifade ettiği ve 
paylaştığı İstiklal Marşı'nın bestesiyle 
ilgili düşüncesini öne sürüp, algı yönetimi 
oluşturup kıyameti koparacaksınız? 
Bizim Mehmet Akif'in 97 yıl önce yazdığı 
İstiklal Marşı'nın sözlerini değiştirme gibi 
bir derdimiz yok ama bestesinin de 
sözleri gibi heyecan vermesi gerekiyor” 
diye konuştu

İstiklal Marşı'nın yeniden 
bestelenmesiyle ilgili 
tartışmalara AK Parti 
Manisa Milletvekili Doç. Dr. 
Selçuk Özdağ'da katıldı. AK 
Parti Saruhanlı İlçe 
Danışma Meclisinde 
konuyla ilgili düşüncelerini 
aktaran Özdağ, 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın İstiklal 
Marşı'nın bestesiyle ilgili hür 
düşüncesini ifade ettiğini ve 
bu ifadelerin bazı kesimler 
tarafından çarpıtılarak 
başka boyutlara taşınmak 
istediğini kaydetti. 
İSTİKLAL MARŞI'NIN 
SÖZLERİ GİBİ BESTESİ 

DE HEYECAN VERMELİ
Kendisinin milliyetçi ve 
ülkücü gelenekten gelen bir 
Milletvekili olduğunu 
Mehmet Akif Ersoy'u rol 
modeli olarak kabul ettiğini 
belirten Özdağ, “Mehmet 
Akif Ersoy Mısır'a gittiğinde 
rahatsızlanmıştı Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'e 
haber gönderdi. Mustafa 
Kemal “Gelsin” dedi. 
Ardından Akif Türkiye'ye 
geldi. Gelmesinin ardından 
Mustafa Kemal Atatürk 
Mehmet Akif'in yanına 
arkadaşlarını gönderdi, 
“Kendisine geçmiş olsun 
dileklerimi iletin. Kendisine 

saygı duyuyorum. 
İsteseydim Anadolu 
topraklarına sokmazdım. 
İsteseydim yazdığı İstiklal 
Marşı'nı değiştirirdim” 
sözlerinin iletilmesini istedi. 
Gittiler ve Mustafa Kemal'in 
selamını söyleyip kendisine 
söylediklerini aktardılar. 
Akif'in sözleri, “Evet, doğru. 
Gazi beni Anadolu'ya 
sokmayabilirdi, gücü yeterdi 
ama İstiklal Marşı'nı 
değiştirmeye gücü 
yetmezdi” dedi. Dönüp bu 
sözleri Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'e aktardılar. Gazi 
Mustafa Kemal'in sözleri 
çok anlamlıydı, “Evet bunu 
ancak bana Mehmet Akif 
gibi bir adam söyleyebilirdi” 
dedi. Aynen öyle, Hiç kimse 
Mehmet Akif Ersoy'un 
yazdığı “Korkma sönmez bu 
şafakta yüzen Alsancak” ile 
başlayan İstiklal Marşı'nı 
değiştirmeye kalkmıyor” 
dedi.
SAYIN ERDOĞAN'IN 
SÖZLERİNİ 
ÇARPITIYORLAR
 “Bazı siyasi parti liderlerinin 
çarpıtarak söyledikleri gibi 
bizim öyle bir değiştirmeye 
yönelik derdimiz yok. Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
söyledikleri İstiklal Marşı'nın 
sözleriyle değil bestesiyle 

alakalı” diyen Özdağ, 
“İstiklal Marşı'nın bestesi 
1921'den bu yana iki sefer 
değiştirildi. Sözlerinin 
heyecan verdiği, kulağa hoş 
geldiği gibi bestesinin de 
aynı şekilde heyecan 
vermesi, kulağa hoş 
gelmesi gerekiyor. 
Cumhuriyet Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk'ün söylediği 
gibi fikri hür, irfanı hür, 
vicdanı hür nesiller 
istemiyor mu? Siz, “Gazi 
Mustafa Kemal'in partisiyiz” 
diyeceksiniz, size gelince 
her şeyi söyleyeceksiniz 
ondan sonra da Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'ın 
fikri hür, irfanı hür, vicdanı 
hür bir şekilde söylediği 
düşüncesinde kıyameti 
koparacaksınız. Hani siz 
Cumhuriyeti temsil 
ediyordunuz? Hani siz halk 
iradesini temsil 
ediyordunuz, Hani siz 
Mustafa Kemal'in 
düşüncelerini 
savunuyordunuz?” şeklinde 
konuştu.
İSTİKLAL MARŞI 
EBEDİYETE KADAR 
OKUNACAK
Mehmet Akif Ersoy'un 
ölümsüz dizeleriyle hayat 
bulan, kurtuluş ve 
bağımsızlık mücadelesinin 

önemli olgularından biri 
olan İstiklal Marşının 97 yıl 
önce Türkiye Büyük Millet 
Meclisinde defalarca 
okunup ayakta alkışlanarak 
kabul edildiğini 
vurgulayarak ebediyete 
kadar okunmaya devam 
edeceğini kaydeden Özdağ, 
“İstiklal, milletimizin en eski 
tarihinden bugüne kadar 
hür bir millet olarak varlığını 
sürdüğünü ifade eden en 
temel kavramdır. Milli 
Şairimiz Mehmet Akif 
Ersoy´un yazdığı İstiklal 
Marşı ise Türk Milleti´nin 
dünyaya bildirisi ve 
bağımsızlığının tescilidir. 
Öyle bir şiir yazacaksınız ki 
bugünü anlatırken dünü 
vurgulayacak, dünü 
anlatırken de geleceğe 
yönelik kalıcı ve şaşmaz 
ifadeler ortaya koyacaktır. 
Bunu başaran yegane 
insan, kalemini, sanatını, 
ilhamını Türk milletinin 
emrine vermiş milli bir şair, 
geniş bir kültür hazinesine 
sahip büyük bir fikir adamı 
Mehmet Akif Ersoy´dan 
başkası olamazdı. İstiklal 
Marşı'nın Şairi Mehmet Akif 
Ersoy Türk edebiyatında 
milli bir şair olarak öncelikle 
gönüllerde taht kurmuştur. 
Cumhurbaşkanımız ve 

Genel Başkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan'da 
Türkiye Cumhuriyeti 
Devleti'nin kurucusu Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk'ün 
ifade ettiği gibi fikrini, 
irfanını ve vicdanını hür bir 
şekilde paylaşarak “Konuyu 
kamuoyunun bestekarların 
takdirine sunuyorum” 
demiştir. Bundan daha ne 
olabilir? Konuyla ilgili beste 
yarışmaları düzenlenir, 
milletimizin takdirine 
sunulur ve millet iradesinin 
takdiriyle İstiklal Marşı'mızın 
verdiği heyecanı aynı 
şekilde veren bir beste 
ortaya çıkabilir” diye 
konuştu.
MEHMET AKİF'İN RUHU 
HER AN YANIMIZDA 
YAŞIYOR
Türk milletinin 1. Cihan 
Harbinde yenildikten sonra 
Çanakkale´de büyük bir 
destan yazdığını kaydeden 
Özdağ sözlerini şöyle 
sürdürdü, “Çanakkale 
zaferinden sonra yediden 
yetmişe her kesimden 
insanımızla büyük bir 
direniş gösterdik. Bu 
direnişimiz tarihe mal oldu. 
Bu destanı ve kahramanlığı 
ölümsüz kılma ve 
bağımsızlığımızı sembole 
etme adına bir marş yazma 

konusu gündeme geldi. 
Konu ile ilgili olarak Mehmet 
Akif Ersoy önce para ödüllü 
olduğu için bu yarışmaya 
katılmak istemedi. Israrlar 
karşısında seyirci 
kalamayarak büyük şairimiz 
Mehmet Akif Ersoy para 
almayacağını belirterek 
yarışmaya katıldı. Yazmış 
olduğu o muhteşem şiirle 
İstiklal Marşı yazarı 
unvanını kazandı. Mehmet 
Akif Ersoy kendisine 
ödenen parayı kabul etmedi 
ve o parayı askerlere tebliğ 
etti. Mehmet Akif Ersoy 
fakirlik içinde yaşarken dahi 
bu parayı almayarak milleti 
adına çalışmayı ve 
fedakarlık yapmayı 
göstermiş olan örnek bir 
şahsiyettir. Milli Şairimiz 
Mehmet Akif Ersoy istiklal 
marşını yazdıktan sonra 
“Allah bir daha bu millete 
istiklal marşı yazdırmasın” 
demişti. Bu istiklal bizi 
istikbale, özgürlüğe ve 
refaha sürüklesin istemişti. 
Mehmet Akif Ersoy ruhu her 
an yanımızda yaşıyor. 
Kendisini bir kez daha 
rahmetle ve şükranla anıyor 
ve Türkiye sonsuza kadar 
varolsun istiyoruz.”(Haber 
Merkezi)



  

11.SayfaHAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL2.Sayfa HAFTALIK-SİYASİ-AKTÜEL 28 MART 2018-ÇARŞAMBA

Sıra Soma Maden Şehitliği’nde
l genelindeki mezarlıklarda bakım, onarım, 
temizleme, ağaç budama ve çiçek ekimi gibi çok 
sayıda çalışmayı hassasiyetle 
sürdüren Manisa Büyükşehir 
Belediyesi, Soma Maden Şehitliği 
ve Anıtı’nda mermer cilalaması ve 
çiçek ekimine başlayacak.

Manisa Büyükşehir Belediyesi 
Mezarlıklar Dairesi Başkanı Serpil 
Çakır, Mezarlıklar Bakım-Onarım 
Şube Müdürü Gökhan Oğuz Kaya 
ve Büyükşehir Belediyesi Soma 
mezarlık sorumluları ile birlikte 
Soma İlçe Mezarlığı ve Maden 
Şehitleri Anıtı’nda incelemelerde 
bulundu. İl genelinde bulunan tüm 
mezarlıklarda bakım, onarım, 
temizleme, ağaç budama ve çiçek 
ekimi gibi çok sayıda çalışmayı 
hassasiyetle sürdürdüklerini 
belirten Daire Başkanı Çakır, 
“Başkanımız Cengiz Ergün’ün 
talimatlarıyla ilimiz genelindeki 
mezarlıkları tek tek geziyor, varsa 
sorunları tespit ederek anında 

Türkiye Şehit Aileleri 
ve Gazileri Vakfı Manisa 
Şube Başkanında Bayrak 
değişimi yaşandı.  Uzun bir 
süredir  Gazileri Vakfı Manisa 
şubesinde Başkanlık yapan 
gazi  Nihat Yaşacan  

görevini  Kıbrıs gazisi Aziz 
Aydın'a  devretti.  Aydın devir 
teslim töreninde basın 
mensuplarına açıklamalarda 
bulundu. Başkan Aydın"  
Türkiye Şehit Aileleri 
ve Gazileri Vakfı Manisa 
Şube başkan olarak beni 
uygun gördüler. Genel 
başkanımıza ve vakıf 
üyelerimize ve benden 
önce bu görevi yürüten 
Nihat Yaşacan'a teşekkür 
ederim.  Ben yeni 
yönetimimle birlikte 
bugün görevi teslim 
aldım. Şehit ailelerin ve 

Gazilerin sorunları için 
çalışacağız. Bizlere destek 
olan veya olmayan herkese 
teşekkür ederim" dedi.(Haber 
Merkezi)

Gazileri Vakfı'nda Başkan Değişti
Türkiye Şehit Aileleri ve Gazileri Vakfı Manisa Şube Başkanı Nihat Yaşacan Bayrağı Kıbrıs 
gazisi Aziz Aydın'a  devretti.

Manisa tedavi gören psikiyatri hastaları, ahşap boyama ile  terapi 
uygulanıyor.Manisa Ruh Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesinde  tedavi gören psikiyatri hastalarına, ahşap boyama 
kursu ile  terapi uygulanıyor. 

AHŞAP BOYAMA İLE TEDAVİ OLUYORLAR 

Günlük 70 hasta 9 usta 
öğretici 1 hemşire ile 
hastalara günde 1 saat 
ahşap boyama ve çeşitli 
uğraş kursları 
veriliyor. Manisa Ruh 
Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesi Başhekimi  Dr 
Serkan Saka "Kronik 
ruhsal rahatsızlığı olan 
hastalarımıza 
burada rehabilitasyon  
bölümünde usta 
öğreticilerimiz ile birlikte 
terapi yapıyoruz. 
Şehzadeler ilçe Halk 
Eğitim Merkezi 
Müdürlüğüne bağlı 9 usta 
öğretici ve bir hemşiremiz 
ile günlük 60-70 hastaya 
burada  rehabilitasyon  

işlemi yapıyoruz. Günde 
farklı gruplar olmak üzere 
6 saat uyguluyoruz. 
Hastalarımız burada 1 
saat süresinde farklı  
branşlarda terapilerini 
yapıyorlar " şeklinde 
konuştu.  Psikiyatri 
uzmanı  Uzm.Dr. Cengiz 
Cengisiz  ise  "Uğraş 
terapileri nezaretinde 
özellikle ağır psikiyatri 
hastası olan hastalarımıza 
iş uğraş terapisi ile onları 
meşgul ediyoruz.  Bu 
uğraşlarımız onların 
sosyalleşmesi toplumsal 
ve  mesleki işler 
kazanmaları açısından 
önemli.    Onun için burada 
yapılandırılmış program 
dahilinde bu 
programlarımızı devam 
ettiriyoruz" dedi.Manisa 
Ruh Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesinde  tedavi 
gören psikiyatri hastaları  

günde 1 saat çeşitli kurslar 
gördüklerini  dile getirerek 
"  Bugün burada ahşap 
boyama kursu görüyoruz. 
Ahşaplara  boyama işi 
yaparak  vakit geçiriyoruz. 
Bizlere  bu imkanı  veren 
Sağlık İl Müdürüne,  Ruh 
Sağlığı ve Hastalıkları 
Hastanesi Başhekimine  
usta öğreticilere ve diğer 
tüm hastane çalışanlarına 
teşekkür ederim "dediler.
HABER:KENAN YÜCEEL

Türkiye’nin en prestijli toplu 
konut projeleri arasında 
gösterilen 5.500 Konutluk 
Akgedik Yunuskent Toplu 
Konut Projesi’nin 1.584 
konuttan oluşan 2. etabında 
çalışmalar hummalı bir 
şekilde devam ediyor. 2 kısım 
halinde ihale edilen projede 
bloklar hızla yükseliyor. Yaz 
aylarında başvuruları almaya 
başlayacaklarını dile getiren 
Yunusemre Belediye Başkan 

Yardımcısı Kılıç Kaya, 
çalışmalara ilişkin bilgi verdi. 
Ege mimarisinin ön plana 
çıkan projenin büyük beğeni 
topladığını anlatan Kaya, 
“Başbakanlık Toplu Konut 
İdaresi ile birlikte Akgedik’te 
bir şehir inşa ediyoruz. 
Projede 1 bin 584 konut, 2 
cami, 2 ticaret merkezi, 2 
eğitim kurumu, 1 çarşı ve 
sosyal donatı alanları 
bulunuyor. Projenin 18-20 ay 
içerisinde tamamlanmasını 
öngörüyoruz. Başvuruları 
inşaatların yüzde yirmisi 
tamamlandığında almaya 
başlayacağız. Bu da yaz 
aylarına tekabül ediyor.  2 
etabın tamamlanmasıyla 

toplam 2 bin 700 konut 
üretmiş olacağız. Tabi bunun 
devamında 3, 4, 5 ve 6. etap 
bulunuyor. 2018 yılı 
içerisinde 3. Etabımızın da 
ihale sürecini tamamlamayı 
planlıyoruz” diye konuştu.

 PROJE HAKKINDA

Projenin birinci kısmında: 748 
Konut, 16 Dükkan, 1 Cami 
bulunuyor. 2. Kısımda ise;  
775 Konut,   9 Dükkan,  1 
Cami,  1 Adet İlkokul,     1 
Adet Ortaokul yer alıyor.

(Haber Merkezi)

YUNUSKENT 2. ETAPTA BLOKLAR HIZLA YÜKSELİYOR
Yunusemre Belediyesi’nin konut sorununa neşter vuracak 5.500 Konutluk Akgedik Yunuskent 
Projesi’nin 2. etabında çalışmalar tüm hızıyla devam ediyor.

Yunusemre Belediyesi 
Yuntdağı’nda hayata 
geçirdiği kırsal kalkınma 
projeleriyle bölge halkından 
takdir topluyor. Yuntdağı’nın 
en küçük mahallelerinden 
Beydere, belediyenin 
hizmetlerinden memnun. 
Yaklaşık 50 nüfusa sahip 
mahallede kilitli parke taşı 
çalışması yapıldı. Mahalleyi 
ziyaret eden Belediye 
Başkan Yardımcısı Ramis 
Şiyak ve Muhtarlık İşleri 
Müdürü Mehmet Ata, yapılan 
çalışmaları inceledi. 
Yuntdağı’ndaki projeleriyle 
vatandaşın sıkıntılarını en 
aza indirmeyi, ekonomik 
olarak kalkındırmayı 
planladıkları aktaran Şiyak, 
belirli bir program dahilinde 

bu çalışmaların devam 
edeceğini söyledi.

 Geçim kaynağı hayvancılık 
olan Beydere’nin Yunusemre 
Belediyesi’yle hizmete 
kavuştuğunu ifade eden 

Mahalle Muhtarı Ramazan 
Çetinkaya, Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi ve ekibine 
teşekkür etti. Muhtar 
Çetinkaya konuya ilişkin 
yaptığı açıklamada,  
“Belediyemiz mahallemizin 
ne sıkıntısı varsa giderdi. 
Sokaklarımız kilitli parke 
taşıyla kaplandı. Muhtarlık 
binamız yapıldı. Camimiz 
tadilattan geçirildi. 
Belediyemize kolaylıkla 
ulaşıyor; sıkıntılarımızı 
anlatabiliyoruz. Başkanımız 
Dr. Mehmet Çerçi’den ve 
ekibinden Allah razı olsun” 
diye konuştu.

(Haber Merkezi)

BEYDERE HİZMETLERDEN MEMNUN
Yunusemre İlçesi’nin en küçük mahallelerinden Beydere’de yaşayan vatandaşlar, 
belediyenin hizmetlerinden memnun. Yaklaşık 50 kişinin yaşadığı mahalle 
yazlıkçıların da gözde mekanlarından.

AK Parti Manisa 
Milletvekili ve Meclis İnsan 
Hakları Komisyonu Üyesi 
Doç. Dr. Selçuk Özdağ 9 
yıl önce suikast 
sonucunda bulunduğu 
helikopterin düşmesi 
sonucunda hayatını 
kaybeden merhum Muhsin 
Yazıcıoğlu'nu TBMM 
Genel Kurulunda gündem 
dışı yaptığı konuşmayla 
andı. Yazıcıoğlu'nun 
ölümünün ardından 9 yıl 
geçmesine rağmen 
unutulmadığını ve 
kendisine duyulan sevgi 
alanının partisinin 
sınırlarının çok ötesinde 
olduğunu kaydeden 

Özdağ, “İnsanları özellikle 
de siyaset yapanları 
yaşatan geride bıraktığı 
izlerdir.. Yazıcıoğlu'nun 
bıraktığı izleri, hangi 
saiklerle bu kadar 
sevildiğini anlamaları 
gerekir. O, her zaman 
halktan biri gibi hareket 
etti. Eleştiriye açık oldu. 
En ağır tenkitler karşısında 
bile tebessüm etmesini 
bildi. Özel hayatında da, 
siyasi hayatında da şeffaf 
ve demokrat bir tutum 
sergiledi. Siyaseti ticaret 
gibi değil. Bir millet 
hizmetkârı gibi yaptı. 
Partisini kaloriferler 
yanmazken topladığı 

paraların bir kuruşunu bile 
ayırmadan hepsini 
Çeçenistan'a Cevher 
Dudayev'e gönderdi. Kalbi 
kâh Bosna'da kâh 
Azerbaycan'da kâh 
Çeçenistan'da kâh 
Kıbrıs'ta kâh Balkanlarda 
attı. Türkiye'nin terör 
mücadelesine destek 
olmak amacıyla Kuzey 
Irak'ta müttefikler aradı. 
Milletin derdini dert 
edinerek siyaset yaptı” 
dedi. 

“Allah ve 
Peygamber aşığıydı”

Yazıcıoğlu'nun iyi bir 
devlet adamı olmanın 
yanında iyi bir mümin 
olduğunu da kaydeden 
milletvekili Özdağ, “Muhsin 
Yazıcıoğlu iyi bir devlet 
adamı ve iyi bir mümindi. 
'Bir kar tanesi olsaydınız 
nereye düşmek isterdiniz?' 
sorusuna 'Mekke'ye 
düşmek isterdim' 
diyebilecek kadar Allah ve 
Peygamber aşığı idi. Allah 
için olanı sadece Allah'a 
arz etti" diye konuştu. 

“Üşüyen sadece o 
değildi hepimiz 
üşümüştük”

“Muhsin Yazıcıoğlu 
siyasette başarıyı 
rakamlarla ölçen biri 
değildi onun için arkasında 
kaç kişi olduğuna hiç bir 
zaman önem vermedi. 
Hapishanede yazdığı ve 
hepimizi üşüten şiiri belki 
de onun saf temiz ruhuna 

düşmüş acıklı sonun 
kerametvari bir terennümü 
idi” diyerek sözlerine 
devam eden Özdağ, 
“Cağlayancerit'te 
helikopteri düştüğünde 
üşüyen sadece o değildi 
hepimiz üşümüştük. O 
yaşarken her annenin 
çocuğu öldüğünde de her 
evin cenazesiydi. Böyle 
mert ilkeli bir siyasetçinin 
erken zamanda aramızdan 
ayrılması hepimizi 
derinden üzmüştü. 
Yazıcıoğlu hiç bir zaman 
dışardan müttefik aramadı. 
Kolay yoldan gelecek ama 
kendisini esir alacak yol ve 
yöntemlerin hiç birine 
rağbet etmedi. Nefsini her 
zaman milletinin 
menfaatlerinin gerisinde 
tuttu. Siyasetin en temiz 
yüzlerinden biriydi. Onun 
içindir ki her çevreden 
dostları, sevenleri vardı. O 
çağımızın alpereniydi” 
şeklinde konuştu.

“İnşallah 
Peygamberimize 
komşu olurlar”

“28 Şubatta millet 
iradesine ipotek koymak 
isteyenlere meydan 
okuyanların başında 
Hasan Celal Güzel ve 
Muhsin Yazıcıoğlu 
geliyordu” diyen Özdağ, 
“Tank Hasan da ebedî 
dünyaya irtihal etti. 
İnşallah Peygamberimiz'e 
komşu olurlar.  Kimi 
insanların değerini ancak 
yokluklarında biliriz bir 
yanıyla kahramanlar 

çağından kalma bir kişiydi. 
Muhsin Başkan 
milletimizin kültür köklerine 
aşkla bağlı olanlardandı. 
Onun büyük 
vatanseverliğini ifade 
edecek kelimeler 
sözlüklerimizde yeterli 
sayıda yoktur. Ama 
birtakım kişiler vatanımızı 
ona zindan etmeye 
çalıştılar. Bu özellikleri 
nedeniyle ona çok 
zulmettiler. Çok çile 
çektirdiler. Onu Mamak 
zindanlarında 2,5 
metrekarelik bir hücrede 
beş buçuk yıl ezdikten, 
yedi buçuk yıl hürriyetini 
gasp ettikten sonra 
beraatına karar verdiler. 
Aziz naaşı milyonların 
iştiraki ve tekbir sesleriyle 
kaldırıldı. Muhsin 
Yazıcıoğlu, sayılacak değil 
tartılacak adamdı tabii 
özgül ağırlık denilen şeyin 
terazisi varsa. sevgi başka 
bir maden, başka bir 
element, başka bir kimya, 
her zaman siyasetin diline 
tercüme olmuş bir nesne 
değildir. Oya tahvili zordur 
fakat vardır ve değerlidir” 
ifadelerini kullandı.

Muhsin Yazıcıoğlu'nun 
okul yıllarından da 
anekdotlar aktaran Özdağ, 
“Muhsin Yazıcıoğlu, 
Sarkışla Lisesindeki ocak 
başkanlığından itibaren 
Hakk'a yürüdüğü saate 
kadar kendine eşit 
saydıklarının arasında 
birinci olmak 
mevkisindeydi. Partisi 
mühim bir seçim başarısı 

gösteremedi ama o hep 
mevcuttu ve değerliydi. O 
parti ise anlı şanlı siyasi 
kuruluşla ve siyasetçilerin 
"Yer yarılsa da yerin içine 
girsem görünmez olsam" 
diye dilediği sert kriz 
günlerinde milletin 
hukukundan yana tavır 
alması bakımından altın 
gibi kıymetliydi. Şubatın 
sersemletici ayazında 
Muhsin Yazıcıoğlu ve 
arkadaşları göğüslerine 
kadar düğmeleri çözülmüş 
delikanlı gömlekleriyle 
devrin egemenlerine yan 
bakıp, "Bir dakika, biz sizin 
o söylediklerinize 
katılmıyoruz" diyebilmiş 
yiğit ve erkek adamlardı. 
Toplumu ayrıştıran 
siyasetlerden 
hazzetmezdi. Bırakıp 
gittiğinde her kesimden 
insanın tabutuna el atması 
bu özelliği yüzündendi. 
Dostluğu arkadaşlığı çok 
değerli olan biriydi. Onu 
tanıyanlar devlet millet 
meselelerinin en çok 
konuşulacak kişisinin o 
olduğunu bilirlerdi. Onun 
için milli refleksleri olan 
herkes ona koşardı” dedi. 

'Büyük ve özgür 
Türkiye hayalleri 
vardı'

Yazıcıoğlu'nun 'Büyük 
Türkiye ve özgür Türkiye' 
hayallerinin olduğunu 
hatırlatan AK Parti Manisa 
Milletvekili Doç. Dr. Selçuk 
Özdağ, sözlerine şöyle 
devam etti, “Uzun yıllar 
birlikte siyaset yaptığım 

kadim dostum Muhsin 
Yazıcıoğlu ansızın gitti 
ama o hep yaşadı, 
yaşayacak. İnsanlar 
yaşadıkları kadar 
anılmazlar, anıldıkları 
kadar yaşarlar. Muhsin 
Yazıcıoğlu'nun hayalleri 
vardı, "Büyük Türkiye“ 
hayali vardı. Muhsin 
Yazıcıoğlu'nun "özgür 
Türkiye" hayali vardı. Lise 
yıllarında Elmalı köyünden 
Şarkışla'ya 5 kilometreyi 
yürüyerek gidip geliyordu. 
5 arkadaştılar, bir gün 
Bozkurtlar Çiftliği 
kuracaklardı, biri doktor, 
biri veteriner hekim, biri 
ziraat mühendisi, biri 
jeoloji mühendisi, biri 
öğretmen olacaktı. Muhsin 
Yazıcıoğlu Sivas birincisi 
olarak üniversiteyi 
kazandı. Doktorluğu 
yazacaktı, yazdırmadı 
arkadaşları. Bir sene önce 
birisi tıbbı yazmıştı, 
kendisine veteriner 
hekimlik düştü. 5'i de 
hayallerini gerçekleştirdiler 
ama Muhsin Yazıcıoğlu, 
"Büyük Türkiye" hayalini 
gerçekleştiremedi. 
İnşallah, bu meclis ve aziz 
Türk Milleti "Büyük 
Türkiye" ve "özgür 
Türkiye" hayalini 
gerçekleştirecek. 
Kendisine rahmet 
diliyorum, ruhu şad olsun.”

(Haber Merkezi)

Selçuk Özdağ, “Muhsin Yazıcıoğlu yaşamını hizmete adamış gerçek bir dava adamıydı”

Büyük Birlik Partisi'nin (BBP) Kurucu Genel Başkanı ve uzun yıllar birlikte siyaset yaptığı kadim dost Muhsin Yazıcıoğlu'nu TBMM Genel Kurulunda gündem dışı yaptığı konuşmayla anan AK Parti 
Manisa Milletvekili ve TBMM İnsan Hakları komisyonu Üyesi Doç. Dr. Selçuk Özdağ Yazıcıoğlu'nun hayatı boyunca yaşamını hizmete adamış gerçek bir dava adamı olduğunu ifade etti. Özdağ, 
“Muhsin Yazıcıoğlu 28 Şubat'ta susmayan, eğilmeyen, ölçülerinden taviz vermeyen ender siyasetçilerden biriydi. 'Türkiye İran olacak, Türkiye Cezayir olacak' diyenlere 'Türkiye, Cezayir olmaz, 
Türkiye İran olmaz ama Türkiye'yi Suriye de yaptırtmayacağız' diyecek kadar da yürekli bir adamdı. Onun 'Türkiye Suriye olmayacak' sözleri 28 Şubat'a karşı ciddi bir uyarı ve milli güçlerin uyanması 
için önemli bir vesile oldu” diye konuştu. 

     

Manisa Ticaret ve 

Sanayi Odası'nın da 

ortakları arasında yer alan 

KOBİ Girişim Sermayesi 

Yarım Ortaklığı A.Ş. 

genel kurulu Ankara'da 

yapıldı. Manisa Ticaret ve 

Sanayi Odası'nın da 

ortakları arasında yer alan 

KOBİ Girişim Sermayesi 

Yarım Ortaklığı'nın 

19.Genel Kurulunda 

Manisa Ticaret ve Sanayi 

Odası Yönem Kurulu 

Başkanı Adnan Erbil'in 

yanı sıra Ankara Ticaret 

Borsası Yönem Kurulu 

Başkanı Faik Yavuz, Denizli 

Sanayi Odası Yönem 

Kurulu Başkanı Müjdat 

Keçeci ve Yönem Kurulu 

Üyeleri yer aldılar. 

Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği'nde 

gerçekleşen Genel 

Kurulda gündem de yer 

alan maddeler oy birliği 

ile kabul edilirken, şirken 

önümüzdeki dönemde 

yapacağı faaliyetler 

hakkında da genel kurul 

üyelerine bilgi verildi.

(Haber Merkezi)

KOBİ Girişim Sermayesi Yarım Ortaklığı Genel Kurulu Yapıldı

Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Yönem Kurulu Başkanı Adnan Erbil, KOBİ Girişim 

Sermayesi Yarım Ortaklığı A.Ş.'nin 19. Genel Kuruluna kaldı.

       MCBÜ Fen Bilimleri Enstitüsü kalitesini belgeledi
Manisa Celal Bayar Üniversitesi Fen Bilimleri Enstitüsü “TSE Kalite Yönetim Sistemi Belgesi” 
aldı

Manisa Celal Bayar Üniversitesi 
Fen Bilimleri Enstitüsü’nün, “Kalite 
Yönetim Sistemleri” kapsamında; 
Türk Standartları Enstitüsü ile 
2017 yılında başlayan “Kalite 
Yönetim Sistemi” yolculuğu, TSE 
belgelendirme tetkiklerinin 
başarılı bir şekilde 
sonuçlandırılmasıyla 
tamamlandı.

MCBÜ Fen Bilimleri 
Enstitüsü’nün almaya hak 
kazandığı “TS EN ISO 
9001:2015 KALİTE 
YÖNETİM SİSTEMİ ve 
IQNET TS EN ISO 
9001:2015 KALİTE 
YÖNETİM SİSTEMİ” belgesi, 
MCBÜ Rektörlüğü Senato 
Salonunda 22 Mart 2018 
tarihinde düzenlenen 
toplantıda takdim edildi.

Toplantıya MCBÜ Rektörü 
Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, 
MCBÜ Kalite Komisyonu 

Koordinatörü Prof. Dr. Ramazan 
Gökbunar, MCBÜ Fen Bilimleri 
Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Kenan 
Dost, TSE Ege Bölge 
Koordinatörü Kürşat Yılmaz, TSE 
İzmir Belgelendirme Müdürü 

Ahmet Namlı, TSE Ege Bölge 
Koordinatörlüğü Baş Araştırmacı 
İsmail Ünlü, TSE Ege Bölge 
Koordinatörü Kürşat Yılmaz ve 
MCBÜ Fen Bilimleri Enstitüsü 
Sekreteri Mehmet Akın katıldı.

MCBÜ Fen Bilimleri Enstitüsü 
“TSE Kalite Yönetim Sistemi 
Belgesi”, TSE Ege Bölge 
Koordinatörü Kürşat Yılmaz 
tarafından MCBÜ Rektörü Prof. 
Dr. A. Kemal Çelebi’ye takdim 
edildi.

Prof. Dr. A. Kemal Çelebi, MCBÜ 
Fen Bilimleri Enstitüsü Kalite 
Yönetim Sistemi belgelendirme 
çalışmalarında emeği geçen tüm 
Enstitü personelini tebrik ederek, 
belgeleri MCBÜ Fen Bilimleri 
Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Kenan 
Dost’a teslim etti.  
(Haber Merkezi)

Yunusemre Kent 
Konseyi, Yunusemre 
Belediyesi’nin 
katkılarıyla 
düzenlenen 
organizasyonla Özel 
Vakıf Huzurevi’inde 
yaşayan vatandaşları 
Yunuspark’ta konuk 
etti. Programa 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, AK Parti 
Yunusemre İlçe 
Başkanı Fatih Katıöz, 
Yunusemre Kent 
Konseyi Başkanı Halil 
Arslan ve yönetimi, 
Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver 
Yüksel, Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürü 
Ahmet Sak da 
yaşlılarla bir araya 
geldi. Programda 
açılış konuşmasını 
yapan Yunusemre 
Kent Konseyi Başkanı 
Halil Arslan, 
deneyimleriyle 
genç nesli hayata 
hazırlayan 
vatandaşların 
Yaşlılar Haftası’nı 
kutladı. Arslan 
yaptığı 
konuşmada, 
“Belediye 
Başkanımızın 
katkılarıyla Kent 
Konseyi olarak 
düzenlediğimiz 
kahvaltıda sizler 

ile beraber olmaktan 
mutluluk duyuyoruz. 
Ulu çınarlarımızı çok 
seviyoruz. Yaş alan 
vatandaşlarımızı 
hiçbir zaman 
unutmadık, 
unutmayacağız” dedi.

“TECRÜBELERİNİZ 
BİZLERE YOL 
GÖSTERİYOR”

Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi de ilçeye kısa 
süre içerisinde yeni 
bir huzurevi 
kazandıracakların dile 
getirerek şunları 
söyledi: “Elleri öpülesi 
büyüklerimiz. Hayat 
bir tecrübedir. Pek 
çok badire atlatıyoruz. 
Rabbimizin bahşettiği 
hayat nimetini hep 
beraber yaşıyoruz. 
Çok tecrübeye 
sahipsiniz. Sizlerin bu 

tecrübeleri bizlere 
ışık tutuyor. 
Bizlerde ilerleyen 
yaşlarımızda 
tecrübelerimizi 
sizler ile 
paylaşacağız. 
Belediye olarak 
bizlerde yakın bir 
zamanda 
huzurevimizin 
temelini atacağız. 
Ormanın 
içerisinde sosyal 

ve eğitim alanları ile 
örnek bir yer olacak. 
Sizlerin derdi bizim 
derdimiz. Sizlerin 
taleplerini karşılamak 
için elimizden geleni 
yapacağız. 
Büyüklerimizin 
duasını almaya 
talibiz. Programda 
emeği geçen herkese 
çok teşekkür ederim.” 
Özel Huzurevi 
Vakfı’nda yaşayan 
yaşlılar, Yunusemre 
Belediye Başkanı Dr. 
Mehmet Çerçi’ye 
Yunusemre 
Belediyesi’nin verdiği 
katkılardan dolayı 
teşekkür etti. Program 
sonunda Başkan 
Çerçi, huzurevi 
sakinlerine karanfil 
dağıttı.
(Haber Merkezi)

BAŞKAN ÇERÇİ HUZUREVİ SAKİNLERİYLE BULUŞTU
Yunusemre Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi, Özel Vakıf 
Huzurevi’nde yaşayan vatandaşlarla buluştu. Yunuspark Kafe’de 
gerçekleştirilen kahvaltıda huzurevi sakinlerini ağırlayan Başkan 
Çerçi, “Siz büyüklerimizin hayır duasını almaya talibiz” dedi.

GERİ DÖNÜŞÜMDEN SANATA
Özel Yunusemre Gündüz Bakımevi öğrencilerinin hazırladığı geri 
dönüşüm sergisi, Forum Magnesia AVM’de sanatseverlerin 
beğenisine sunuldu. 
Serginin açılışını 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet Çerçi 
yaparken; sergi 25 Mart 
Pazar günü akşamına 
kadar gezilebilecek.
Yunusemre Özel 
Yunusemre Gündüz 
Bakımevi miniklerinin geri 
dönüşüm materyallerinden 
oluşan sergisi Forum 
Magnesia AVM’de açıldı. 
Serginin açılış törenine 
Yunusemre Belediye 
Başkanı Dr. Mehmet 
Çerçi, AK Parti Yunusemre 
İlçe Başkanı Fatih Katıöz, 
MAYEB Yönetim Kurulu 
Başkanı Mustafa Gürler, 

Belediye Başkan 
Yardımcısı Şaver Yüksel, 
öğrenciler velileri katıldı. 
Açılışta miniklerle 
yakından ilgilenen Başkan 
Çerçi, onlarla sohbet 
ederek fotoğraf çektirdi. 
Açılış 
kurdelesini 
öğrencilerl
e birlikte 
kesen 
Belediye 
Başkanı 
Çerçi ve 
davetliler 
13 
eserden 
oluşan 

sergi hakkında Anaokulu 
Sorumlusu Özlem Köroğlu 
ve Dilek Öter’den bilgi 
aldı.
(Haber Merkezi)

28 MART 2018-ÇARŞAMBA
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     Yunusemre'nin merkeze en yakın kırsal 
mahallelerinden Yağcılar, Yunusemre Belediyesi'nin 
hizmetleriyle gelişiyor. Nüfusu her geçen gün artan 
mahallede yapılan kilitli parke taşı döşeme, aydınlatma 
ve çevre düzenlemeleri takdir topluyor.  Sayfa 8'de

         Saruhanlı'nın Koldere Mahallesi'nde bu yıl 1'incisi 

düzenlenen deve güreşleri festivalinde heyecanlı anlar 

yaşandı. Şenlik havasında gerçekleşen ve vatandaşların yoğun 

katılım gösterdiği festivali Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel 

Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç de takip etti. Sayfa 6'da

             Şehzadeler Belediyesi'nin destekleri ile 
Manisa'dan yola çıkan 'Manisa Bisiklet Hayattır Grubu'  
Çanakkale Haftası nedeni i le Çanakkale' de 
düzenlenen Çanakkale Bisiklet Turuna katıldı. 24 – 25 
Mart tarihlerinde yapılan etkinliğe 14 kişilik bir ekiple 
katılan 'Manisa Bisiklet Hayattır Grubu' 2 gün boyunca 
düzenlenen 'Troya' ve Şehitlere Saygı' etaplarında 
Manisa'yı temsil ettiler.      Sayfa 8'de

           Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım 
Dairesi Başkanlığı 
ekipleri, Akhisar 
ilçesine bağlı 
Atatürk Mahallesi 
164 Sokak'ta GDZ 
Elektrik tarafından 
yapılan alt yapı 
çalışmalarının 
ardından parke 
taşı döşeme 
çalışması başlattı. 
Çalışmaları 
Manisa 
Büyükşehir 
Belediyesi Meclis 
Üyesi Doğan 
Ensivri, Akhisar 
şantiye yetkilileri 
ile birlikte inceledi.           
Sayfa 7'de

Sayfa 3'de

KARILDI

Yunusemre
Deplasmandan

3 Puanla 
Döndü

Bölgesel Amatör Lig'de (BAL) mücadele eden Yunusemre Belediyespor, ligin 24. haftasında deplasmanda  karşılaştığı Ayvalıkgücü Belediyespor'u 2 - 1 
yendi.
Yunusemre Belediyespor, deplasmanda Ayvalıkgücü Belediyespor ile karşılaştı. Yunusemre Belediyespor müsabakadan 2 - 1 üstünlük ile ayrıldı. Oldukça zorlu geçen 
maçta Yunusemre Belediyespor kalecisi Arif Erten, 60 dk. kırmızı kart gördü. İlk yarıyı 1 - 0 mağlup kapatan Yunusemre Belediyespor, ikinci yarı 10 kişi kalmasına 
rağmen mükemmel bir oyun oynadı. Mavi beyazlı takım, Zahid Kaya'nın 80. dakika, Ömer Kaplan'ın da 90. dakikada attığı goller ile maçtan 3 puan ile ayrılan taraf 
oldu. Yunusemre Belediyespor, ligin 25. haftasında  Çayırova Spor ile kendi evinde karşılaşacak.

Çekilin Yoldan Şampiyon Geliyor

1-0 
TFF 3. Lig 1. Grup'ta ligin 7. haftasından bu yana zirvede olan 
gururumuz Manisa Büyükşehir Belediyespor, Mümin Özkasap Spor 
Tesisleri'nde konuk ettiği Bayburt Grup Özel  İdare Gençlik Ve Spor'u 
Umut Kaya'nın 77. dakikada               attığı golle 1-0 mağlup ederek 65   
                                                              puana ulaştı ve şampiyonluk   
                                                             hedefine bir adım daha yaklaştı.    
                                                              Manisa Büyükşehir 
                                                            Belediyespor'un son 6 haftaya 
                                       girilirken en yakın rakibi Kemerspor 2003 ile    
                                    arasındaki puan farkı 16'ya yükseldi. 

TFF 3. Lig 1. Grup'ta ligin 7. 
haftasından bu yana liderlik 

koltuğunu rakiplerine kaptırmayan 
gururumuz Manisa Büyükşehir 
Belediyespor, Mümin Özkasap 
Spor Tesisler'inde konuk ettiği 

Bayburt Grup Özel İdare Gençlik 
Ve Spor'u 1-0 mağlup ederek 65 
puana yükseldi ve son 6 haftaya 

girilirken, şampiyonluk hedefine bir 
adım daha yaklaştı. 90 dakikası 

kıran kırana geçen maçta Manisa 
Büyükşehir Belediyespor'u 

galibiyete taşıyan gol 77. dakikada 
Umut Kaya'dan geldi. 

Maça İlgi Oldukça Fazlaydı 
Manisa Büyükşehir Belediyespor, 

Mümin Özkasap Spor Tesisleri'nde 
konuk ettiği Bayburt maçında yalnız 
değildi. Manisa Büyükşehir Belediye 

Başkanı Cengiz Ergün, Kulüp 
Başkanı Mevlüt Aktan, Asbaşkan 

Orkun Şıktaşlı, yönetim kurulu 
üyeleri Bora Çaylan, Hakan 

Kadayıfçılar, Özcan Nalbantlar, 
Gökmen Aytaç, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi MHP Grup Başkanvekili 

Mehmet Güzgülü, MASKİ Genel 
Müdürü Yaşar Coşkun, Genel 
Sekreter Yardımcıları Yılmaz 
Gençoğlu, Mustafa Genç, .

Bilgi İşlem Daire Başkanı Metin 
Memiş, MHP Manisa İl Başkanı 

Erkan Öztürk ve çok sayıda 
taraftar , Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'u bu zorlu 90 

dakikada yalnız bırakmadılar. 

Manisa Büyükşehir Belediyespor, 
2. Yarıda Bulduğu Golle Rakibini 

Mağlup Etmeyi Başardı 
2. dakikada Manisa Büyükşehir 
Belediyespor atağında Umut'un 

sağ taraftan kale önüne 
gönderdiği topa yükselen İsmail 
Köse'nin kafa vuruşu az farkla 

auta çıktı. 
16. dakikada Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un korner vuruşunu 

kullanan Olcay'ın ceza sahası 
içerisine gönderdiği topu önünde 
bulan Tolga'nın kaleye gönderdiği 

top defanstan geri döndü. 
31. dakikada Manusa Büyükşehir 
Belediyesporlu Erhan'ın verdiği 
pasla ceza sahası dışında topla 

buluşan Olcay'ın kaleye 
gönderdiği top kalecide kaldı. 

43. dakikada Manisa 
Büyükşehir'da korner vuruşunu 
kullanan Olcay'ın kale önüne 
gönderdiği topa yükselen Ali 

Öztürk'ün kafa vuruşunu kaleci 
zorlukla çeldi. 

56. dakikada Manisa Büyükşehir 
Belediyespor'un serbest vuruşunu 

kullanan Ufukhan'ın kaleye 
gönderdiği top az farkla auta çıktı. 

62. dakikada Manisa 
Büyükşehir Belediyespor 

atağında Olcay'ın 
ortasında müsait 

pozisyondaki Ali Öztürk'ün 
vuruşu yandan az farkla 

auta çıktı. 
67. dakikada Bayburt 

atağında Hasan'ın kale 
önüne gönderdiği topa 

yükselen Coşkun'un kafa 
vuruşu kalecide kaldı. 
77. dakikada Manisa 

Büyükşehir 
Belediyespor'un  golü 
geldi. Çağrı'nın kale 
önünde verdiği pasla 

buluşan Umut Kaya'nın 
direk kaleye gönderdiği 
top ağlarla buluştu. 1-0
86. dakikada  Mehmet 

Yılmaz'ın sağdan kestiği 
topu   ceza sahasında 
yakalayan İsmail Köse  

mutlak gollük pozisyonu 
değerlendiremeyerek topu 

auta attı.
Maçın geride kalan 

dakikalarında başka gol 
olmadı ve Manisa 

Büyükşehir Belediyespor, 
bir önemli maçtan daha 

galibiyetle ayrılarak 
taraftarlarına yine büyük 

bir sevinç daha yaşatmayı 
başardı.

 Büyükşehir'e Ziyaret

Başarılı Sporcu
 Ersin Hayta'dan

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, İşitme Engelliler 
Voleybol takımı oyuncusu Ersin Hayta'yı 
makamında ağırladı. 

İşitme Engelliler Voleybol takımının başarılı 
oyuncusu Ersin Hayta, Manisa Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa 
Genç'e ziyaret gerçekleştirdi. Milli takım ile de 
şampiyonluk yaşamış oyuncuya, babası Şerif 
Hayta ve Mehmet Baskak da eşlik etti. 
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Mustafa Genç, tecrübeli oyuncuya 
teşekkür etti. Kendilerini kabul eden Mustafa 
Genç'e teşekkür eden başarılı oyuncu Ersin 
Hayta, “Bizleri kabul ettiğiniz için teşekkür 
ediyorum. Sizlerle buluşmaktan dolayı da çok 
mutluyum” dedi. Genel Sekreter Yardımcısı 
Mustafa Genç ise, “Küçük yaşlarda spora 
başlamış ve kısa sürede Milli Takım kadrosuna 
giren İşitme Engelliler Voleybol takımı 
oyuncumuz Ersin Hayta'yı ağırlamaktan dolayı 
mutluyuz. Kendisine spor hayatında başarılar 
diliyorum” dedi. 

Ersin Hayta Kimdir?
14 yaşında Manisa Sağır Spor Kulübünde 

spor hayatına başlayan Ersin Hayta 16 
yaşındayken İşitme Engelliler Milli Takımına 

seçildi. Belçika 2007'de Avrupa 
Şampiyonasında takımı ile birlikte 

dördüncülüğü yaşadı. Arjantin 2008'de Dünya 
Voleybol Şampiyonasında takımı ile beşincilik 

yaşayan Ersin Hayta birçok şampiyonada 
dereceler elde etti. Başarılı sporcu en son 

Samsun'da düzenlenen Olimpiyatlarda 
şampiyonluk yaşadı

       Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün 
tarafından hayata geçirilen 'Sosyal Doku Projesi' 
kapsamında, Büyükşehir Belediyesine bağlı ekipler, 
kapı kapı vatandaşı ziyaret ediyor, sorunlarını ve 
beklentilerini dinliyor.  Sayfa 4'de

Büyükşehir Yanı Başınızda

Irlamaz'a Bahar Geldi 

         Manisa Büyükşehir Belediyesi ile Belediye İş 

Sendikası arasında imzalanan toplu sözleşme ile 

işçilerin alacakları ücret protokole bağlandı. 9'da

Koldere'de Deve Güreşi Heyecanı Elektrik Hatları Tamamlandı Büyükşehir Yeniledi

Türkiye'nin 1 Numarası 
Cengiz Ergün           Ortaya koyduğu hizmetler ve 

hayata geçirdiği projelerle taraflı tarafsız 
herkesin takdirini toplayan Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, Gezici Araştırma şirketinin, 16-
23 Şubat 2018 tarihleri arasında 
Türkiye çapında gerçekleştirdiği 
araştırmaya göre en başarılı büyükşehir 
belediye başkanları sıralamasında 1'inci 
sırada yer aldı. Manisa'ya hizmet 
sevdasıyla çalışmalarını sürdürdüklerini 
belirten Büyükşehir Belediye Başkanı 
Cengiz Ergün, siyaset değil hizmet 
ürettiklerine vurgu yaparak, 
çalışmalarını bu yolda sürdüreceklerinin 
altını çizdi.   Sayfa 5'de

Gezici Araştırma şirketi tarafından 16-23 Şubat 2018 tarihleri arasında 
Türkiye çapında gerçekleştirilen araştırmaya göre en başarılı 
büyükşehir ve ilçe belediye başkanları listesi kamuoyuyla paylaşıldı. 
Ortaya koyduğu hizmetler ve hayata geçirdiği projelerle herkesimin 
beğenisini kazanan Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz 
Ergün, en başarılı büyükşehir belediye başkanları arasında 1'inci 
sırada yer aldı. 

YAĞCILAR, YUNUSEMRE'YLE GÜZELLEŞİYOR 

Bisiklet Hayattır Grubu Çanakkale'de 

Manisa'yı temsil etti

Saruhanlı'ya 450 bin Metrekare Kilit Parke
       Manisa Büyükşehir Belediyesi Yol 
Yapım ve Onarım Daire Başkanı Fevzi 
Demir, Saruhanlı'ya bağlı Paşaköy 
Mahallesi'nde gerçekleştirilen kilit parke 
taşı döşeme çalışmalarını yerinde 
inceledi. Saruhanlı'da 4 yıllık zaman 
diliminde 450 bin metrekarelik kilit parke 
taşı yapıldığını belirten Daire Başkanı 
Fevzi Demir, Paşaköy'ün de 120 bin 
metrekare kilit parke taşıyla tamamen 
değişeceğini söyledi.  
İl genelinde alt yapı ve üst yapı 
çalışmalarını aralıksız sürdüren Manisa 

Büyükşehir Belediyesi, Saruhanlı'ya bağlı Paşaköy'de çalışmalarına devam ediyor. 
İlk olarak MASKİ Genel Müdürlüğü'nce alt yapısı yenilenen Paşaköy Mahallesi'nde 
şimdi de Büyükşehir Belediyesi Yol Yapım ve Onarım Daire Başkanlığı'nca kilit 
parke taşı döşeme çalışmaları gerçekleştiriliyor. Yol Yapım ve Onarım Daire 
Başkanı Fevzi Demir, mahallede sürdürülen çalışmaları yerinde inceledi. Sayfa 8'de

Alaşehir'e Hayat Kurtaracak Proje

      Manisa Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
Alaşehir'de İzmir-Denizli 
karayolu üzerinde yapımına 
başlanan köprülü kavşak 
projesinde inşaatında 
çalışmaları devam ediyor. 
Çalışmaları inceleyen Yol 
Yapım ve Onarım Dairesi 
Başkanı Fevzi Demir, kavşağın 
bölge için önemine değinerek” 
Hayat kurtaracak proje” 
ifadelerinde bulundu.

Büyükşehir’den


